
 

شيوع کرونا بشدت جدي است، پس ماسک بزنيم 

بالاخره آب مال کیست؟ 
فاطمه مداح نظری -  برخــی از هموطنان 
عزیزمان ندای آب برای ماســت سر می دهند. آیا 

واقعا آب برای استان خاصی است؟ 
آیا باران در هنگام بارش انتخاب می کند که بر 
سر چه کسی ببارد و بر سر چه کسی نه؟ آیا خدا در 
توزیع رحمت واسعه خویش میان بندگان خویش 
تبعیض قائل می شود؟ مثلا به برخی اکسیژن می 
دهد و به برخی نه؟ به برخی نعمت شــب و روز می 

دهند و به برخی نه؟ 
اصلا در کجای قانون آمده است که آب برای یک 
استان خاص است؟ مگر نفت خوزستان تنها برای 
خطه جنوب است؟ و یا خزر و خلیج فارس صاحبان 
خاص دارد؟ مگر مــس کرمان تنها بــرای اهالی 
کرمان اســت؟ یا اصلا مگر دماوند تنها برای اهالی 

شمال کشور است؟ 
اصلا مگر می شود مســائل زیست محیطی را 
محدود به یک استان و منطقه کرد؟ مگر می توان 
مشکلات خشکی و خشکسالی و عوارض ناشی از 
آن را تنها به چند شــهر و استان خلاصه کرد؟ مگر 
مشــکلات ریزگردها تنها به اهواز محدود شــد؟ 
ریزگردها راه خود را پی گرفتند و اغلب استان ها را 
احاطه کردند. مگر اهواز مبدع مشــکل ریزگردها 
بود؟ بلکه این مشکل از عراق و جنگ و ویرانی این 
کشورو بیابان های آن آغاز شد و بتدریج همه جا را 

در نوردید.
گویا فراموش کرده ایم همه ما هموطنیم و اهالی 
یک کشور و یک پیکر به نام ایرانیم. هموطن بودن 
یعنی در داشته و نداشته هامان شریک یکدیگریم. 

اگر بر مبنای اصول اخلاقی نیز بررســی کنیم 
متوجه خواهیم شد شــرط انصاف نیست که یک 
عده در آب غرق شــوند و عده ای در خشکی جان 
دهند. همانگونه که ایرانیان همیشه در سختی ها 
کنار هم بوده اند و در مشکلات مثل سیل و زلزله به 
داد هم رسیدند در نعمات نیز باید با یکدیگر شریک 

باشند. 
نمی توان منکر مشکلات مردم و نیازشان به آب 
شد ولی نمی توان منابع هر اســتان را برای همان 
استان ســند زد. برای نمونه اهالی اصفهان زاینده 
رود را برای خود می دانند در حالی که سرچشــمه 

های آن متعلق به منطقه زاگرس است. 
زاینده رود، بزرگ تریــن و پرآب ترین رودخانه 
فلات مرکزی ایران که از کوه های زاگرس مرکزی 
به ویژه زردکوه در اســتان چهارمحال و بختیاری 
سرچشمه گرفته و در دشت مرکزی ایران به سمت 
شــرق پیش می رود تا در نهایت بــه جلگه تالاب 

گاوخونی می ریزد.
باید به این نیز توجه داشــت که ایران همچون 
دیگر کشورهای جهان با مشکل کم آبی روبروست. 
در حال حاضر اصفهان آبی برای کشــاورزی ندارد 
درحالی که مردم شریف سیستان و بلوچستان آبی 

برای نوشیدن. 
در ادامه باید مشــلات مدیریتی در دوره های 
مختلف را به مشکلات کم آبی مردم افزود. با توجه 
به اینکه رییس جمهور فعلی عزم راسخ برای رفع 
مشکلات مردم دارد ولی نمی توان همه تشنج ها و 
مطالبات را به یک دوره زمانی ارائه کرد. چراکه این 
کم آبی و خشکی زاینده رود مشکل امساله نبوده 
بلکه سالهاســت که مردم با این مشکل مواجهند. 
کاش در ارائه مشــکلات خویش منصف باشــیم 
و با همراهی با یکدیگر بتوانیم یک به یک از ســد 

مشکلات بگذریم. 
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مخالفت مرکز پژوهش های 
مجلس با کلیات طرح 

»افزایش نمایندگان مجلس«
همین صفحه

برنامه های نظام مالیاتی 
در دوره جدید اعلام شد

 صفحه 3

 رئیس اتاق بازرگانی ایران:
با تغییر دولت، امیدهای 

 جدیدی در اقتصاد
ایجاد شد

صفحه 3

نماینده قوه قضائیه اعلام کرد
جزئیات نخستین مزایده 
حضوری سازمان اموال 

تملیکی
صفحه 8

شناسایی ۱۷ هزار 
میلیارد تومان اموال 

مازاد دستگاه های دولتی
مدیــرکل دفتــر مدیریت امــوال و 
دارایی های دولــت وزارت اقتصاد گفت: 
ارزش اموال مازاد دســتگاه های دولتی 
شناسایی شــده ۱۷ هزار میلیارد تومان 
است و امسال ۹8۰ میلیارد تومان از این 
املاک به فــروش رفــت. فاطمه وظیفه 
دادگــر مدیرکل دفتر مدیریــت اموال و 
دارایی های دولت وزارت اقتصاد در ارتباط 

تصویری با یک برنامه تلویزیونی گفت...
صفحه3

بیشتـر بخوانیـد

 پیام وزیر دفاع به مناسبت هفته بسیج؛
 حضور بسیج در خدمات حیاتی

 با مقیاس گسترده کشوری
جلوه می کند

قالیباف:
 مردم که تکیه گاه های اصلی کشور
 هستند را با دسته بندی های مختلف

جدا کرده ایم

سرمقاله

رییس سازمان برنامه وبودجه اعلام کرد:

حرکت به سمت تورم تک رقمی با جلوگیری از خلق پول
رییس ســازمان برنامه وبودجــه تاکید کرد: دولــت با کنترل 
نقدینگی و جلوگیری از خلق پول به ســمت تک رقمی شدن نرخ 
تورم حرکت می کنــد. به گزارش ایرنا از ســازمان برنامه و بودجه 

کشــور، »مســعود میرکاظمی«در نشســت هم اندیشی لایحه 
بودجه ۱۴۰۱ بــا »محمد علی زلفی گل« وزیــر و معاونین وزارت 
علوم، تحقیقــات و فناوری با بیان اینکه در حال حاضر اثربخشــی 

منابع بودجه مطلوب نیســت، گفت: دولت به جای پروژه محوری 
به ســمت برنامه محوری و با جلوگیری از خلق پول به سمت تورم 

تک رقمی حرکت خواهد کرد...
 صفحه 3
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صفحه2صفحه2

معاونت مطالعات سیاســی مرکز پژوهش های مجلس شورای 
اســلامی طی گزارشــی به اظهار نظر کارشناســی در مورد طرح 

افزایش تعداد نمایندگان مجلس شورای اسلامی پرداخت.
به گزارش ایســنا، به نقل از مرکز پژوهش های مجلس شورای 
اســلامی، در این گزاش بیان شــده: »طرح افزایــش نمایندگان 
مجلس«، در نظــر دارد به »حوزه  هایی که بیــش از 5۰۰ هزار نفر 
جمعیت دارنــد و دارای محرومیتند« و »حــوزه  های انتخابی که 
دارای گستردگی جغرافیایی است و جمعیت آنان بیش از 3۰۰ هزار 

نفر است« نماینده اضافه کند.
در این گزارش تصریح شده: طبق اصل شــصت و چهارم )۶۴( 
قانون اساسی جمهوری اســلامی ایران »عده  نمایندگان  مجلس  
شورای  اسلامی  2۷۰ نفر اســت  و از تاریخ  همه   پرسی  سال  ۱3۶8  
هجری  شمسی  پس  از هر ۱۰  سال ، با در نظر گرفتن  عوامل  انسانی ، 
سیاسی ، جغرافیایی  و نظایر آنها حداکثر 2۰  نفر نماینده  می  تواند 

اضافه  شود«.
در بخــش دیگــری از این گزارش آمــده: تاکنــون در قوانین 
جمهوری اسلامی ایران، مقرره قانونی وجود ندارد که عوامل مطرح 
در اصل شــصت و چهارم )۶۴( قانون اساســی را تعریف عملیاتی 
کند و برای آنها شــاخص های دقیق و قابل سنجش تعیین کرده 
و وزن و سهم هرکدام را در ترســیم مرزهای حوزه  های انتخابیه و 
تعداد نمایندگان تعیین کند. هرچند بند »۱« سیاست های کلی 
انتخابات ابلاغی مقام معظم رهبری بر تعیین حوزه های انتخاباتی 
برمبنای »جمعیــت و مقتضیات اجتناب ناپذیــر« به گونه ای که 
»حداکثر عدالت انتخاباتی و همچنین شــناخت مردم از نامزدها 
فراهم گردد« تأکید دارد، اما در این زمینه نیز با مسئله فقدان مقرره 
قانونی بــرای تعیین »حداقل تعداد جمعیت« برای داشــتن یک 

نماینده و »میزان مجاز انحراف از آن« مواجه هستیم.
»مقتضیات اجتناب  ناپذیر« نیز نیازمند تعیین دقیق شاخص ها 
در قالب یک مقرره قانونی اســت. با این  حال از اصول ذیل می  توان 
به این نتیجه رســید که عامل جمعیت، اولین و مهم ترین عامل در 
موضوع حوزه  بندی انتخاباتی و تعییــن تعداد نمایندگان مجلس 

شورای اسلامی است:
در گــزارش معاونت مطالعات سیاســی مرکــز پژوهش های 
مجلس آمده: اصل شــصت و چهارم )۶۴( قانون اساســی در ابتدا 
بر عامل انســانی تأکید دارد که از آن برداشــت به »جمعیت« می  
شود. اصل نوزدهم )۱۹( قانون اساســی بر »برخورداری از حقوق 
مساوی« برای همه مردم تأکید دارد و بند »۹« اصل سوم )3( قانون 
اساســی بر »رفع تبعیضات  ناروا و ایجاد امکانات  عادلانه  برای  همه  
در تمام  زمینه   های  مادی  و معنوی« تأکید دارد. متناسب با اصول 
ذکر شده، بند »۱« سیاست های کلی انتخابات نیز در ابتدا بر عامل 
»جمعیت« تأکیــد دارد. با توجه به مــوارد فوق الذکر، درباره ماده 

واحده طرح حاضر نکات ذیل قابل تأمل است:
نخســت، در تدوین طرح حاضر، اصل »برابری جمعیت« حوزه 

 های انتخابیه نادیده انگاشته شده است.
در ادامه این گــزارش بیان شــده: اصلاح جــدول حوزه  های 
انتخابیه و افزایش تعداد نمایندگان مجلس، باید به گونه  ای انجام 
شود که نتیجه نهایی آن در گسترده ترین معنا، اصل »هر فرد یک 

رأی و ارزش همة رأی ها با هم برابر« باشــد. طرح حاضر بدون در 
نظر گرفتن میانگین کشوری نسبت جمعیت به یک نماینده )هر 
28۰.۴۴3 نفر یک نماینده(، وجود 5۰۰ و 3۰۰ هزار نفر جمعیت 
را ملاکی برای افزایش نماینده تعیین کرده اســت. بررسی جدول 
حوزه  های انتخابیه مجلس شورای اسلامی حاکی از این است که 
برخی حوزه  های انتخابیه دارای 5۰۰ یــا 3۰۰ هزار نفر جمعیت، 
درحال حاضر، در مقایســه با میانگین کشوری نسبت جمعیت به 
یک نماینده، به دلیل داشتن بیش از یک نماینده یا انحراف مثبت 

ناکافی جمعیت، نیازمند افزایش نماینده نیستند.
دوم، واژه »محرومیــت« کلی و دچار ابهام اســت و مشــخص 
نیســت محرومیت حوزه  های انتخابیه برمبنای چه شاخص ها و 

معیارهایی سنجیده خواهد شد.
در این گزارش تاکید شــده: ضمن اینکه با توجه به اصل شصت 
و چهارم )۶۴( قانون اساســی؛ اصل نوزدهم )۱۹( قانون اساسی؛ 
بند »۹« اصل سوم )3( قانون اساســی و نیز بند »۱« سیاست های 
کلی انتخابات، نمی  توان حوزه  های انتخابیه  ای که در کل محروم 
محسوب نمی  شوند، اما نسبت به جمعیت خود از کمبود نماینده 
رنج می  برند و استان متبوعشان نیز نسبت به جمعیت خود نیازمند 

افزایش نماینده است را از داشتن نماینده محروم ساخت.
در این گزارش تصریح شده: ســوم، هرچند در امر حوزه  بندی 
انتخابات توجه به عامل وســعت به عنوان یک متغیر جغرافیایی، 
قابل پذیرش است، اما مشخص نشــده است که حداقل مساحت، 
برای وسیع قلمداد شــدن یک حوزه انتخابیه، چند کیلومتر مربع 
است. همچنین نظر به اصل شــصت وچهارم )۶۴( قانون اساسی 
و بند »۱« سیاســت های کلی انتخابات، نمی  توان جهت افزایش 
نمایندگان حوزه  های انتخابیه صرفاً به عامل وســعت جغرافیایی 
و وجود بیــش از 3۰۰ هزار نفر جمعیت تکیه کــرد. چراکه برخی 
حوزه های انتخابیه کشور که نســبت به اغلب حوزه  ها از مساحت 
بیشتری برخوردارند و بیش از 3۰۰ هزار نفر جمعیت دارند نسبت 

به جمعیت خود، نیازمند افزایش نماینده نیستند.
در جمع بندی گزارش مرکز پژوهش های مجلس آمده: با توجه 
به موارد فوق و نظــر به اینکه در تدوین طرح حاضر، اصل شــصت 
وچهارم )۶۴( قانون اساسی، بند »۱« سیاست های کلی انتخابات 
و بند »۹« سیاست های کلی نظام قانونگذاری، ابلاغی مقام معظم 
رهبری نادیده انگاشته شده اســت، و همچنین حکم تبصره طرح 
مغایر اصل هشــتاد و پنجم قانون اساسی اســت، رد کلیات طرح 

حاضر توصیه می شود.

مخالفت مرکز پژوهش های مجلس
با کلیات طرح »افزایش نمایندگان مجلس«

نایب رییس کمیســیون فرهنگی مجلس با اشاره به لزوم توجه به 
وضعیت معیشتی و اشتغال مدال آوران و قهرمانان کشورمان گفت که 
این مهم به صورت ویژه در دستور کار کمیسیون فرهنگی مجلس قرار 

دارد.
غلامرضا منتظری درگفت وگو با ایســنا در خصوص لزوم توجه به 
مطالبات و مشکلات قهرمانان ورزشی و مدال آوران کشورمان گفت: 
یکی از مباحث بسیار مهم در عرصه فرهنگی موضوع ورزش می باشد، 
نشاط، طراوت، شــادمانی و در نهایت موفقیت یک کشور به داشتن 

جامعه ای پویا، پرتحرک و توانمند است.
وی افزود: هر زمان که پرچم کشورمان توسط قهرمانان ملی ما به 
اهتزاز درمی آید این مهم موجب فخر و مباهات همه ما می شود، این 
افتخارآفرینی ها درواقع زنده کننده نام ایران در جای جای جهان 
می باشد، کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی به موجب 
همین مهم یکی از اولویت های خود را توجــه به حوزه ورزش قرار 
داده اســت، درواقع توجه جدی بــه ورزش همگانی و همچنین 
ورزش قهرمانی در دستور کار کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 

اسلامی می باشد.
نماینده مردم گیلان  و آق قلا بیان کرد: ما در کمیسیون فرهنگی 

تلاش کردیم تا بوجه پیشنهادی ۱۴۰۰ در بخش ورزش افزایش پیدا 
کند، اما امسال چون تا زمان بررســی لایحه بودجه زمان داریم از هم 
اکنون از وزارت ورزش خواسته ایم که پیشنهادات خود را در بخش های 
مختلف آماده کند که البته معتقدیم عدالت در این حوزه باید رعایت 

شود و هیچ بخشی نباید فدای بخش دیگر شود.
نایب رییس کمیسیون فرهنگی مجلس بیان کرد: از دیگر مباحثی 
که مورد توجه کمیســیون فرهنگی می باشــد توجه ویژه به دغدغه 
اشتغال و معیشــت قهرمانان و مدال آوران کشــور است، این مهم در 
برنامه کاری کمیسیون قرار دارد و در این خصوص با وزیر صحبت هایی 
انجام داده ایم، اکنون هم منتظر پیشنهادات دوستان هستیم، قطعا در 
بررســی لایحه بودجه ۱۴۰۱ از حمایت و تقویت حوزه ورزش دریغ 

نخواهیم کرد.
وی همچنین در پایان اضافه کرد: ما در کمیسیون همچنین کمیته 
ورزش و تربیت بدنی نیز داریم که ارتباطــات خوبی با وزرات ورزش و 
جوانان دارند و مسائل و مشکلات این حوزه را به خوبی رصد می کند، ما 
در کمیسیون نسبت به ادوار پیشین مجلس ارتباط بیشتری با جامعه 
ورزشی داریم و ضمن حضور در باشــگاه ها، فدارسیون ها و بسیاری از 

مسابقات ورزشی با عزیزان فعال در این حوزه به گفت وگو می پردازیم.

منتظری:
 معیشت و اشتغال مدال آوران کشورمان

از اولویت های کمیسیون فرهنگی مجلس است

رییس ســندیکای تولیدکنندگان کاغذ و مقوای ایران اظهار داشت:  برای کاغذ تحریر ما 
حدود 38۰ هزار تن کاغذ نیــاز داریم و تاکنون برای تولید ۱5۰ هزار تن در کشــور ظرفیت 

ایجاد شده ولی تولید الان بسیار اندک است.
ابوالفضل روغنی در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایلنــا در مورد کمبود کاغذ مطبوعات 
اظهار کرد: مدت زیادی اســت که کاغذ مطبوعات در داخل کشور تولید نمی شود و هر آنچه 
که موجود اســت از طریق واردات تامین می شــود. بنابراین کمبودی در کاغذ مطبوعات به 
علت کاهش در واردات است. وی با اشاره به به کاغذ مورد نیاز در صنعت نشر کشور بیان کرد: 
مجموعا برای کاغذ تحریر ما حدود 38۰ هزار تن کاغذ نیــاز داریم، تاکنون برای تولید ۱5۰ 
هزار تن در کشور ظرفیت ایجاد شــده ولی تولید الان بسیار اندک اســت چراکه در گذشته 

استقبالی از تولید داخل نمی شد و بیشــتر  فعالان این حوزه رو به واردات و یا تولیدکنندگان 
نسبت به تولید انواع دیگر کاغذ مانند بسته بندی که صرفه بیشتری دارد روی آورده اند. البته 

دولت تصمیماتی برای حل این مسئله دارد.
رییس سندیکای تولیدکنندگان کاغذ و مقوای ایران خاطرنشان ساخت: کاغذ بسته بندی 
در حال حاضر بیشتر از نیاز کشور در حال تولید است و باید روی افزایش صادرات تمرکز شود. 
خوشبختانه در این بخش تولید کشور وضعیت بسیار خوبی دارد و علاوه بر تامین بازار داخل 
صادرات هم در حال انجام اســت. در این حوزه با افزایش قیمت مواجه بودیم که علت آن این 
است که شرایط تولید این محصول در همه دنیا تغییر کرده و علاوه بر این موضوعات دیگری 

که در داخل کشور باعث افزایش قیمت محصولات می شود، مزید بر علت است.

ظرفیت تولید 1۵0 هزار تن کاغذ تحریر را داریم

رئیس فدراســیون والیبال گفت: مجلس باید در خصوص 
تهدیدهای بین المللی کمک جدی کند و شــورای راهبردی 
بین مجلس و ورزش ایجاد شود تا تصمیمات اصولی تری گرفته 

شود.
به گزارش ایســنا، محمدرضا داورزنی در مراسم رونمایی 
از سردیس قهرمانان بازی های آســیایی خطاب به محمد باقر 
قالیباف رییس مجلس شورای اســلامی، گفت: مجلس سال 
گذشــته کمک کرد اما این نوع کمک را نمی پسندیم که پنج 
فدراسیون براساس ارتباط هایشان بودجه گرفتند. نظام بودجه 

ریزی باید اصلاح شود. فدراسیون ها اعزام هایی دارند و نرخ ارز 
افزایش زیادی داشته اســت اما در مقابل بودجه فدراسیون ها 
رشد آنچنانی نداشته است. توان فدراسیون ها کاهش پیدا کرده 
و باید نگاه کلان تر به بودجه فداسیون ها شود چون سال آینده 

بازی های آسیایی و قهرمانی های جهان را داریم.
او ادامه داد: نیــاز کمیته ملی المپیک چنــد صد میلیارد 
تومانی اســت که در بودجه مجلس این لحاظ نشــده است و 
به نمایندگی از فدراسیون ها در خواســت دارم که به این نیاز 
فدراسیون توجه شود. آن ها رشــد داشته اند اما نیاز به حمایت 

مجلس دارند. از طرفــی تهدیدهایی از طــرف نهادهای بین 
المللی می شویم. تابع سیاســت های کلان کشور هستیم اما  
موظف هستیم در بین الملل منشــور را رعایت کنیم. نیازمند 
این هســتیم در خصوص تهدیدها کمک جدی شود و شورای 
راهبردی بیــن مجلس و ورزش ایجاد شــود تــا تصمیمات 

اصولی تری گرفته شود.
او افزود: تکلیف فدراســیون ها در این حوزه مشخص کنید 
که ما غیر دولتی هستیم اما آن ها را به نهاد عمومی غیر دولتی 
تبدیل کردید و با این ساختار نمی شــود ورزش قهرمانی اداره 
کرد و شما می توانید در این حوزه کمک کنید تا بلاتکلیفی ۴۰ 
ساله برطرف شود و فدراســیون ها از لیست نهادهای عمومی 

خارج شوند.
او همچنین در مورد پلمپ برخی مکان ها توســط شرکت 
توســعه و تجهیز انتقاد کــرد و گفت: باید به توســعه ورزش 

قهرمانی کمک شود نه اینکه مانع ایجاد کنند.

داورزنی خطاب به قالیباف: 
مجلس باید در تهدیدهای بین المللی به ورزش 

کمک جدی کند

 در حاشیه بحران آب در کشور و خشکرودی زاینده رود

همه ما یک ملتیم
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رئیس مجلس با تاکید بر این که زمانی که از انقلابی گری حرف می زنیم 
باید عدل و عقل و حرمت انســان ها در تصمیم های ما پیدا باشد گفت: در 
دوران دفاع مقدس رزمنــدگان عناصر اصلی بودند اما امــروز و در جنگ 
اقتصادی، شــهروندان و به صورت کلی مردم در تصمیمات مهم نیستند و 
درحالی که مردم تکیه گاه اصلی کشور هستند ما آنها را با دسته بندی های 

مختلف جدا کرده ایم.
به گزارش ایســنا، محمدباقر قالیباف  رئیس مجلس شــورای اسلامی 
به مناســبت هفته کتاب و کتابخوانی در نشســت صمیمی بــا جمعی از 

نویسندگان در مجلس حضور یافت.
 در دفاع مقدس با فرهنگ به ميدان جنگ رفتيم، 

نه با قدرت نظامی
وی در ادامه با بیان اینکه باید به یک سوال پاســخ داده و در گفتگوهای 
شفاف، حین گفتن چالش ها، راهکارها را نیز بیان کنیم، اظهار داشت: آینده 
نگری، تحلیل محتوایی و روندی و آسیب شناسی باید به گونه ای باشد که در 

نهایت راهکار و نقشه راه داشته باشد.
قالیباف در ادامه با بیان اینکه انقلاب ما انقلاب فرهنگی بود، تاکید کرد: 
مبنای این انقلاب نیز مردم بودند که آمدند و به آن عینیت بخشیدند. معجزه 
امام)ره( این بود که دین را از کنج حجره ها به وســط جامعه آورد آن هم در 
زمانی که همه تحلیل ها این بود که امکان آن وجود ندارد؛ اما قدرت فرهنگ 

نشان داد که دین این ظرفیت را دارد و شعار هم نیست.
وی افزود: در بخش دفاع مقدس نیز حتی به لحاظ مادی پیروز شــده و 
نشان دادیم به همه خواسته هایی که خیلی ها در سال های پس از قطعنامه 

ادعا کردند که به آن نرسیده ایم هم رسیده ایم.
رئیس مجلس در این بخش با بیان این پرســش که آیا در جنگ، قدرت 
نظامی ما را نجات داد و آیا با موشک هایی که شهید طهرانی مقدم ساخت، 
جنگیده ایم، تاکید کرد: با گوشت و پوست و استخوان خود می گویم جز با 

اتکا به فرهنگ و باورهای خود، مقابل دشمن نجنگیدیم.
قدرت ما باورهای مردم است/ بسيج در ميدان دفاع مقدس معنا 

گرفت
وی  با بیان این که پس از انقلاب وقتی بسیج تشکیل شد، آن طور که باید 
جا نیفتاد و از زمانی جا افتاد که تولید فرهنگ کــرد و آن زمان میدان دفاع 
مقدس بود، افزود: فرهنگی کــه در دفاع مقدس نهفته بود در حوزه آموزش 
نیز تبلور یافت؛ من هم ابتدای نظامی نبودم بلکه یک دانش آموز دبیرستانی 
بودم اما چه اتفاقی افتاد؟ یک افسر توپخانه برای اینکه وارد جنگ شده و یک 
توپ رها کند باید ۴ سال آموزش ببیند اما یک شــهروند عادی بدون هیچ 
سابقه جبهه، ۴ هفته آموزش می بیند و در این زمان به اندازه ۴ سال آموزش 
و مهارت می بیند و حداکثر 3 ماه بعد تبدیل به یک فرد موثر برای حضور در 
جنگ می شود و این همان فرهنگی است که گذشت، مدیریت و فرماندهی 

را آموزش می دهد.
وی با تاکید بر این که در آن برهه تغییر نگاه و اتکا به سنت های الهی و مردم 
باعث تحول در جبهه شد، گفت: همه این اتفاقات پشت سر هم انجام گرفت 
لذا امروز باید این فرهنگ را که منجر به پیروزی می شــد را حتی در ســپاه 

تدریس کنیم.

مشکل اقتصاد امروز، مشکل فرهنگی است
قالیباف در ادامه با بیان اینکه امروز با مشــکل فرهنگ اقتصادی مواجه 
هستیم، یادآور شد: در دفاع مقدس عنصر انسان و رزمندگان تنها موضوع 
مهم در جنگ بود اما آیا امروز شهروندان و مردم در تصمیمات مهم هستند 
و یا صرفا برای خالی نبودن عریضه به آنها نگاه می شود؟ به عنوان یک مدیر 
می گویم برای اصلاح شرایط، به 2 موضوع نیاز داریم که یکی از آنها فناوری 
است؛ فناوری تحولی را ایجاد کرده که در این عصر هر مدیری باید درک دقیق 
و درستی از این بستر داشته باشــد و تحولات عظیمی ایجاد کند و سامانه 
های ۱۱۰ پلیس و ۱3۷ شهرداری یک نمونه آن است؛ فناوری سبک زندگی 

دیگری است که حتی فرهنگ را نیز تحت تأثیر قرار داده است.
رئیس قوه مقننه افــزود: موضوع دیگری که مدیریــت در ابعاد دفاعی، 
امنیتی، اقتصادی، اجتماعی،  محیط زیست که هر کدام از استراتژی های 
حکمرانی اســت به آن احتیاج دارد، فرهنگ است؛ و از قضا من معتقدم کار 
فرهنگی کار درازمدت نیست بلکه هم به لحظه جواب می دهد و هم تمدن 

سازی می کند، هرچقدر زحمت بکشید تا همان شب نتیجه آن را می بینید.
قالیباف اضافه کرد: دو ماه بعد از آن جلسه، در دانشگاه با جامعه شناسان 
صحبت کردم که پرســیدند در نیروی انتظامی قصد داری چه کنی که من 
گفتم قصد دارم رویکرد امنیت تهدیدمحور را بــه رویکرد »امنیت جامعه 

محور« تغییر دهم و از آن ها کمک خواستم؛ آیا این  جز فرهنگ است؟
مشکلات ما نبود پول و امکانات نيست؛ ضعف مدیریت است

رئیس مجلس یازدهم در ادامه با بیان اینکه امــروز در اقتصاد در هر 2۴ 
ساعت، 5.5 میلیون بشکه نفت در کشــور مصرف می کنیم، اظهار داشت: 
کدام کشور دنیا نسبت به جمعیت خود این میزان انرژی مصرف می کند؟ 
نمی توان به آن اسراف هم گفت چرا که اسراف تنها دو تا سه برابر است اما ما 
چه میزان اضافه مصرف می کنیم! با احتساب قیمت هر بشکه نفت، حدودا 

سالی ۱۶۰ میلیارد دلار هزینه مصرف انرژی در کشور است. 
وی ادامه داد: اگر فقط به فرهنگ مصرف که اســراف را در اســلام حرام 
دانسته، توجه کنیم مشکلات حل می شود چرا که فرهنگ معنا و شاخصه 
دارد از این رو بدون شک می توانیم نصف این میزان مصرف را صرفه جویی 
کنیم. برای داشــتن یک اقتصاد باثبات صرفا از طریق ایــن یک قلم با ۷۰ 

میلیارد دلار می توان تثبیت پیدا کرد.
قالیباف در ادامه با تأکید بر اینکه باید این فرهنگ را داشته باشیم که برای 
مردم احترام قائل شــده و آنها را عزیز بشماریم، عنوان کرد: مشکل ما پول و 

امکانات نیست؛ ضعف مدیریت یک مشکل مهم است. 
قالیباف اضافه کرد: آن پیرمرد به قانون احترام گذاشت و این یک فرهنگ 
است ، اما اینکه ماشین او کمربند ایمنی ندارد و آن مشکلات را داشت ضعف 
من مدیر است که باید ماشــین او را عوض کنم اما نمی کنم و به این مسائل 

اهمیت نمی دهیم.
وی ادامه داد: این نوع نگاه به مردم و مشکلات شان، همان حرفی است که 
زمانی درباره ۴ درصد و ۹۶ درصد گفتم؛ حقوق او را نمی دهم، از او حمایت 
نمی کنم و سروقت ماشین او را عوض نمی کنم که این را نباید به حساب آن 

پیرمرد گذاشت؛ با این حال او با همان پارچه به فرهنگ آن زمان لبیک گفت.
در حوزه فرهنگ می توان با کمترین منابع مالی به بزرگ ترین 

منافع  دست پيدا کرد
رئیس مجلس اضافه کرد: ما به دین و کشور مدیون هستیم و هرکاری می 
کنیم و همه ناکارآمدی ها به پای دین نوشته می شود؛ اما معتقدم در حوزه 
فرهنگ با کمترین هزینه های مالی می توانیم به بزرگ ترین منافع دست 

پیدا کنیم.
بودجه فرهنگی در سال 1400 نسبت به سال ۹۹، افزایش 2.۵ 

برابری داشته است
رئیس مجلس با بیــان اینکه همواره بر حوزه فرهنگ تأکید داشــته ام، 
عنوان کرد: حداقل از نظر کمّی بودجه فرهنگی در ســال ۱۴۰۰ نسبت به 
سال ۹۹، 2.5 برابر افزایش داشته اما چون نقشه راه نداشته و در به کارگیری و 
استفاده از فرهنگ ناشیانه عمل می کنیم به نتیجه نمی رسیم و نیازمند کارِ 
گروهی و هماهنگی هستیم. همکاری سه قوه لازم است اما کافی نیست و 
زمانی که به هم افزایی تبدیل شد و مردم به آسایش رسیدند این همکاری و 

همدلی اثربخش است.
وی با بیان اینکه در حوزه کارکردی، رفتاری و مدیریتی مشکل داریم که 
می توان آن را حل کرد، بیان کرد: شما به عنوان فرماندهان جنگ فرهنگی و 
رسانه ای به ما راهکار و پیشنهاد ارائه کنید و ما در جلسه سران قوا که در کنار 
اقتصاد، موضوع فرهنگ را نیز مهم می دانیــم، آن را مطرح می کنیم و می 
دانیم جنگ رسانه ای سخت تر از جنگ اقتصادی است. جنگ اصلی فرهنگ 
ما را مورد هدف قرار داده و شما فرماندهان آن هستید. وی  در همین زمینه 

تاکید کرد: راه حل مشکلات اقتصاد ما نیز فرهنگ است.
وی اضافه کرد: رهبر معظم انقلاب نیز اولویت مجلس را اقتصاد و فرهنگ 
عنوان کردند. ما نیز به مردمی ســازی معتقدیم و شما که اصحاب فرهنگ 

هستید باید بگویید چه کنیم.
وی در ادامه در پاسخ به سوال نویســنده ای درباره نگارش کتاب عنوان 
کرد: فرصت کتاب نوشتن در این حوزه ها را نداشته ام و چند جلد کتابی که 
دارم در حوزه تخصصی ام است اما هر کجا کار کردم مدیریت دانش کردم و 
همه تجربیات بنده ثبت و ضبط شده است و به خصوص از نیروی هوایی به 

بعد در حوزه کادرسازی هم تأکید داشتم.
وی در پایان با بیان این که پیش قراولان فرهنگ شما نویسندگان هستید 
گفت: ما نیز همراه شما هســتیم و معتقدیم فرهنگ دفاع مقدس می تواند 
اقتصاد را نیز مدیریت کند به شــرط اینکه خدابــاوری، خودباوری و مردم 

باوری داشته باشیم.

در نشست با جمعی از نویسندگان

قالیباف: مردم که تکیه گاه های اصلی کشور هستند را با دسته بندی های 
مختلف جدا کرده ایم

 نماینده شیراز و زرقان در مجلس:
امید که دولت همه مسائل را در 

لایحه بودجه ببیند
نماینــده شــیراز و زرقان در مجلس شــورای 
اســلامی با بیان اینکه دولت ۱5 آذر لایحه بودجه 
۱۴۰۱ را به مجلس ارائه خواهد داد، ابراز امیدواری 
کرد که همه مسائل کشور در این لایحه دیده شده 
باشــد. ابراهیم عزیزی در جمع خبرنگاران گفت: 
بودجه ســال ۱۴۰۰با کســری ۴۰۰هزار میلیارد 
تومانی تحویل مجلس شد؛ بودجه ای که مبتنی بر 

واقعیت ها نبود.
نایب رئیــس اول کمیســیون امنیــت ملی و 
سیاست خارجی مجلس گفت: در خصوص ویژگی 
های بودجه سال ۱۴۰۱نیز افزود: بودجه سال آینده 

باید عملیاتی بوده و به موقع تقدیم مجلس شود.
عزیزی اضافه کــرد: دولت بایــد طوری لایحه 
بودجه را تنظیم کند که گره گشای مشکلات مردم 
و رونق بخش تولید و اشتغال باشد. نماینده شیراز و 
زرقان در مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: 
بودجه باید از انعطاف لازم برخوردار باشد و با توجه 

به اولویت های حال حاضر تنظیم شود.

نماینده مردم خمینی شهر مطرح کرد
حضور ایران در اجلاس اکو در 
راستای فعال شدن دیپلماسی 

منطقه است
نماینده مردم خمینی شهر در مجلس با اشاره به 
سفر پیش روی رئیس جمهور و حضور در اجلاس اکو 
گفت: روابط دوجانبه و چندجانبه در عرصه منطقه، 
مســلما می تواند تحریم های ظالمانــه تحمیلی را 

بکشند و سلطه جهانی غرب را از بین ببرد.
محمد تقی نقد علی در گفت وگو با ایسنا در مورد 
اجلاس اکو پیشرو در دولت ســیزدهم گفت: یکی 
از اعتراضات جدی ما به دولت قبلی مســئله نادیده 
گرفتن دیپلماســی منطقه ای بود. در آن زمان بنده 
عضو کمیسیون کشــاورزی مجلس بودم  و به نوعی 
رها کــردن ظرفیت اقتصادی منطقــه را می دیدم. 
پیش از دولت سید ابراهیم رئیسی با وضعیتی مواجه 
بودیم که فقــط ظرفیت غربی را می دیــد و از بلوک 

شرق و سایر کشورهای منطقه بریده بود.
این عضو کمیســیون حقوقی و قضایی مجلس 
یازدهم با بیان اینکه دیپلماسی اقتصادی منطقه در 
دولت رئیس فعال شد، گفت: مصداق بارز این ماجرای 
اجلاس شانگهای و سایر جلسات باشکوهی بود که 
ایران در آن محور اصلی بود. پس از ماجرای شانگهای 
نیز شاهد گشایش های اقتصادی بودیم که امیدوارم 

مردم ایران در طولانی مدت اثرات آن را لمس کنند.
نماینده مردم خمینی شهر در مجلس سفر چند 
روز آینده رئیس جمهور به ترکمنستان را در راستای 
فعال شدن دیپلماسی منطقه دانست و گفت: رئیس 
جمهور در راستای تقویت روابط دوجانبه و چندجانبه 
در عرصه بین المللی گام برمی دارد و مسلما می تواند 
تحریم های ظالمانه تحمیلی را بکشــند و ســلطه 

جهانی غرب را از بین ببرد.
حجت الاسلام و المســلمین نقدعلی گفت: در 
ادبیات استعماری اقتصادی کشورهای تازه استقلال 
یافته را »انبار غله منطقه« می نامند. این روزها که با 
مشــکلات آب مواجه هســتیم می توانیم به کشت 
فراسرزمینی توجه کنیم. از طرف دیگر برای تأمین 
نهاده های دامی می توانیم به ظرفیت کشــورهای 
منطقه توجه کنیم. ظرفیتی که در سالهای اخیر از 

آن غفلت کردیم.
این عضو مجمع نمایندگان اســتان اصفهان در 
پایان گفت: منطقه سرشار از ظرفیت های اقتصادی 
است. این یعنی از یک طرف می توانیم استفاده ببریم 
و از طرف دیگر استفاده برسانیم. اقتصاد ایران امروز 
نیازمند بازار اقتصادی منطقه است. در عرصه فولاد، 
پتروشیمی، لوارم خانگی، تولید سیمان و... نیازمند 
بازارهای منطقه هستیم و اگر به فکر نباشیم کسان 

دیگری از این ظرفیت استفاده می کنند.

رحیمی جهان آبادی:
وزارت بهداشت درباره تامین 

داروی ضد کرونا موضع گیری کند
یک عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت 
خارجی مجلس شــورای اســلامی تاکید کرد که 
باید وزارت بهداشت درباره تامین داروی ضد کرونا 
به طور شــفاف اعلام موضع کند. به گزارش ایسنا، 
جلیل رحیمی جهــان آبادی نماینــده تایباد در 

مطلبی در صفحه توییتر خود نوشت:
»ســازمان غذا  و  دارو  و  وزارت بهداشت  و هر وارد 
کننده دارو در کشور، باید در خصوص تامین داروی 
ضد  کرونا  بطور شفاف اعلام موضع کنند تا اگر قرار 
است برای حفظ جان مردم که وظیفه قانونی وزارت 
بهداشت است، شرط و شــروط بگذارند، از جایگاه 

نظارتی  مجلس  بهره ببریم. مردم بی پناه نیستند.«        
چند روز پیش رحیمی جهان آبادی در توییتی 
گفته بود که باید هر فردی که مانع دسترسی مردم به 
دارو و واکسن کرونا شود را به دلیل ارتکاب »جنایت 
علیه بشریت« و »قتل عمد«تحت تعقیب داخلی و 

بین المللی قرار داد تا بدانند ملت بی پناه نیست.
جدیدترین قرص  خوراکی تولیدشــده کرونا با 
اثربخشی 8۹ درصدی در مبتلانشدن به نوع حاد و 
 »Paxlovid« مرگ بر اثر این بیماری، پاکسلوید
تولیدی شــرکت فایزر آمریکاســت کــه با هدف 
دسترسی گسترده در دنیا، خط تولید آن قرار است 
از سوی نهاد عام المنفعه MPP سازمان ملل متحد 
به ۹5 کشور جهان از جمله ایران واگذار شود اما ایران 

برای راه اندازی خط تولید آن چندین شرط دارد.

  خبــر

توصیه یک عضو کمیسیون 
انرژی مجلس برای مواجهه با 

معضل کم آبی
 یک عضو کمیســیون انرژی مجلس شورای 
اســلامی، تاکید کرد: ســرمایه گذاری در بحث 
آب شیرین کن ها و اســتفاده کاربردی از انرژی 
هسته ای یک ضرورت برای مواجهه با معضل کم 

آبی است.
به گزارش ایســنا، هادی بیگی نژاد نماینده 
مردم ملایر در مجلس شورای اسلامی در صفحه 

شخصی خود در توئیتر، نوشت:
» با شــدت گرفتن تدریجی معضل کم آبی 
در کشور ضرورت ســرمایه گذاری در بحث آب 
شــیرین کن ها و اســتفاده کاربــردی از انرژی 

هسته ای بیشتر احساس می شود.
پیشــرفت آینده قطعا در گرو بهره برداری از 

انرژی هسته ای خواهد بود.«
معضل کم آبی در اکثر اســتان های کشــور 
مشــهود اســت و یکی از راهکارهای تخصصی 
برای حل این معضل اســتفاده از آب شیرین کن 
ها به منظور شــیرین کردن آب دریا و استفاده از 

ظرفیت انرژی هسته ای در این حوزه می باشد.

سفیر ایران در پرتغال خبر داد
رایزنی  دیپلمات های ایران و 

پرتغال درباره روابط دوجانبه و 
مذاکرات وین

دســتیار وزیر و مدیر کل اروپای وزارت امور 
خارجه و مدیر کل سیاســت خارجــی پرتغال، 
دربــاره روابــط دوجانبه، مســائل منطقه ای و 
تحولات مربوط بــه مذاکرات پیــش رو در وین 

تبادل نظر کردند.
به گزارش خبرنگار سیاســی ایرنا، »مرتضی 
دامن پاک جامی« ســفیر ایــران در پرتغال در 
صفحه شخصی خود در توییتر نوشت: رایزنی های 
سیاســی ایران و پرتغال با حضور دستیار وزیر و 
مدیرکل اروپای غربی وزارت خارجه جمهوری 
اسلامی ایران و مدیرکل سیاست خارجی پرتغال 

در لیسبون برگزار شد.
وی در ادامه ایــن توییت نوشــت: دو طرف 
ضمن مرور روابط دوجانبه و تاکید بر استفاده از 
همه ظرفیت های موجود برای گسترش روابط 
در زمینه های مختلف، پیرامون موضوعات مهم 
منطقه ای از جمله تحولات افغانســتان، عراق، 
لبنان، یمن، سوریه و خلیج فارس بحث و تبادل 

نظر کردند.
ســفیر ایــران در پرتغال خاطرنشــان کرد: 
دیپلمات های ارشــد ایران و پرتغال همچنین با 
بررسی تحولات مربوط به مذاکرات پیش رو در 
وین، ضرورت رفع کامل تحریم های غیرقانونی 
علیه ایران، احراز پایبنــدی کامل همه طرف ها 
بر اجرای توافق هسته ای و اهمیت دیپلماسی را 

مورد گفت و گو قرار دادند.

بنت:
اسرائیل در محاصره 

موشک های ایران است
نخست وزیر رژیم صهیونیستی در اظهاراتی 
ضد ایرانی گفت که هر توافقــی با تهران حاصل 

شود، اسرائیل به آن متعهد نیست.
به گزارش ایســنا، نفتالی بنت نخست وزیر 
رژیم صهیونیستی طی سخنرانی در کنفرانس 
امنیتی در دانشگاه ریشمن به تکرار ادعاهای خود 

علیه کشورمان پرداخت.
به نوشــته روزنامه یدیعوت آحارونوت، بنت 
گفت: زمانی که من شش ماه پیش به دفتر نخست 
وزیری آمدم از حجم تفاوت ها میان لفاظی ها و 
اقدامات واقعی متحیر شــدم. همواره گفته شده 
که اجازه نمی دهیم ایران به یک قدرت هسته ای 
تبدیل شود اما اکنون برنامه هسته ای این کشور 
در پیشرفته ترین وضعیت خود، بیش از هر زمان 

دیگری در گذشته قرار دارد. 
وی افزود: ایران در طول یک دهه گذشــته با 
موشک و نیروهای شبه نظامی ما را محاصره کرده 
اســت. ایران از راه دور به ما آزار می رساند و به ما 

صدمه می زند.
وی که رژیم متبوعش تنهــا دارنده کلاهک 
هسته ای در منطقه به شــمار می آید در ادامه به 
فعالیت های  هسته ای کشــورمان اشاره کرد و 
مدعی شد: ما هرگز اجازه نمی دهیم که ایران به 
یک قدرت  هسته ای )کشور مجهز به تسلیحات 
هســته ای( تبدیل شــود. هر ترافقی که با ایران 
حاصل شود، اسرائیل جزوی از آن نیست و به آن 

پایبند نخواهد بود.

  خبــر

  
 سفیر یمن در ایران:

جنگ یمن، ریشه فرهنگی و 
تمدنی دارد

سفیر یمن در ایران، با بیان اینکه خواسته های مردم 
یمن در برابر متجاوزان به حق اســت، تاکید کرد: همه 

متجاوزان باید هرچه زودتر سرزمین یمن را ترک کنند.
به گزارش ایسنا، »ابراهیم محمد دیلمی« در دومین 

اجلاسیه مجمع جهانی مســتضعفین که با موضوع »یمن؛ محور تحول و خودباوری جهان اسلام « در سالن 
اجلاس سران در  تهران برگزار شــده بود با ابراز خرســندی از حضور در این مراسم گفت: جنگ یمن، جنگ 

مظلومان در برابر مستکبران است و ما شاهد مقاومت همه جانبه مردم یمن در برابر مستکبران هستیم.
ســفیر یمن در تهران با بیان اینکه خیزش اســلامی مردم یمن در برابر متجاوزان و مستکبران ریشه های 
فرهنگی و تمدنی دارد و با گرامیداشت یاد شهید »الحوثی« تصریح کرد: شهید الحوثی بر مقابله با  طرح های 
صهیونیستی و آمریکایی که تاکید داشــتند و می گفتند که باید جهان اســلام برای مبارزه با این طرح های 

استعماری و استکباری متحد شود و با اتکا به خداوند در این مسیر حرکت کند.
 وی افزود: ایشان تأکید داشتند که در این راستا باید مسلمانان اختلافات و درگیری ها را کنار بگذارند و در 
برابر طرح های استکباری صهیونیستی و آمریکایی با یکدیگر متحد شود چرا که آمریکا و رژیم صهیونیستی می 
خواهند بر جهان اسلام تسلط پیدا کنند و باید مسلمانان در این ارتباط با یکدیگر متحد شوند تا این طرح های 

استکباری با شکست روبرو شود.
ابراهیم محمد دیلمی در بخشــی دیگر از صحبت های خود، اظهار کرد: روز گذشــته تظاهراتی با حضور 
مردم یمن در شهر» صنعا « برگزار شد و در این تظاهرات مردم یمن بار دیگر بر مبارزه با طرح های آمریکایی و 
صهیونیستی تاکید کردند. وی خاطرنشان کرد: تجاوزی که به یمن صورت گرفته است، یک جنگ آمریکایی، 
صهیونیستی و سعودی است و مردم یمن در این تظاهرات تاکید کردند که به پایداری خود در برابر متجاوزان 
ادامه می دهند . دیلمی تاکید کرد: جنگی که در حال حاضر در یمن در جریان اســت فقط یک جنگ نظامی 
نیست بلکه جنگی در سطوح مختلف است و مردم یمن در ســطوح مختلف فرهنگی، تمدنی، نظامی و دیگر 

سطوح در حال مبارزه با متجاوزان هستند.
وی با بیان اینکه در حال حاضر مقاومت مردم یمن در برابر متجاوزاند به الگویی برای جهان اسلام برای مقابله 
با طرح های استعماری آمریکا و صهیونیست ها تبدیل شده است، تصریح کرد: متجاوزان، یمن را ضعیف تصور 
می کردند و  فکر می کردند که می توانند به راحتی در آن پیروز شوند ولی اکنون یمن به مکانی برای مقابله با طرح 

های صهیونیستی و آمریکایی تبدیل شده و مقاومت در این منطقه ادامه دارد تا پیروزی نهایی محقق شود.
این مقام یمنی تاکید کرد: خواسته های مردم یمن در برابر متجاوزان به حق است، همه متجاوزان باید این 
سرزمین را ترک کنند و خواســته دیگر مردم  یمن پرداخت غرامت عادلانه از سوی متجاوزان به مردم یمن به 

خاطر تحمیل این جنگ چند ساله است.
سفیر یمن در تهران همچنین از حمایت های جمهوری اسلامی ایران از مردم یمن تشکر  و قدردانی کرد .

 پیام وزیر دفاع به مناسبت هفته بسیج؛
حضور بسیج در خدمات حیاتی 
با مقیاس گسترده کشوری جلوه 

می کند
امیر سرتیپ آشــتیانی گفت: در خدمات حیاتی 
با مقیاس گسترده کشــوری، در فعالیت های پیشرو 
علمی و فناوری های نوین، در رویکرد های ارزشــی و 

ایجاد فضای معنوی، همه جا نام بسیج برده می شود و حضور بسیج جلوه می کند.
به گزارش ایسنا به نقل از وزارت دفاع، متن پیام وزیر دفاع بدین شرح است:  

کلمه ارزشمند بسیج به واقع بیانگر و تداعی کننده همبستگی، اتحاد، انسجام و اخلاص در جامعه است. 
بسیج یادگار بزرگ و درخشان امام راحل عظیم الشان و مظهر اقتدار ملی و نمایشگاه صفا و اخلاص و بصیرت 
و مجاهدت است که با ظهور و پیروزی انقلاب اسلامی و باژرف اندیشی ایشان عینیت یافت به نحوی که اکنون 
بسیج به عنوان ثروت بزرگ و ذخیره خداداد ملت ایران سمبل اثر گذاری و کارآمدی در عرصه های مختلف 

شناخته می شود.
بدون تردید توجه به توانمندی ها و ظرفیت های وســیع ملت عزیزمان که در قالب بسیج تجلی نموده و 

کارآمدی آن به وضوح به اثبات رسیده است، رمز و ضامن عبور موفق از همه مسائل و مشکلات می باشد.
در خدمات حیاتی با مقیاس گسترده کشوری، در فعالیت های پیشــرو علمی و فناوری های نوین، در 

رویکرد های ارزشی و ایجاد فضای معنوی، همه جا نام بسیج برده می شود و حضور بسیج جلوه می کند.
بسیج و بســیجیان که در ابتدا با لباس رزم و در قامت دفاع از کشــور و صیانت از انقلاب، در دوران دفاع 
مقدس پا به عرصه ظهور گذاشتند و در ادامه در دوران پس از جنگ تحمیلی در بازسازی و سازندگی کشور 
به نیکویی ایفای نقش نمودند، امروز در شرایط جنگ نرم، تحریم های ظالمانه استکبار و مبارزه با ویروس 
منحوس کرونا با همه استعدادها، توانایی ها و ظرفیت های فرهنگی و علمی خود وارد میدان شده تا با استمرار 
حمایت ها و پشتیبانی های خویش و با خدمت افزون تر و کار و تلاش مضاعف بار دیگر یاری رسان انقلاب و 

کشور باشند.
اینجانب با اغتنام از فرصت و با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای گرانقدر انقلاب اسلامی و با تکریم خانواده 
های معظم شــهدا، ضمن قدردانی از زحمات و تلاش های خالصانه و بی شــائبه همه بسیجیان جهادگر و 
فاتحان تحریم در عرصه های مختلف از جمله تولید قطعات و تجهیزات صنعتی، ســازندگی، محرومیت 
زدایی، فضای مجازی و کمک های مومنانه، فرارسیدن هفته بســیج را محضر رهبر فرزانه انقلاب اسلامی 
حضرت آیت الله العظمی امام خامنه ای عزیز)مدظله العالی(، مردم شریف و رشید ایران اسلامی، بسیجیان 
عزیز و خانواده های ارجمند ایشان در سراسر کشور و به ویژه همکاران بسیجی ام در وزارت دفاع، سازمان های 
تابعه، گروه ها و صنایع همکار صمیمانه تبریک و تهنیت عرض نموده، صحت و توفیق روز افزون همگان را در 

مسیر تعالی اسلام و کشور و خدمت به مردم عزیز از درگاه پروردگار قادر متعال خواستارم.

 عضو هیات رئیسه مجلس شــورای اســلامی با تاکید بر لزوم حفظ 
شرکت ملی حفاری توسط دولت، گفت: شــرکت ملی حفاری ایران باید 
از فهرست شرکت هایی که قرار است توسط ســازمان خصوصی سازی 

خصوصی شوند، خارج شود.
مجتبی یوسفی در گفت و گو با ایسنا، با اشاره به بحث های مطرح شده 
درباره خصوصی سازی شــرکت ملی حفاری ایران اظهار کرد: جلسات 
متعددی را با وزیر نفت، وزیر اقتصاد، رئیس کل سازمان خصوصی سازی 
و دیگر مسئولان برگزار کرده ایم تا شرکت ملی حفاری ایران از فهرست 

شرکت هایی که باید خصوصی سازی شوند خارج شود.
وی با تاکید بر لزوم حفظ شــرکت ملی حفاری توســط دولت، افزود: 

باید از خصوصی سازی شرکت ملی حفاری ایران جلوگیری و در راستای 
حمایت از پرسنل و افزایش بنیه فنی این شرکت تلاش شود.

عضو هیات رئیسه مجلس شورای اســلامی گفت: حاکمیتی ماندن 
شرکت ملی حفاری ایران ضروری اســت و در دیداری که با وزیر اقتصاد 

داشتیم نیز بر این مساله تاکید کرده ایم.
یوسفی عنوان کرد: شرکت ملی حفاری ایران باید از فهرست شرکت 
هایی که قرار اســت توسط سازمان خصوصی ســازی، خصوصی شوند، 
خارج شــود زیرا صنعت حفاری کلیدی  ترین بخش عملیات بالادستی 

نفت و گاز است و باید به همین شکل به روند فعالیت خود ادامه دهد.
وی ادامه داد: خصوصی سازی شــرکت ملی حفاری ایران، معیشت 

حدود ۱۹ هزار نفر از پرسنل این شرکت را به خطر می اندازد و از این رو باید 
هرچه سریعتر این اقدام متوقف شود.

نماینده اهواز در مجلس شورای اســلامی عنوان کرد: حفظ و توسعه 
شرکت ملی حفاری توسط دولت در معیشــت پرسنل این شرکت تاثیر 
مستقیم دارد و خصوصی ســازی به ضرر صنعت نفت و معیشت پرسنل 

خواهد بود.
یوسفی عنوان کرد: در دیداری که با وزیر نفت داشتیم نیز این مساله 
را پیگیری و تاکید کرده ایم تا هرچه ســریعتر نام شرکت ملی حفاری 
ایران از فهرســت شــرکت های دولتی که باید خصوصی سازی شوند، 

خارج شود.

نماینده اهواز:

شرکت ملی حفاری ایران از لیست خصوصی سازی خارج شود

بــا مــا تمــاس بگــیــریــد
تلفن: 37708121- 025
واتساپ: 09100137491

Email: Sh. Sabz@yahoo.com :ایمیل
Gmail: Sh. Sabz   @gmail.com :جیمیل



3 اقتصاد

رییس ســازمان برنامه وبودجه تاکید کرد: دولت با کنترل نقدینگی و 
جلوگیری از خلق پول به سمت تک رقمی شدن نرخ تورم حرکت می کند.

به گــزارش ایرنــا از ســازمان برنامــه و بودجه کشــور، »مســعود 
میرکاظمی«در نشست هم اندیشی لایحه بودجه ۱۴۰۱ با »محمد علی 
زلفی گل« وزیر و معاونین وزارت علوم، تحقیقــات و فناوری با بیان اینکه 
در حال حاضر اثربخشی منابع بودجه مطلوب نیست، گفت: دولت به جای 
پروژه محوری به سمت برنامه محوری و با جلوگیری از خلق پول به سمت 

تورم تک رقمی حرکت خواهد کرد.
معاون رییس جمهوری اظهار داشت: نمی توان بودجه را براساس منابع 
غیر پایدار بست، زیرا به شرایطی همانند شرایط فعلی کشور منجر شده و 

همه از آن آسیب می بینند.
میرکاظمی ادامه داد: با وجود توســعه دانشــگاه ها و وجود نیروهای 
تحصیل کرده وضعیت اثربخشــی همین منابع انســانی مناسب نیست.  

دانشگاه ها باید بتوانند در حل مشکلات کشور موثر باشند.
وی افزود: در بودجه سال آینده منابع این بخش در وزارت علوم تجمیع 
خواهد شد، اما این وزارتخانه و دانشگاه ها باید در قبال نتیجه برنامه هایی 

که منجر به بهبود شاخص های کلان این حوزه می شود پاسخگو باشند.
»محمد علی زلفی گل« وزیــر علوم، تحقیقات و فنــاوری نیز در این 
نشســت گفت: در آموزش عالی باید از مدیریت جزیره ای پرهیز شود و از 

طرف دیگر منابع مربوط به پژوهش هم محقق شود.
وی افزود: با اجرای برنامه های متناســب پایان نامه ها و رســاله ها در 

راستای حل مشکلات کشور قرار خواهند گرفت.
ضرورت افزایش بهره وری و درآمدهای اختصاصی بخش 

بهداشت و درمان
مسعود میرکاظمی همچنین در نشست هم اندیشی بودجه ۱۴۰۱ با 
و وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشــکی اظهار داشت: در بودجه سال 
آینده منابع در حوزه بهداشــت و درمان در ازای رشــد شاخص های این 
بخش اختصاص خواهد یافت. در بخش بهداشــت و درمان باید با افزایش 
بهره وری و درآمدهای اختصاصی به سمت بهبود شاخص های کلان این 

حوزه حرکت کنیم.
معاون رییس جمهوری افزود: بودجه ســال آینده برنامه محور است، 
منابع بودجه در بخش بهداشت هم در اختیار وزیر قرار می گیرد، اما وزارت 

بهداشت باید در قبال بهبود شاخص ها پاسخگو باشد.
میرکاظمی در این نشست با تقدیر از زحمات کادر درمان در ایام کرونا 
گفت: با تمرکز دولت بر موضوع واکسن، دستاوردهای خوبی در این حوزه 

حاصل شد.
وی با بیان اینکه وضعیت ضریب جینی نشــان دهنده افزایش فاصله 
طبقاتی است، گفت: با وجود ۱۰ برابر شدن مصارف کشور در هشت سال 

گذشته معیشت مردم در وضعیت مناسبی قرار ندارد.
وی با بیان اینکه افزایش مصارف بدون داشــتن منابع پایدار منجر به 

تورم شده است، تصریح کرد: خلق پول در دولت سیزدهم خط قرمز است.
برای بهبود بهره وری در حوزه بهداشت و درمان برنامه داریم

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی هم در این نشست گفت: کرونا 
منجر به کاهش درآمدهای اختصاصی بیمارســتان های دولتی شده اما 

برای بهبود بهره وری در این حوزه برنامه داریم.
بهرام عیــن اللهی افزود: مدیریــت هزینه که در دســتور کار دولت و 
سازمان برنامه و بودجه اســت در بخش بهداشت و درمان هم هدفگذاری 

شده است.
وی تاکید کرد: تعــداد زیادی شــرکت های دانش بنیــان در حوزه 
بهداشت داریم که بر توسعه خدمات و محصولات آنها تمرکز خواهیم کرد.

به گزارش ایرنا، بر اساس اعلام رئیس سازمان برنامه و بودجه تا روز ۱5 
آذرماه و سر وقت لایحه بودجه ۱۴۰۱ بر مبنای برنامه محوری به مجلس 

شورای اسلامی ارائه می شود.

رییس سازمان برنامه وبودجه اعلام کرد:

حرکت به سمت تورم تک رقمی با جلوگیری از خلق پول
 وزیر جهاد خواستار 

نقش آفرینی بسیج در تامین 
امنیت غذایی شد 

وزیر جهــاد کشــاورزی با صــدور پیامی به 
مناسبت گرامی داشت هفته بسیج، نقش آفرینی 
بسیجیان در تامین اقتدار و امنیت غذایی کشور را 

خواستار شد.
به گــزارش ایلنا و بــه نقــل از وزارت جهاد 
کشــاورزی، ســید جواد ســاداتی نــژاد، وزیر 
جهاد کشــاورزی با صدور پیامی به مناســبت 
گرامی داشــت هفته بســیج، نقــش آفرینی 
بسیجیان در تامین اقتدار و امنیت غذایی کشور 

را خواستار شد.
متن پیام سیدجواد ســاداتی نژاد وزیر جهاد 

کشاورزی به این شرح است:
بســیج مظهر اقتدار ملی و تجلــی اخلاص و 
بصیرت و مجاهدت اســت. این نیــروی عظیم 
مردمی در دفاع از کشور و ارائه خدمات در عرصه 
های مختلف با رویکردهای ارزشی و با عزم و اراده 
قوی و احساس مسئولیت، حضور موثر و بی بدیل 

داشته است.
اکنون که دنائــت و تحریم های بی ســابقه 
دشمن، معیشت مردم ایران اســلامی را هدف 
گرفته است، »بسیج« می تواند با مشارکت فعال 
در تامین امنیت غذایی مردم، پرچم اســتقلال 
اقتصادی و اقتدار کشــاورزی و غذایی کشور را 

برافراشته نگه دارد.
اینجانب بــا پاسداشــت خدمــات ارزنده 
بســیجیان در همه زمینه های فکری و میدانی 
به ویــژه خدمات آنان در توســعه روســتایی و 
کشــاورزی، رجاء واثق دارم که با نقش آفرینی 
بســیجیان، وزارت جهاد کشــاورزی در انجام 
ماموریت های خود در دولت ســیزدهم، موفق 

خواهد بود.

۱۵۰ مگاوات نیروگاه مقیاس کوچک 
در خوزستان احداث می شود

تفاهم نامه احــداث ۱5۰ مــگاوات نیروگاه 
مقیــاس کوچک در شــرکت بــرق منطقه ای 

خوزستان به امضا رسید.
تفاهم نامه احــداث ۱5۰ مــگاوات نیروگاه 
مقیاس کوچک میان شــرکت برق منطقه ای 
خوزستان و شرکت صافات انرژی یزد )صافاتکو( 

امضا شد.
به گزارش ایســنا، بر اســاس این تفاهم نامه 
که به امضای محمود دشــت بزرگ مدیرعامل 
شرکت برق منطقه ای خوزستان و رضا جواد پور 
مدیرعامل شرکت صافات انرژی یزد رسید، قرار 
اســت ۱5۰ مگاوت نیروگاه مقیــاس کوچک با 
حداکثر ظرفیت احداث در هر نقطه 25 مگاوات، 

احداث شود.
در این یادداشت تفاهم آمده است که شرکت 
صافات انرژی یزد )صافاتکو( متعهد می شــود 
که با فراهم کردن دانش و تجهیــزات، دریافت 
مجوزهای لازم و ســرمایه گذاری، ۱5۰ مگاوات 
نیروگاه مقیاس کوچک در شبکه برق منطقه ای 

خوزستان احداث کند.
شرکت برق منطقه ای خوزستان نیز متعهد 
شــده که کلیه بســترهای لازم جهت سرمایه 
گذاری و اجرای پروژه از جمله شناسایی و معرفی 
مــکان هــای دارای قابلیت احداث نیــروگاه و 
هماهنگی لازم را تا مرحله اتصال به شبکه فراهم 
کند و خرید تضمینی برق تولیــدی را مطابق با 
دستورالعمل توســعه مولد مقیاس کوچک نیز 

انجام دهد.
بنا به درخواست برق منطقه ای خوزستان در 
این تفاهم نامه، لازم است که فعالیت های اجرایی 
پروژه در کوتاه ترین زمــان ممکن بعد از امضای 
این تفاهم نامه آغاز شود به شکلی که حداقل ۷5 
مگاوات از ظرفیت پروژه تا اول خرداد ۱۴۰۱ راه 

اندازی و به شبکه متصل شود.

طرح های فناورانه حوزه 
شورورزی حمایت می شوند

معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری با 
انتشار فراخوانی از طرح های فناورانه با محوریت 

شورورزی حمایت می کند.
به گزارش ایســنا، از ســوی ســتاد توسعه 
زیســت فناوری معاونت علمی فراخوانی برای 
حمایت از ایده های حوزه شورورزی منتشر شد 
و علاقه مندان برای شــرکت در این فراخوان، تا 
پایان آذرماه سال ۱۴۰۰ فرصت دارند تا طرح های 
خود را در حوزه های »احیای زیست بوم منطقه«، 
»تولید و پرورش گیاهان شورپسند«، »پرورش 
آبزیــان« و »بهره بــرداری از زهــاب و تثبیت 

کانون های ریزگرد« ارسال کنند.
ایران کشوری اســت که بخش قابل توجهی 
از آن توسط مناطق خشــک و با خاک های شور 
احاطه شده است و برای توسعه زیست بوم خود در 
این مناطق نیاز به طرح های فناورانه ای دارند که 
از طریق آن کشاورزی و آبزی پروری در آن توسعه 

یابد.
به نقل از مرکز اطلاع رســانی معاونت علمی، 
طرح های ارسالی به این فراخوان پس از تایید به 

مرحله اجرا و تجاری سازی می رسند.

  خبــر

اولین مزایده حضوری سال 
۱۴۰۰ سازمان اموال تملیکی 

انجام شد
 اولین مزایده حضوری )حراج( ســازمان اموال 
تملیکی در ســال ۱۴۰۰ و در راســتای تسریع در 
تعیین تکلیف اموال منقول تحت اختیار این سازمان 
برگزار شــد. به گزارش ایرنا از ســازمان جمع آوری 
و فروش اموال تملیکی، در راســتای تعیین ضرب 
الاجل ریاست جمهوری و تاکید رئیس قوه قضائیه 
و همچنین تسریع در تعیین تکلیف اموال منقول در 
اختیار این سازمان، اولین مزایده حضوری )حراج( 
سازمان اموال تملیکی در ســالجاری طبق جدول 
زمانبندی، امروز مورخ یکم آذرماه با حضور اعضای 
هیات مدیره و هیات عالــی نظارت)نمایندگان قوه 
قضائیه و نماینده دیوان محاسبات کشور( برگزار شد.

موضوع برگزاری مزایده حضــوری )حراج( که 
پیش از این به علت شیوع بیماری کرونا متوقف شده 
بود، هفته گذشــته با اقدامی جهادی مورد تصویب 
اعضای هیات مدیره و در دســتور کار سازمان اموال 
تملیکی قرار گرفت تا با رعایت دســتورالعمل های 

بهداشتی و حفظ فاصله اجتماعی مجدد برگزار شود.
شرکت کنندگان حاضر در اولین مزایده حضوری 
اموال منقول ســالجاری )به شــماره ۱۴۰۰۰۱( بر 
اساس آگهی منتشر شــده از طریق روزنامه و وبگاه 
سازمان اموال تملیکی، تا ســاعت ۱۴ روز گذشته 
مهلت داشــتند از کالاهای مطرح در حراج بازدید 

بعمل آورند.

مدیرعامل شرکت راه آهن:
حمل و نقل ریلی نیاز به طرحی 

نو دارد
مدیرعامل شــرکت راه آهن جمهوری اسلامی 
ایران گفت: به دنبال رشــد مداوم و پیوسته صنعت 

ریلی هستیم که نیاز به طرحی نو دارد.  
به گزارش ایرنا از روابط عمومی راه آهن جمهوری 
اســلامی ایران، مدیران عامل شــرکت های ریلی 
مسافری در ساختمان شهدای راه آهن با مدیرعامل 
شرکت راه آهن جمهوری اســلامی ایران دیدار و 
گفت و گو کردنــد.  »میعاد صالحــی« تاکید کرد: 
شــرکت راه آهن حرکت دهنده و پیشران صنعت 
ریلی است پس هر اندازه توانمندتر باشد، به تقویت 

بیشتر بخش خصوصی منجر خواهد شد. 
مدیرعامل راه آهن با بیان اینکه صنعت حمل و 
نقل ریلی به مثابه یک خانواده است، ادامه داد: باید 
شرایط را به شکلی پیش ببریم که شرایط برای همه 
اجزای صنعت ریلی برد-برد باشــد. به دنبال رشد 

مداوم و پیوسته هستیم که نیاز به طرحی نو دارد.  
صالحی گفت: بــا توجه بــه آرمان های انقلاب 
و منویــات رهبر معظم انقلاب، دولت ســیزدهم و 
وزارت راه و شهرســازی انتظار دارد که مسافران در 
ســفری ایمن و با آرامش با قطار به هر نقطه کشور 
سفر کنند و نتیجه آن کاهش تصادفات رانندگی و 

کاهش مصرف سوخت است. 
وی تاکید کرد: بخش مســافری، نقطه اتصال 
حمل و نقل ریلی با مردم و به نوعی پیشانی این حوزه 
است و باید تقویت شود.  مدیرعامل راه آهن افزود: 
یکی از پیش نیازها برای جهش اقتصادی کشــور 
توسعه صنعت حمل و نقل است که تاثیرگذارترین 
مود حمل و نقلی برای شــرایط امروز کشور، حمل 
ونقل ریلی اســت. حمل و نقل ریلــی مزیت های 
فراوانی دارد که برای توســعه آن بایــد به الزامات و 
پیش نیازهــای آن پرداخت و واقعیــات را در نظر 

گرفت. 
در این دیدار مدیران عامل شرکت های مسافری 
بخش خصوصی مسائل و موضوعات خود را مطرح 
کردند و مدیرعامل شــرکت راه آهــن راهبردها و 
سیاست های جدید شــرکت راه آهن را برای رفع 

عملیاتی مشکلات مطرح کرد.
»میعاد صالحی« معاون وزیر راه و شهرسازی در 
آغاز جلسه از مدیران عامل شرکت های حمل و نقل 
ریلی مسافری برای رعایت شیوه نامه های بهداشتی 
و فاصله گذاری اجتماعی در قطارها در طول دوران 

کرونا تاکنون تقدیر و تشکر کرد.

بیش از 2۷ هزار دستگاه 
استخراج رمز ارز در استان 
تهران کشف و جمع آوری شد

از ابتدای طرح برخورد با اســتخراج کنندگان 
غیرمجاز رمز ارزها تا کنــون ۶۹۱ مرکز در مناطق 
تحت پوشــش شــرکت توزیع نیروی برق استان 
تهران کشــف و 2۷2۴۴ دستگاه ماینر جمع آوری 

شده است.
به گزارش ایلنا از شرکت توزیع نیروی برق استان 
تهران، مصطفــی بابایی معاون فــروش و خدمات 
مشترکین شرکت توزیع نیروی برق استان تهران 
با اعلام این خبر گفت: توان برآوردی دستگاه های 
مکشوفه 5۴ مگاوات است و بیش از 8۱ هزار مگاوات 
ساعت انرژی با مبلغی در حدود ۹۰۰ میلیارد ریال 
برای این مراکز محاسبه شده که از این میزان مبلغ 

35۰ میلیارد ریال تا کنون وصول شده است.
مصطفی بابایی افــزود: از مجمــوع 2۷2۴۴ 
دستگاه استخراج رمزارز شناســایی شده، تعداد 
5۷۷5 دســتگاه مربوط بــه کشــفیات ۷ ماهه 
نخست سالجاری از 232 مرکز است. وی با اشاره 
به ســهم تعرفه های بخش های مختلف در مراکز 
کشــف شــده گفت: ۱% این مراکز دارای مصرف 
عمومی، ۴% کشاورزی، ۱5% درصد خانگی، %28 
صنعتی، ۴۴% سایرمصرف و 8% هم فاقد انشعاب 

بودند.

  خبــر

 سال هفدهم   شماره ۴۱2۰   3 آذر ۱۴۰۰  

  
 رئیس اتاق بازرگانی ایران:

با تغییر دولت، امیدهای جدیدی 
در اقتصاد ایجاد شد

رئیس اتاق بازرگانی ایــران می گوید با تغییر هر 
دولتی، امیدی جدید به تغییر و بهبود شرایط ایجاد 
می شود اما اینکه این امید تا چه زمانی ادامه یابد، بسته 

به نحوه فعالیت آن دولت است.
به گزارش ایسنا، غلامحسین شافعی در نشست روسای کمیسیون های تخصصی اتاق ایران اظهار کرد: 
باید در همه این دیدارها نظر کارشناسی کمیسیون های تخصصی مورد توجه باشد. البته در خیلی از موارد 
مرکز پژوهش های اتاق ایران این نظرات را دریافت می کند ولی باید برای رفع کمبودهای این حوزه اقدام 
شود. با تغییر هر دولتی، امیدهای جدیدی ایجاد می شود و در این دولت هم امیدهایی ایجاد شده است؛ اما 

اینکه نهال این امید چقدر با طراوات بماند، به روند حرکت دولت بستگی دارد.
او ادامه داد: البته در شرایط فعلی اقتصاد کشور، کار برای روسای کمیسیون ها سخت است ولی ما باید به 
وظایف خود عمل کنیم، خارج از اینکه این تلاش ها چقدر اثرگذار خواهد بود. ما برای ادامه درست مسیر 
نیازمند مستندسازی هستیم؛ باید کمیسیون ها نشست های خود را مستندسازی کنند و بتوانیم دوره ای 
این مستندات را منتشر کنیم و با ارگان ها و سازمان های مرتبط و مجلس شورای اسلامی ارسال کنیم. از 
طرفی وقتی روسای کمیســیون ها در مجامعی حضور دارند حتماً فردی را با خود همراه کنند تا گزارش 

نشست تنظیم شود.
رئیس اتاق ایران گفت: گاهی از ما گلایه می شود که نماینده های اتاق در مجامع گاه حرف های متناقض 

و متضاد می زنند. باید این ناهماهنگی ها رفع شود و صدای واحدی از اتاق به گوش برسد.
در ادامه این نشست ســایر اعضای اتاق بازرگانی نیز به ارائه نظرات خود پرداختند. بر اساس گزارش 
پایگاه اتاق ایران، احمد اتش هوش، رئیس کمیسیون حقوقی و حمایت های قضایی و مقرراتی اتاق ایران 
گفت: برای تاثیرگذاری اتاق ایران و جلوگیری از تشــتت آرا باید مانیفست و استراتژی خاصی تبیین 
شود تا نمایندگان اتاق که به جلســه های مختلف می روند، براساس آن مانیفست عمل کنند. آثار نبود 
استراتژی در جلسه های مختلف با حرف های متفاوت و متناقض مشخص می شود. از طرفی باید سابقه 
نشســت های قبلی درباره یک موضوع به کمیسیون ها ارائه شــود تا از موازی کاری و کارهای تکراری 

جلوگیری شود.
محسن امینی، رئیس کمیسیون کشاورزی و صنایع وابســته اتاق ایران از آسیب موازی کاری گفت و 
اینکه اتاق ایران و اتاق اصناف یا اتاق تعاون می توانند در مواقعی که نیاز هســت باهم همکاری کنند. باید 
این ها جلسات مشترک برگزار کنند و یا باید کنسرسیومی در حوزه صنعت غذایی تأسیس کرد که کارها با 

هماهنگی بیشتری پیش رود.
در پایان نشست شــافعی از لزوم توجه به پنجره واحد گفت: البته گاهی همکاری مسالمت آمیز بین 
محیط زیست و صنعت وجود ندارد. خیلی وقت ها صنعت به جای توسعه، تخریب به همراه دارد و باید اتاق 

ایران و کمیسیون ها روی این موضوع تمرکز بیشتر داشته باشند.
رمضانی، دبیرکل اتاق ایران هم پیشنهاد داد: وقتی طرح یا لایحه در مجلس ارائه می شود، کمیسیون ها 

در دستور کار قرار دهند تا با دقت بیشتری درباره آن ها اظهار نظر کنیم.

 شناسایی ۱۷ هزار میلیارد تومان 
اموال مازاد دستگاه های دولتی

مدیرکل دفتر مدیریت اموال و دارایی های دولت 
وزارت اقتصاد گفت: ارزش اموال مازاد دستگاه های 
دولتی شناسایی شده ۱۷ هزار میلیارد تومان است 
و امسال ۹8۰ میلیارد تومان از این املاک به فروش 

رفت.
به گزارش ایلنا و به نقل از صدا و سیما، فاطمه وظیفه دادگر مدیرکل دفتر مدیریت اموال و دارایی های 
دولت وزارت اقتصاد در ارتباط تصویری با یک برنامه تلویزیونی گفت: در ســال گذشته تعدادی املاک 
را شناسایی کردیم و مجوز فروش آن ها صادر شد البته در ســال جدید به دلیل تغییرات دولت و استقرار 

استانداران، املاک کمتری شناسایی شد.
وی ادامه داد: در سال گذشته این املاک به ارزش ۱۴ هزار میلیارد تومان شناسایی شد که هزار و ۶۰۰ 
میلیارد تومان از این امــلاک به فروش رفت و برای بقیه املاک مجوزهای آن ها گرفته شــد که به فروش 

خواهد رفت.
دادگر خاطر نشــان کرد: ظرفیت مزایده و فروش ۴۰ هزار میلیارد تومان اموال مازاد دولت وجود دارد، 
چون اموال دولت متنوع با کاربری های مختلف در تعداد زیاد وجود دارد، ولی اینکه برای شناســایی این 
اموال زیر ســاخت های لازم وجود داشته باشد، تنها طی دو تا سه ســال اخیر در قانون بودجه فقط به آن 
پرداخته شــده اســت؛ گرچه وزارت اقتصاد تلاش کرده که بــا کارگروه های اســتان و کمک گرفتن از 
بازرسی های میدانی نسبت به شناسایی اموال اقدام کند، ولی اینکه این اموال به فروش برسد هماهنگی و 

اقدام خوب دستگاه ها را نیاز دارد همچنین بازار باید کشش خرید این املاک را داشته باشد.
وی تصریح کرد: بعضی مواقع دســتگاه ها خودشــان اقدام به فروش می کنند، ولی از تغییر کاربری و 
فرآیندهای طولانی و ســخت که در معاملات دولت حاکم است نتیجه مطلوب حاصل نمی شود ممکن 

است اموال بارها به مزایده گذاشته شود، ولی برنده ای ندارد.
مدیرکل دفتر مدیریت اموال و دارایی های دولت وزارت اقتصاد گفت: با شتابی که ما در بخش شناسایی 
و فروش اموال پیش می رویم، قوانین با ما پیش نرفتند یعنی مقدمات کار فراهم نشــد؛ در قوانین درباره 
فروش اموال دولت اقساط وجود ندارد و اموال باید نقد و یکجا به فروش برسد بنابراین خیلی از جاذبه هایی 
که بعضی دستگاه ها برای فروش اموال دارند در معاملات دولت این چارچوب ها وجود ندارد و باید مطابق 

قوانین موجود اقدام شود.
دادگر افزود: اموال مازاد دولت املاکی است که متعلق به دولت جمهوری اسلامی ایران می باشد و برای 

بهره برداری در اختیار یک دستگاهی قرار دارد.
وی درباره اطلاع یافتن مردم از روش فروش این املاک و زمان آن گفت:  در فروش اموال دولت، دستگاه 

به دستگاه متولی داریم؛ متاسفانه در کشور برای اموال اختصاصی دولت متولی خاصی نداریم.
مدیرکل دفتر مدیریت اموال و دارایی های دولت وزارت اقتصاد عنوان کرد: یکی از اهداف سامانه سادا 
این است که مدیریت دارایی های اموال اختصاصی دولت را ســامان بدهد و مستلزم این است که لایحه 
مدیریت دارایی های دولت به مجلس برود و تصویب شــود تا بتوانیم در حوزه اموال اختصاصی مدیریت 

مشخصی را داشته باشیم.

وزیر را و شرســازی اظهار داشــت: ساخت چهار 
میلیونی واحد مسکونی در چهار سال برای محرومان 
را کســی قبول ندارد و امروز شــاهد آن هستیم که 
ساخت مسکن مهر پس از ۱۴ سال هنوز ادامه دارد و 
2۴۰ هزار واحد مســکونی همچنان باقی مانده است 
اما ما در ســال اول، دو میلیون واحد مسکونی را آغاز 
می کنیم و همچنین پس از یک و نیم سال ساخت دو 

میلیون دیگر شروع خواهد شد.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایلنا رســتم قاسمی 
در مراسم بزرگداشت هفته بسیج اظهار داشت: از دو 
و نیم ماه گذشــته که کار در وزارت راه و شهرسازی را 
آغاز کردم آنقدر با پیچیدگی های مختلف مواجه بودم 
و جلسات متعدد به طور مستمر ادامه داشت که روزانه 

تنها دو ساعت در وزارت راه و شهرسازی حضور دارم.
وی ادامه داد: هفت سال با شهید سلیمانی در محور 

مقاومت همراه بودم و کار کردم و شــاهد ایثارگری ها 
بودم اینکه چطــور در صحرای غربت بــرای دفاع از 

حرمین آمدند و تلاش کردند.
وزیر راه و شهرســازی افزود: شــاید کمتر کسی 
مهندس ابومهدی را بشناسد. وی در دوره آغاز جنگ 
تحمیلی ایران فارغ التحصیل عراق بود که در آن زمان 
از عراق فرار کــرد و به ایران آمد تــا در جنگ همراه با 
ایرانی ها باشــد و از همان زمان دوست و برادر شهید 

سلیمانی بود.
وی با بیان اینکه امروز در شرایط اقتصادی خوبی 
قرار نداریم گفت: تحت تحریم های ســختی هستیم 
اما هم چنانکه در گذشته توانستیم از تحریم ها عبور 
کنیم این بار هم می توانیــم. در آن زمان که در وزارت 
نفت حضور داشتم در روزهای ابتدای اعمال تحریم ها، 
رییس جمهور آمریکا اعلام کرد تحریم های فلج کننده 

علیه ایران آغاز شــد هر چند که با شرایط سخت عدم 
افروش نفت تحریم های بانکــی و ... مواجه بودیم نزد 
رهبری رفتیم و گزارشــی از شــرایط دادیم و ایشان 
گفتند بندهای کفشــان را محکم ببندید تــا از این 

شرایط سخت عبور کنیم.
قاســمی تاکید کرد: دیدیم که در شروع مذاکرات 
هسته ای آمریکا اعلام کرد تحریم ها دیگر برای ایران 

اثر ندارد.
وی با بیان اینکه سال ها شــاهد موضوعات سری 
و محرمانه کشــور بــود گفت:  با همیــن تصمیمات 

توانستیم از تحریم ها عبور کنیم.
وی با بیــان اینکــه پیش از ایــن بــا وزارت راه و 
شهرســازی آشــنا نبودم ادامه داد: امروز از نزدیک با 
مشکلات حمل و نقل کشور مواجهم و در حال حاضر 
با 3۰ هزار راهدار نیاز بــه امکانات و تجهیزات حمل و 

نقل داریم.
وزیر راه و شهرسازی با اشاره به مشکلات موجود در 
صنعت حمل و نقل اظهار  داشت: طرح جامع حمل و 

نقل به زودی آماده و به دولت ارائه می شود.
وی ادامه داد: ساخت چهار میلیونی واحد مسکونی 
در چهار سال برای محرومان را کســی قبول ندارد و 
امروز شاهد آن هســتیم که ساخت مسکن مهر پس 
از ۱۴ سال هنوز ادامه دارد و 2۴۰ هزار واحد مسکونی 
همچنان باقی مانده است اما ما در سال اول، دو میلیون 
واحد مسکونی را آغاز می کنیم و همچنین پس از یک 

و نیم سال ساخت دو میلیون دیگر شروع خواهد شد.

وزیر راه و شهرسازی:

طرح جامع حمل و نقل به زودی به دولت ارائه می شود

رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشــور گفت: رعایت حقوق مودیان و 
عدالت مالیاتی، گســترش پایه های جدید مالیاتی، مبارزه با فرار مالیاتی، 

ساماندهی معافیت ها و تسریع در وصول مالیات ها، برنامه های ما است.
به گزارش ایلنا و به نقل از ســازمان امور مالیاتــی، داود منظور رئیس 
کل ســازمان امور مالیاتی با بیان اینکه مبارزه با فــرار مالیاتی، در اولویت 
برنامه های ســازمان قــرار دارد، گفت: هوشمندســازی نظــام مالیاتی 
و حاکمیت داده هــا، گام مهمی در جهت مبارزه با فرار مالیاتی و توســعه 

ظرفیت های نظام مالیاتی است.
وی افزود: گسترش پایه های جدید یکی دیگر از برنامه های مهم سازمان 
امور مالیاتی است که در این رابطه، دو پایه جدید مالیات بر عایدی سرمایه 

و مالیات بر مجموع درآمد باید در این دولت اجرا شــوند و با اجرای این پایه 
ها، شاهد افزایش شــفافیت اقتصادی، افزایش کارآیی و توانمندی نظام 
مالیاتی، مبارزه با فرار مالیاتی و نهایتا افزایش درآمدهای مالیاتی خواهیم 

بود.
رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشــور، یکی از مهم ترین چالش های 
نظام مالیاتی کشور را گســترش بی رویه معافیت های مالیاتی عنوان کرد 
و گفت: متاســفانه حجم معافیت های مالیاتی در ایران بسیار بالاست که 
عمده این معافیت ها اثربخشی لازم را نداشته و حتی در برخی موارد از این 
معافیت ها سوء استفاده نیز می شود؛ بنابراین یکی از اصلاحات مورد نیاز در 
نظام مالیاتی حذف معافیت های غیر ضروری است و به طور کلی معافیت 

مالیاتی باید به صورت موثر و هدفمند به فعالان اقتصادی ارایه شود.
منظور با ذکر این مطلب که ســرعت بخشیدن به رسیدگی ها و تسریع 
در وصول مالیات ها، باعــث افزایش درآمدهای مالیاتــی و بهبود کارآیی 
نظام مالیاتی خواهد شــد، گفت: با تمرکز نظام مالیاتی بر وصول معوقات 
مالیاتی و جلوگیری از فرار مالیاتی، تامین مالی دولت از طریق درآمدهای 
پایدار همچون مالیات و اتکای کامل بودجه به درآمدهای مالیاتی به عنوان 

اصلی ترین سیاست دولت در حوزه اقتصاد، امکانپذیر می شود.
وی با بیان اینکه بایــد از همه ظرفیت ها برای خدمات رســانی هر چه 
موثرتر و ایجاد رضایتمنــدی در مودیان بهره برد، گفــت: رعایت حقوق 
مودیان و عدالــت مالیاتی، جزو اصول بدیهی نظام مالیاتی اســت. رعایت 
احترام و تکریم مودیان، انصاف و عدالت در وصول مالیات، کاهش فرآیند 
دادرســی مالیاتی و رعایــت اخلاق و رفتــار حرفه ای، جــزو مطالبات و 

خواسته های اساسی مودیان است و باید بدان توجه شود.

برنامه های نظام مالیاتی در دوره جدید اعلام شد



۴ سال هفدهم   شماره ۴۱2۰   3 آذر ۱۴۰۰   شهرستانها

رییس ســازمان نظام مهندســی کشــاورزی و منابع طبیعی استان 
اصفهان طی نامه ای به رییس منطقه ۶ بازرســی کل کشور و بازرس کل 

استان خواستار قانون هوای پاک شد.
مهدی تقی پور طی نامه ای به رییس منطقه ۶ بازرســی کل کشــور و 
بازرس کل استان خواستار اجرای تبصره )۱( ماده )۱۶( قانون هوای پاک 

شد.
در بخشــی از نامه رییس سازمان نظام مهندسی کشــاورزی و منابع 

طبیعی استان اصفهان به بازرس کل استان آمده است:
همان گونه که مســتحضرند، تبصره )۱( ماده )۱۶( قانون هوای پاک 
مصوب 25 تیر ۱3۹۶ مجلس شورای اسلامی اشــعار می دارد: »تمامی 
مراکز و واحدهای متوســط پنجاه نفر به بالا موضوع این قانون برای انجام 
امور مربوط به نمونه برداری، اندازه گیری، پایش و کنترل مستمر آلودگی 
هوا مکلف به ایجاد واحد ســلامت، بهداشــت و محیط زیست )HSE( و 
به کارگیری متخصص محیط زیســت می باشــند« و در این بین برخی 
آمارها و اظهارنظرهای رســمی منتشر شده توســط اداره کل حفاظت 
محیط زیســت اســتان اصفهان در خصوص وضعیت هوای کلان شهر 

اصفهان و سایر شهرهای استان قابل تامل است:
۱-  کلان شهر اصفهان در سال ۱3۹8 تنها 2۰ روز هوای پاک را تجربه 

کرده است.
2- کلان شهر اصفهان در ســال ۱3۹۹ تنها ۷ روز هوای پاک را تجربه 

کرده است.
3- از ابتدا تا تاریخ 2۴ آبان سال جاری کلان شهر اصفهان هوای پاک را 

تجربه نکرده است.
۴- بیش از ۱2۰۰۰ واحد صنعتی در اطراف شهرهای استان اصفهان 

مستقر هستند.
5- اصفهان آلوده ترین کلان شهر کشور است.

مهدی تقی پور خاطر نشــان کرده اســت ســازمان نظام مهندسی 
کشــاورزی و منابع طبیعی اســتان اصفهــان طی ۱8ماه گذشــته در 
خصوص اجــرای قانون هوای پــاک بارها با مراجع اســتانی مکاتبه و در 

جلسات مختلف با نمایندگان محترم اســتان در مجلس شورای اسلامی 
و مدیران محترم اجرایی اســتان ضرورت اجرای قانون را یادآوری کرده 
است و اگرچه موضوع در سال گذشته منجر به تذکر کتبی نماینده محترم 
مردم شهرستان های شاهین شــهر و میمه و برخوار و عضو محترم هیات 
رییسه مجلس شــورای اســلامی به رییس جمهور محترم وقت شد ولی 
متاســفانه تا کنون هیچ یک از پیگیری ها و مکاتبات یاد شــده به منظور 
اجرای قانون منتج به نتیجه نشده اســت و همچنان واحدهای مشمول 
 موضوع تبصره )۱( ماده )۱۶( قانون هوای پاک از اجرای قانون اســتنکاف 

می کنند.
تقی پور با اشاره به تاکید معاون محترم نظارت و بازرسی امور تولیدی 
سازمان بازرسی کل کشــور در تاریخ 22 آبان ۱۴۰۰ در خصوص این که 
بررسی های سازمان بازرسی کل کشــور حاکی از آن است که بسیاری از 
تکالیف قانونی دســتگاه های اجرایی، اجرا نشــده اســت و در این راستا 
دستگاه های متخلف به مراجع قانونی معرفی شده و با احراز تخلف و ترک 
فعل چند دســتگاه، موضوع به هیات تخلفات نهاد ریاست جمهوری نیز 
اعلام شده است، خواستار نظارت سازمان بازرسی و برخورد با  واحدهای 
متخلف و مراکز موضوع تبصره )۱( ماده )۱۶( قانون هوای پاک، که نسبت 
به اجرای قانون تمکین نمی کنند، شــد تا در آستانه فصل زمستان که بنا 
به ســوابق و تجربه شــرایط آلودگی هوا به اوج خود خواهد رسید، از بروز 

بحران های جدی در این خصوص جلوگیری به عمل آید.

رییس سازمان نظام مهندسی کشاورزی و منابع طبیعی استان اصفهان 
خواستار قانون هوای پاک شد

 دستیابی به رکوردهای تولید یکی پس 
دیگری در پاییز پُربار فولاد خوزستان؛

رکورد تولید ماهیانه شمش 
فولادی شکسته شد

پس از سه سال رکورد تولید ماهیانه شمش در 
شرکت فولاد خوزستان از زمان تاسیس تاکنون 

شکسته شد.
امین ابراهیمی مدیرعامل فولاد خوزســتان 
با اعــلام این خبر بــه خبرنــگار روابط  عمومی 
افزود: پس از ســه ســال در آبان مــاه ۱۴۰۰، با 
تلاش مضاعف و همتی مثال زدنی، فولادمردان 
خوزستان توانستند با تولید 3۴2 هزار 82۴ تنُ 

رکورد تولید ماهیانه شمش را ارتقا دهند.
ابراهیمــی در ادامه گفت: در شــرایطی که 
تشدید تحریم ها از یک سو، محدودیت های برق 
از سویی دیگر، شــرایط تولید را با دشواری روبرو 
ساخته، اما هیچکدام نتوانســتند در برابر اراده و 
توانمندی تلاشــگران عرصه فولاد عرض اندام 

کنند. 
پاییــز ۱۴۰۰ برای فولاد خوزســتان پرُبار تر 
از همیشــه بود، به طوری که رکورد تولید روزانه 
و ماهیانه شــمش تختال در مهرماه سال جاری 
شکسته شــد. در آبان ماه نیز پس از گذشت سه 
ســال رکورد ماهیانه تولید شمش فولادی ارتقا 
پیدا کرد. پیش از این رکورد تولید در بهمن ۹۷، با 

تولید 338 هزار و ۷۰۴ تنُ بدست آمده بود.
مدیرعامل فولاد خوزستان توسعه را رمز تولید 
پایدار دانست و افزود: تولید با کیفیت، حضور در 
بازارهای بین الملل در کنار نگاه به توسعه، ارکان 
راهبردی مجموعه فولاد خوزســتان را تشکیل 
می دهند. سیاست فولاد خوزستان در عرصه ی 
تولید، حضور مســتمر و تاثیرگذار در بازارهای 
بین المللی، تامین نــوردکاران داخلی و ارزآوری 

است.
در بخش توسعه و با نگاه به تولید 55 میلیون 
تنُ فولاد در افق  ۱۴۰۴، در دو بخش پایین دست 
و بالادســت زنجیره فــولاد علاوه بــر تعریف 
طرح های توســعه، اقــدام به ســرمایه گذاری 

مستقیم در اکتشافات معدنی کرده ایم.
وی در ادامه گفت: ســرمایه گذاری در بخش 
معدنی پهنه ی آباده -جازموریان )ایســاتیس(، 
راه اندازی کارخانه کنســانتره و گندله سازی در 
منطقه سنگان در بالادســت و پیگیری تملک 
سهام فولاد اکســین در پایین دســت زنجیره 
فولاد، بخشی از فعالیت های صورت گرفته  فولاد 

خوزستان را شامل می شوند.
از طرفی در شهریورماه امسال با هدف تامین 
اسلب مورد نیاز فولاد اکســین و پایداری تولید، 
ســه طرح احداث ماشــین ریخته گری اسلب، 
کارخانه اکســیژن و نیروگاه 52۰ مگاواتی برق 

کلنگ زنی شدند.
ابراهیمی در پایان اشــاره ای هم به ضرورت 
تعریف طرح های توســعه ای در مناطق جنوبی 
داشــت و افزود: دسترســی به آب هــای آزاد، 
حامل های انرژی و حمل و نقل ریلی و جاده ای، 
مواردی هســتند که مناطق جنوبی را بهترین 
مکان برای توســعه و دســتیابی به افق تولید 
۱۴۰۴ و ســرمایه گذاری در این منطقه تبدیل 
کرده است. فولاد خوزســتان با در نظر گرفتن 
شرایط زیســت محیطی و اولویت اشتغال زایی 
برای بومیان منطقه و به منظور تثبیت ســهم 
تولیــد فولاد کشــور، عــلاوه بر بروزرســانی 
تجهیزات، تعریف و اجرای طرح های توسعه ای 

را در دستور کار دارد.

  خبــر
محدودیت های هوشمند از اول 

آذرماه در خوزستان اعمال می شوند

فرمانــده قــرارگاه عملیاتی و نظارتی ســتاد 
مدیریت کرونا در خوزستان در خصوص بازگشایی 
مدارس، گفت: بازگشایی مدارس بر مبنای مصوبه 
ســتاد ملی مقابله با کرونا بایــد آرام، تدریجی و 

منعطف انجام شود
ولی الله حیاتی در پایان نشســت ستاد استانی 
مدیریــت کرونا کــه امــروز )2۹ آبان مــاه( در 
استانداری خوزســتان برگزار شــد، اظهار کرد: 
بازگشــایی مدارس بر مبنای مصوبه ســتاد ملی 
مقابله با کرونا باید آرام، تدریجی و منعطف انجام 

شود.
وی با اشــاره به وضعیت واکسیناسیون کرونا 
در خوزستان، افزود: پوشــش واکسیناسیون در 

خوزستان کمتر از میانگین کشوری است.
فرمانــده قــرارگاه عملیاتــی و نظارتــی 
ســتاد مدیریــت کرونــا در خوزســتان گفت: 
امــروز فرمانداران شهرســتان های با پوشــش 
واکسیناســیون کمتر از میانگین استانی دعوت 
شدند و مقرر شــد که تا هفته آینده رتبه کشوری 

خوزستان در پوشش واکسیناسیون تغییر کند.
حیاتی بیان کرد: محدودیت های هوشمند نیز 
از اول آذرماه در خوزستان اعمال می شوند و پس از 
آن مبنای نظارت بر اجرای پروتکل های بهداشتی، 

محدودیت های هوشمند است.
وی گفــت: توصیه می شــود هم اســتانی ها 
واکسیناســیون را جدی بگیرند و عــلاوه بر آن، 
پروتکل های بهداشتی را رنیز عایت کنند تا دچار 

پیک نشویم.

واگذاری بیش از 6 هزار 
اشتراک برق در اهواز

سرپرست شرکت توزیع نیروی برق اهوازگفت: 
تعداد ۶۰۰۰ اشــتراک جدید در 8ماهه اول سال 

جاری در کلانشهر اهواز واگذارشد.
سرپرست این شرکت بیان داشت: به منظور رفاه 
حال شهروندان محترم از ابتدای سال جاری تا پایان 
آبان ماه بیش از ۶۰۰۰ فقره اشتراک به متقاضیان 

برق در کلانشهر اهواز واگذار شده است.
    مهرداد فارسی مدان در ادامه تصریح کرد: در 
راستای بهره مندی شهروندان از خدمات مطلوب 
برق و با توجه بــه نیاز به برخــورداری از این انرژی 
پاک در همه بخشهای زندگی، تعداد ۶۱5۶  فقره 
انشعاب جدید در هشــت ماهه اول سال جاری به 
متقاضیان اهوازی واگذار شده است که از این تعداد 
که 2۴5فقره اشتراک روســتائی و 5۹۱۱فقره در 

حوزه شهری بودند.
  سرپرست شــرکت توزیع نیروی برق اهواز با 
اشاره محدودیتهای ناشــی کاهش نزولات جوی 
و بدنبال آن کاهش تولیــد نیروگاههای برق-آبی 
گفت: یکی از برنامه هایی که باید همواره موردتوجه 
قرارگیرد مدیریت مصرف انرژی است که محدود به 
فصل خاصی از سال نبوده و باید به فرهنگ عمومی 

تبدیل شود.
  فارســی مدان همچنین خاطر نشان کرد: در 
راستای صیانت از حقوق مصرف کنندگان طی این 

مدت تعداد
  ۱5۷۰ دســتگاه کنتور دســتکاری شده و یا 

معیوب شناسائی و کنتور جدید جایگزین گردید.

  خبــر

فرم شماره 3 ) ابلاغ رای کمیته بدوی استانی ( 
اداره کل تامین اجتماعی استان قم 

به پیوست اصل فرم شماره یک مربوط به آقای ستارمحمدی نسب که در جلسه مورخ 1400/08/18 کمیته بدوی 
مشاغل سخت و زیان آور استان قم مطرح و ازمجموع 10 )ده( شغل مطرح شده 10)ده(  شغل مورد تایید قرار 

گرفته است . جهت اقدامات بعدی ارسال می گردد. 
مشاغل تایید شده )ب( : کارگرتنظيف ، کارگر ساده)نقش پاگيزگی( – کارگرخدمات عمومی ، کارگرساده 
 –  ) – کارگرساده ) شهرداری منطقه 4   ) ) عدالت خرم  – کارگرساده   ) ) پيشروخدمات تهران مهر 
کارگرساده ) کارگزاری جامع کریمه ( – کارگرساده ) موسسه بنيان توسعه اقتصادی و سرمایه گذاری 

پایدار( – کارگرساده ) زیباسرای پاکان ( – کارگرساده ) شهرداری منطقه 2( 
مصطفی کاویانی مدیرکل – از طرف ترک زاده آرانی 

اقدام مقتضی  : ۱ - معاونت محترم دانشگاه علوم پزشکی و مدیریت درمان استان جهت استحضار و  رونوشت 
برابرماده 3 آیین نامه.

2- شرکت / کارگاه : نقش پاگيزگی ،  پيشروخدمات تهران مهر ،  عدالت خرم ، شهرداری منطقه 4 ، 
کارگزاری جامع کریمه ، موسسه بنيان توسعه اقتصادی و سرمایه گذاری پایدار ، زیباسرای پاکان ، 

شهرداری منطقه 2  جهت اطلاع .
3- آقای  : ستارمحمدی نسب جهت اطلاع . 

این رای به استناد تبصره 5 ماده 8 آیین نامه اجرایی مشاغل سخت و زیان آورظرف ۱5 روز قابل تجدید نظر خواهی 
در کمیته تجدید نظر مشاغل سخت و زیان آور می باشد و درصورت عدم اعتراض هریک از طرفین و قطعی و لازم 
الاجرا شدن رای مذکور به استناد تبصره 2 ماده۱۶ قانون تشکیلات و آیین دادرسی دیوان عدالت اداری ظرف 3ماه 
از تاریخ ابلاغ برای اشخاص داخل کشورو ظرف ۶ ماه از تاریخ ابلاغ برای افراد مقیم خارج از کشور قابل فرجام 
خواهی در دیوان عدالت اداری خواهد بود . به استناد ماده 3 آیین نامه اجرایی ، کارگاه هایی که مشاغل آنها به 
عنوان سخت وزیان آور و از بند ) الف ( تایید می گردند ، مکلفند ظرف مدت 2 سال از ابلاغ ، نسبت به رفع صفت 

سخت و زیان آور خود اقدام نموده و نتیجه رابه کمیته بدوی این اداره کل گزارش نمایند . 
اقدام کننده : شفیعی

آگاهی ابلاغ مفاد اجراییه
محکوم  طاهری  بتول  علیه  محکوم   ۴2۷ شماره  دادنامه  موجب  به 
خواسته  اصل  عنوان  به  مبلغ۱۷5.۰۰۰.۰۰۰ریال  پرداخت  به  است 
مبلغ 2.22۷.5۰۰ ریال به عنوان هزینه دادرسی و اوراق تقدیمی به 
دادگاه و حق الوکاله وکیل وقف تعرفه مصوب در حق محکوم له و نیز 
پرداخت  میزان 5 درصد محکوم به از بابت نیم عشر دولتی در حق 
و   ۱۱۹ مادتین  در  مقرر  ترتیب  به  نوبت  یک  اجرائیه  مفاد  لذا  دولت 
۱۱8 قانون اجرای احکام مدنی آگهی می گردد و ده روز پس از آن 
برای  مذکور  قانون   ۹ ماده  اساس  بر  و  می شود  گذاشته  اجرا  بموقع 
عملیات اجرایی ابلاغ با اخطار دیگری به محکوم علیه نخواهد شد مگر 
اینکه محل اقامت خود را اعلام نماید. خسارت تاخیر و تادیه از تاریخ 
۹8.۴.25لغایت اجرا در حق خواهان و نیم عشر دولتی میزان 5 درصد 

محکوم به در حق صندوق دولت محکوم است
رئیس حوزه ششم شورای حل اختلاف شهرستان ورامین

آگاهی ابلاغ مفاد اجراییه
انارکی  نوری  فاطمه   .۱ علیه  محکوم   ۴2۶ شماره  دادنامه  موجب  به 
پرداخت  به  است  محکوم  شاهسون  حسین   .3 شاهسون  زهرا   .2
 2.۱85.۰۰۰ مبلغ  خواسته  اصل  عنوان  به  مبلغ۰۰۰.۰۰۰.۱۷۰ریال 
ریال به عنوان هزینه دادرسی و اوراق تقدیمی به دادگاه و حق الوکاله 
میزان  پرداخت   نیز  و  له  محکوم  حق  در  مصوب  تعرفه  وقف  وکیل 
مفاد  لذا  دولت  در حق  دولتی  عشر  نیم  بابت  از  به  محکوم  درصد   5
اجرائیه یک نوبت به ترتیب مقرر در مادتین ۱۱۹ و ۱۱8 قانون اجرای 
احکام مدنی آگهی می گردد و ده روز پس از آن بموقع اجرا گذاشته 
می شود و بر اساس ماده ۹ قانون مذکور برای عملیات اجرایی ابلاغ 
اقامت  اینکه محل  نخواهد شد مگر  علیه  به محکوم  اخطار دیگری  با 
از تاریخ ۹8.۴.25 لغایت  خود را اعلام نماید. خسارت تاخیر و تادیه 

اجرا در حق خواهان 
رئیس حوزه ششم شورای حل اختلاف شهرستان ورامین

آگاهی ابلاغ مفاد اجراییه
 .2 شصتی  مرتضی   .۱ علیه  محکوم   ۹52 شماره  دادنامه  موجب  به 
مرتضی میرزایی محکوم است به پرداخت مبلغ 5۰.۰۰۰.۰۰۰ریال به 
عنوان اصل خواسته مبلغ ۶۶5.۰۰۰ ریال به عنوان هزینه دادرسی و 
در  مصوب  تعرفه  وقف  وکیل  الوکاله  حق  و  دادگاه  به  تقدیمی  اوراق 
حق محکوم له و نیز پرداخت  میزان 5 درصد محکوم به از بابت نیم 
عشر دولتی در حق دولت لذا مفاد اجرائیه یک نوبت به ترتیب مقرر 
در مادتین ۱۱۹ و ۱۱8 قانون اجرای احکام مدنی آگهی می گردد و 
 ۹ ماده  اساس  بر  و  می شود  گذاشته  اجرا  بموقع  آن  از  روز پس  ده 
محکوم  به  دیگری  اخطار  با  ابلاغ  اجرایی  عملیات  برای  مذکور  قانون 
علیه نخواهد شد مگر اینکه محل اقامت خود را اعلام نماید. خسارت 

تاخیر و تادیه از تاریخ ۹8.۴.2۷لغایت اجرا در حق خواهان 
رئیس حوزه اول شورای حل اختلاف شهرستان ورامین

تاریخ:۱3۹8.۱۱.2
شماره پرونده:۹8/۱ش/۴8۶

حوزه یکم شورای حل اختلاف شهرستان ورامین
شماره و تاریخ دادنامه:۱35۴- ۹8.۱۱.5

خواهان : بانک مهر اقتصاد شرق استان تهران با نمایندگی خانم الهام شاهپری
خواندگان:۱. سمیرا عرب محمودی 2. رحیم فتحی قمری 3.عارف پور دلاور 

۴.ناد علی کریمی
به  چک  فقره  یک  بابت  ۱۷۰.۰۰۰.۰۰۰ریال  مبلغ  به  طلب  مطالبه  خواسته: 

شماره۴3۴5۴3 عهده بانک سپه
در تاریخ فوق جلسه رسیدگی شورای حل اختلاف به تصدی امضا کننده ذیل 
تشکیل است. پس از ملاحظه اوراق و محتویات پرونده و نظر مشورتی اعضای 

شورا ختم رسیدگی اعلام و به شرح ذیل مبادرت به صدور رای می نماید. 
رای قاضی شورا

نمایندگی حقوقی  با  تهران  استان  اقتصاد شرق  بانک مهر  در خصوص دعوی 
به  طلب  مطالبه  خواسته  به  خواندگان  طرفیت  به  شاهپری  الهام  خانم 
بانک  به شماره ۴3۴5۴3عهده  فقره چک  بابت یک  مبلغ۱۷۰.۰۰۰.۰۰۰ریال 
سپه  شعبه ورامین به صورت تضامنی با احتساب کلیه خسارات وارده از جمله 
به  توجه  با  دادخواست، شورا  به شرح  تادیه  تاخیر  و خسارت  دادرسی  هزینه 
مجموع محتویات پرونده مستندات ابرازی نماینده حقوقی خواهان و خواندگان 
ردیف اول دوم سوم چهارم نیز با وجود ابلاغ قانونی در جلسه حاضر نگردیده و 
نظر به اینکه بقاء اسناد تجاری در ید خواهان حکایت از مدیون بودن خواندگان 
دارد و مستندات نماینده حقوقی خواهان مصون از ایراد و دفاع باقی مانده فلذا 
ادعای خواهان را وارد تشخیص و مستند به مواد ۱۹8، 5۱5،5۱۹، 522قانون 
قانون تجارت حکم محکومیت  امور مدنی و3۱۰،3۱۱،3۱2  آیین دادرسی در 
مبلغ  و  خواسته  اصل  بابت  ۱۷۰.۰۰۰.۰۰۰ریال  مبلغ  پرداخت  به  خواندگان 
دادخواست  تاریخ  از  تاخیر  خسارت  و  دادرسی  هزینه  بابت  2.۱85.۰۰۰ریال 
به  مرکزی  بانک  سوی  از  اعلامی  شاخص  از  اساس  بر  اجرا  ۹8.۴.25لغایت 
صورت تضامنی در حق خواهان را صادر می نماید. رای صادره نسبت به خوانده 
حضوری و ظرف مدت 2۰ روز پس از ابلاغ قابل تجدیدنظرخواهی  در دادگاه 
چهارم  سوم  دوم  اول  ردیف  خواندگان  به  نسبت  و  باشد  می  ورامین  عمومی 
غیابی و ظرف مدت 2۰ روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در همین حوزه و سپس 
عمومی  دادگاه  در  تجدیدنظرخواهی  قابل  ابلاغ  تاریخ  از  روز   2۰ مدت  ظرف 

ورامین می باشد. 
محمد حسین اسماعیل مورینه
قاضی حوزه یکم شورای حل اختلاف ورامین

زهره مهرنوروزی - مهر زمین روستایی است در 
۹۰کیلومتری قم. روستایی شهید پرور که بعد از استان 
شدن قم این روستا در حوزه استان ما قرار گرفت. وقتی 
برای اولین بار به این روستا رفتم، نمی دانستم وضعیت 
اشتغال این روستا به چه گونه است طبیعتا مثل تمام 
روستاها باید کشــاورزی بخشی از مشــکل اشتغال 
روســتاییان را برطرف کند، درطول مسیر که با اهالی 
مواجه می شدیم اغلب پوست کف دستشان سیاه شده 
بود که گمان می کردیم گردو خورده باشــند،اما وقتی 
با فاطمه علیوردی صحبت کردم  او گفت: درروستا به 
دلیل کاهش محصولات سر درختی باغداران هم بیکار 
هســتند اغلب جوانان برای کار به قاهان می روند عده 
ای هم  در فصل برداشت گردو در شهریورماه به استان 
همدان می روند و از آنجا گردو می خرند تا پوست آنها 
را جدا کرده و مغز کنند و برای فروش بــه بازار ببرند و 
پول حاصل از آن را برای خرجی یک سال خود ذخیره 

نمایند و ایــن درآمد اندک باعث پائین آمدن ســطح 
کیفیت زندگی ساکنان این روستا شده است.

زنان اینجا یا قالی می بافند یا بیکار هستند، کسادی 
بازار فرش بافی آنان را نسبت به امرار معاش از طریق این 
هنر ایرانی اصیل دلســرد کرده است. یکی از اهالی می 
گوید: دوماه پیش یک فرش زر چارک را برای فروش به 
شهر بردم ، خریداریک نگاهی به فرش انداخت گفت: 
بخاطر اوضاع اقتصادی بیشتر از دومیلیون نیست ولی 
اگر قیمت واقعی این را بخواهی بدانی ۱2 میلیون است. 
او ادامه داد: وقتی خواستم برای فرش بعدی مواد اولیه 
تهیه کنم فقط دومیلیون هزینه کردم . با این وجود قالی 

بافتن ما به سود که نیست به ضرر ما تمام می شود.
دختر مهر زمین می گوید: زنــان اینجا به آموزش و 
حرفه آموزی نیاز دارند بارها ازطریق شورای مهر زمین 
برای آموزش رشــته های جدید اقدام کــرده ایم ولی 
نتیجه نگرفته ایم.بارها از جهاد کشــاورزی هم اقدام 

کرده ایم ولی برای ما کلاس آموزشی برگزار نمی کنند.
وی می گویــد: برای مردان مهر زمین کار نیســت 
چه برسد بانوان به همین علت روزگاررا به سختی می 
گذرانند و جوانان هرلحظه منتظر فرصتی هستند تا مهر 

زمین را رها کنند وبه شهر بروند. 
به گفته علیوردی جمعیت روستا طی این چند سال 
از ۶۰۰نفر به 3۰۰نفر کاهش یافته است. به گفته این 
بانو، ۱8سال است که در مهر زمین هیچ دوره آموزشی 

برای بانوان گذاشته نشده است . 
خیلی سخت نیســت که پی ببریم مشکل اصلی 
مهاجرت ها چرخ زندگی بود که با هســته کردن بادام 
و گردو نمی چرخید، راحت می شد فهمید محصولات 
دامی ، باغی و زراعی کفاف دخل  و خرج مهر زمینی ها را 

نمی داد که ترک ولایت کردند.
به قم که برگشتم اولین کارم این شــد که با فنی و 
حرفه ای تماس بگیرم شاید بتوانم برای مهر کاری انجام 

دهم . با مسئول مربوطه صحبت شد . سرانجام قرار شد 
که بانوان مهر زمین درخواست کنند تمایل دارند کدام 
مهارت را بیاموزند. من توضیحات کامل را به مســئول 

آموزش گفتم . اما هیچ خبری نشد.
به نظر می رسد اشتغال مشکل غالب زنان روستایی 
باشد اما مهر زمین دیگر بیشــتر از همه با این مشکل 
روبروســت. امیدوارم گوش مســئولان برای شنیدن 

صدای زنان روستا شنوا تر باشد.
حرف های دختر مهر زمین در گوشــم می پیچید. 
به علت افزایش قیمت علوفه دامی ، برای روستایی ها 
دامداری ســودی ندارد ، به علت کم آبی کشت ها فقط 
به دیم خلاصه شده ، محصولات باغی هم اغلب به علت 
گرما و سرمای ناگهانی کم بار می شــوند، فرش بافی 
هم که دیگر سود ندارد به همین علت  مشاغل خانگی 
برای زنان روستا یک فرصت است تا کمک حال خانواده 
باشند کاش موضوع مشاغل خانگی را در  روستاها جدی 
بگیریم! کاش صدای بانوان روستا را بشنویم! بشنویم که 
آنان نیز برای کمک به خانواده خود به آموزش مهارت 

نیاز دارندتا کاری دست و پا کنند.

صدای بانوان مهر زمین را بشنوید

  

 برپایی نمایشگاه گرامیداشت هفته 
بسیج درآبفای استان اصفهان

به مناسبت گرامیداشــت هفته بسیج، نمایشگاه 
دستاوردهای بسیج آبفا و تولیدات فرهنگی در ستاد 

مرکزی آبفای استان اصفهان برپا شده است.
 پایگاه مقاومت بسیج شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان در این نمایشــگاه  اقدام به برپایی غرفه های 

کتاب و محصولات فرهنگی، لوازم التحریر، لوازم جانبی عفاف و حجاب، پایگاه سلامت، طب اسلامی، طرح 
اکرام، طرح مهر کریمانه، تولیدات کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان و صنایع دستی اداره کل زندان 

ها نموده است.
غرفه مهر کریمانه برای نخستین بار با هدف تهیه جهیزیه برای جوانان بی سرپرست در نمایشگاه هفته 
بسیج آبفا برپا شده است که انتظار می رود مورد استقبال خیرین قرار گیرد. همچنین با همکاری معاونت 

اجتماعی اداره کل زندان های استان اصفهان، تولیدات و صنایع دستی زندانیان عرضه می شود . 
در این نمایشگاه همچنین به منظور ترویج فرهنگ کتاب و کتابخوانی، بیش از یکهزار عنوان کتاب در 
زمینه های مختلف مذهبی، تاریخی، شعر و ادبیات، رمان و روانشناسی با تخفیف ۷۰ درصدعرضه شده 

است.
 نمایشگاه هفته بسیج با تصاویر شهد و آویز ســربند رزمندگان مزین به نام ائمه اطهار )ع( آذین بندی 

شده و  از 3۰ آبان تا ۷ آذر ماه ۱۴۰۰ از ساعت 8 صبح تا ۱۶   برای بازدیدکنندگان دایر است.

 شهرداری وشرکت عمران برای 
 ساخت ارامستان در بهارستان

هم پیمان شدند
با حضور زهرا شــیخی نماینده مــردم اصفهان در 
مجلس شــورای اســلامی، محمدرضا احمدی مدیر 
عامل شرکت عمران و محمد شبانی شهردار بهارستان و 
جمعی از اصحاب رسانه از محل احداث آرامستان شهر 

بهارستان بازدید و مکان مورد نظر تایید شد.
مکان آرامستان شهر بهارستان باید توسط شورای برنامه ریزی استان اصفهان نیز تایید نهایی شود به همین 
منظور همین امروز و در کمترین زمان ممکن مکاتباتی از طرف شهرداری بهارستان با فرمانداری اصفهان انجام 
شد. زهرا شیخی نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی نیز پیگیری های لازم برای تسریع و تایید 

نهایی این طرح را انجام خواهند داد.
آرامستان شهر بهارستان در مجاورت اتوبان اصفهان_شیراز، ابتدای جاده معادن لاشتر واقع شده است.

دکتر محمد شبانی شهردار بهارســتان در جلسه ای که با حضور ســرکار خانم دکتر زهرا شیخی نماینده 
مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی حجت الاسلام و المسلمین دکتر تاج زاد امام جمعه شهر بهارستان، 
مهندس احمدی مدیر عامل شرکت عمران و جمعی از مدیران شــهرداری برگزار شد اعلام نمود: شهرداری و 
شرکت عمران برای ساخت آرامستان درشهربهارستان هم پیمان شده اند و به محض صدور مجوز نهایی و ابلاغ 
به شهرداری و شرکت عمران از فردای آن روز عملیات ساخت آرامســتان شهر بهارستان با استفاده از تمامی 

ظرفیتهای ممکن آغاز خواهد شد.

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، از آغاز حرکت جهادی نیروهای بسیجی از 
ابتدای آذرماه در راستای صرفه جویی و فرهنگ سازی مصرف بهینه گاز طبیعی خبر 

داد. 
به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط عمومی شرکت گاز استان اصفهان، مهندس 
علوی، ضمن گرامیداشت هفته بسیج و تبریک این ایام به نیروهای بسیجی شرکت، با 
بیان این مطلب که مصرف نادرست انرژي، اسراف سرمایه ملي است، افزود: نیروهای 
بسیجی با حرکت جهادی در حوزه فرهنگ ســازی و کنترل مصرف گاز در ادارات و 

مراکز دولتی تاثیر به سزایی را در صرفه جویی گاز طبیعی دارند.
وی، فرهنگ سازی را مهمترین اصل در صرفه جویی مصرف گاز عنوان کرد و با اشاره 
به اینکه سرمای امسال بي ســابقه و تامین گاز طبیعی برای مشترکین دشوار است، 
افزود: هر یک از مشترکین اگر دمای رفاه ۱8 درجه سانتیگراد را در روزهای سرد رعایت 

کنند، زمستان را بدون بحران در زمینه تامین گاز طبیعی سپری خواهیم نمود.
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، با اشاره به اینکه از ابتدای سال تاکنون نسبت 
به مدت مشابه ســال قبل به میزان 2۰ درصد مصرف گازافزایش یافته است، گفت: 
بخشی از این افزایش مصرف به علت افزایش شمار مشترکین جدید است، اما بخش 
قابل توجهی نیز افزایش مصرف است که می بایســت بیش از پیش مورد توجه قرار 

گیرد.
مهندس علوی، با تاکید بر نقش بسیجیان در طرح پایش مصرف ادارات، تصریح 
کرد: در حال حاضر، روزانه حدود ۷8 میلیون مترمکعب  مصرف گاز داریم، بنابراین باید 
تلاش کنیم تا با اعمال روش های مختلف، بهینه مصرف کردن را جایگزین آن سازیم؛ 
یکی از این روش ها، مدیریت مصرف از طریق پایش ادارات، مساجد و مدارس است که 

می تواند بسیار مؤثر باشد.

حرکت جهادی بسیجیان برای فرهنگ سازی و کنترل مصرف 
گاز در ادارات و مراکز دولتی

یادداشت



۵ گزارش

خشــکی زاینده رود تخریب زیســت محیطی فراوانی دارد و علاوه بر 
فرونشســت زمین در بســیاری از مناطق و خطر از بین رفتن آثار باستانی 
جهانی این شهر، خطر خشکی باتلاق گاوخونی و انتشار ریزگردهای سمی 
آن تا شعاع یک هزار کیلومتر وجود دارد، بنابراین خشکی زاینده رود مسئله 
ای ملی است و فقط اهالی اصفهان ضرر نمی کنند بلکه همه کشور صدمه و 
ضرر می بینند. مرتضی نجفی قدسی با توجه به اهمیت موضوع بحران آب در 

کشور چنین نگارش کرده است: 
بسم الله الرّحمن الرّحیم

« و هر چیز زنده ای را از آب پدید آوردیم  »وَجَعَلنَْا مِنَ المْاء کُلَّ شَیْءٍ حَیٍّ
)انبیاء، 3۰( 

بحران کمبود آب در کشــورمان یک بحث ملی اســت و بســیاری از 
استان ها درگیر مشکلات خشکسالی و زیســت محیطی هستند و حتی 
گاهی برای تأمین آب شــرب مصرفی خانه ها نیز با مشــکل مواجه می 
شــوند. مدیریت منابع آب در کشورمان در چنین شــرایطی بسیار حائز 
اهمیت است و در این موضوع نباید استانی فکر کرد بلکه همه به هم وابسته 

هستند و باید ملی تدبیر کرد. 
گاهی برخی نمایندگان اســتان ها در بحث آب فقط استان خود را می 
بینند و توجه ندارند که دیگر استان ها نیز نیاز به آب دارند و باید امکانات کشور 

علی السویه تقسیم شود. 
اگر هر استانی دارایی خود را متعلق به خود بداند که شیرازه کشور از هم 
پاشیده می شود، هر استانی یک اســتعدادی دارد، یک استان جنگل دارد، 
یک استان نفت و گاز دارد، یک اســتان منابع اصلی آب را دارد، یک استان 
سنگ و آهن دارد، یک اســتان ســاحل دریا دارد، صادرات و واردات دارد و 
خلاصه همه اینها متعلق به یک کشور اســت و باید مجموعه این دارایی ها 

عادلانه و با تدبیر بین همه مردم تقسیم و توزیع شود. 
موضوع حقآبه نیز یکی از موضوعاتی اســت که باید عادلانه و با تدبیر و با 
توجه به شرایط خشکسالی کشور رعایت شود، یک استانی که پر آب است و 
رشته کوه های سر منشاء آب ها در آنجاست نمی تواند بگوید این آب ها مال 

من است و بقیه استان ها از تشنگی رنج ببرند! 
استان های نفت خیز نمی توانند بگویند نفت مال ماست و منافعش صرفاً 
باید صرف استان ما شود، بلکه باید این منافع به همه کشور برسد و همانطور 
که در جنگ هشت ساله مردم تمام کشــور به کمک استان های جنگ زده 
شتافتند، در بهره وری از امکانات کشور نیز همه سهیم هستند و نباید حس 
ناسیونالیستی و شهری و استانی و منطقه ای داشت بلکه به فکر همه کشور 

باشیم چرا که همه ما یک ملتیم. 
البته خوشــبختانه این تعاون و روحیة برادری در همه کشــور ما وجود 
دارد و شاهد آن هر گاه ســیلی و یا زلزله ای در اســتانی رخ داده تمام مردم 
و مسئولین کشور بسیج شده اند تا مشــکل آن منطقه را رفع کنند و تا این 

حمیّت و اتحاد بین مردم ایران باشد این کشور آسیب ناپذیر است. 
 درد دل کشاورزان اصفهانی

 الآن هم اگر به بحث خشــکی زاینده رود می پردازیم صرفاً از منظر ملی 
است و ما باید همانطور که به فکر هموطنان سیلزده و زلزله زده استان های 
دیگر بودیم به فکر کشــاورزانی که قرن ها و نسل ها در حاشیه این رودخانه 
کشــت و زرع داشــتند و الآن حدود 2۰ سال اســت از امکان کشت و زرع 

محرومند و در اصل نان آنها بریده شده است، باشیم. 
قریب ۱2۰ هزار خانوار در حاشیه این رودخانه بخصوص در منطقه شرق 
اصفهان کاملاق اشــتغال خود را از دست داده اند و هیچ منبعی برای کسب 

درآمد ندارند،  البته در سال های ۹2، ۹۶ و ۹۹ کمک های بسیار جزئی تحت 
عنوان جبران خسارت به آن ها شده است، مثلًا در سال ۹2 به هر خانواده ای 
پانصد هزار تومان، در سال ۹۶ مبلع یک و نیم میلیون تومان و در سال ۹۹ که 
بیشترین مبلغ بوده که به هر خانواده ای پنج میلیون تومان اختصاص دادند. 

کشاورزی می گفت من از کشت یک هکتار زمینم در سال مبلغی حدود 
یک صد میلیون تومان درآمد دارم و حال آن که پنج میلیون تومان جبران 
خســارت، خرج یک ماهه زندگی من نیست تا برســد به خرج سالانه ام و 

خلاصه حرف های زیادی دارند. 
روز یکشنبه سی ام آبان، بنده ساعتی به کنار کشاورزان متحصن در کف 
رودخانه زاینده رود در کنار پل تاریخی خواجو رفتــم و به درد دل های آنها 
گوش دادم، عموم این کشــاورزان توده های فقیر و زحمتکش هستند که 
دوست دارند از کار و دسترنج خود ارتزاق کنند و اکثراً از روستاهایی هستند 
که در طول جنگ تحمیلی بسیار هم شهید داده اند و در همین تحصن هم 
اهالی هر روستایی عکس های شــهدای خود را نصب کرده اند و به انقلاب 

اسلامی و رهبری معظم و  خون شهدا سخت پایدار هستند. 
رئیس جمهوری سابق در هر دو دوره انتخابات ریاست جمهوری اش برای 
جلب آراء مردم اصفهان قول احیاء رودخانه زاینده رود را داد ولی هیچ اقدامی 
نشد جز همین مختصر کمکی که خرج یک ماهه آنان هم نبود ولی این مردم 
شهید پرور بارها برای جلوگیری از سوء استفاده رسانه های دشمن، سکوت 
اختیار کردند و به انتظار راه حل مســئولان جمهوری اسلام نشستند ولی 
ظاهراً آنها عادت کرده اند تا سر و صدایی در جایی بلند نشود نسبت به حل 

مشکلی، خودشان پیش قدم نشوند! 
 خشکی زاینده رود فاجعه ای ملّی است

مردم اصفهان نمی گویند آب دیگران را به ما بدهید بلکه می گویند آبی که 
هزاران سال مورد استفاده ما بوده است و در بستر رودخانه زاینده رود جریان 
داشــته اســت آن را به ما برگردانید، آنها می گویند همان مصوبات قانونی 
شورای عالی آب را عمل کنید و قرار بود همان میزان آبی که از منشاء زاینده 
رود برای استان یزد و یا موارد دیگر برداشت می شــود با احداث تونل سوم 
کوهرنگ همان حجم آب به رودخانه زاینده رود اضافه شود تا این رودخانه 
دچار خشکی نشود و مردم منطقه اصفهان هم متضرر نشوند گرچه خشکی 
زاینده رود تخریب زیست محیطی فراوانی دارد و علاوه بر فرونشست زمین 
در بسیاری از مناطق و خطر از بین رفتن آثار باستانی جهانی این شهر، خطر 
خشکی باتلاق گاوخونی و انتشــار ریزگردهای سمّی آن حتی تا شعاع یک 

هزار کیلومتر وجود دارد. 
پس بنابراین خشــکی زاینده رود مسئله ای ملی اســت و فقط اهالی 
اصفهان ضرر نمی کنند، بلکه همه کشور صدمه و ضرر می بینند و خلاصه 
این موضوع مهم را باید به سرعت رسیدگی کرد گرچه تا کنون بسیار دیر شده 

است و ممکن است با پیشروی فرو نشست زمین شاهد مهاجرت و آوارگی 
میلیون ها نفر از مرکز کشور به دیگر نقاط باشیم! 

بنده با متخصصین آب در کشور صحبت کرده ام و آنها می گویند براحتی 
راه حل قضیه وجود دارد و خوشــبختانه کار احداث تونل سوم کوهرنگ در 
طول2۴ کیلومتر و در قطر ۴/۱ متر به پایان رســیده و حتی بطور امتحانی 
آزمایش هم شده است و با انتقال ۱2۰ میلیون متر مکعب آب از این تونل به 

بستر زاینده رود مشکل حل می شود.
 نگاهی به گستره منابع آبی مرکزی و جنوب شرقی کشور

البته اگر نگاهی به گســتره منابع آب در کشور داشته باشیم متوجه می 
شویم که آب به اندازه کافی در کشور وجود دارد ولی دولت مرکزی و وزارت 
نیرو در تقســیم آب بســیار محتاطانه و ضعیف عمل کرده اند و به محض 
خروش چند نماینده مجلس از اجرای طرحهــای ملی و علمی و راهبردی 

خود عقب نشینی کرده اند.
از محض اطلاع بدانید که میزان حجم آب متوسط شصت ساله دراز مدت 
در حوضه آبریز دز و کارون بزرگ بالغ بر 2۴ میلیارد متر مکعب در سال است 
که از سرشاخه های استانهای زاگرس نشین مانند چهارمحال و بختیاری، 
اصفهان و کهکیلویه و بویر احمد به سمت خوزســتان می رود و بیش از ۱2 
میلیارد متر مکعب آن به دریا می ریزد و حال آنکه کل آب مصرفی استانهای 

شهر کرد و یزد و اصفهان به یک میلیارد متر مکعب نمی رسد.
از سوی دیگری از حوضه آبریز کرخه و مارون در استان خوزستان که از 
استان لرستان و مناطق جنوب اســتان فارس وارد این استان می شود بالغ 
بر هشت میلیارد متر مکعب است و مجموعاً در سال بیش از32 میلیارد متر 
مکعب آب از استانهای بالا دستی و همجوار وارد خوزستان می شود و معلوم 
است با این حجم گســترده آبی که ثروت عمومی کشور به حساب می آید 
چه کارها که نمی توان کرد ولــی لازمه اش کار علمی و برنامه ریزی صحیح 
و توجیه افکار عمومی و به مصلحت کشــور عمل کردن است و الاّ اگر به زور 
آزمایی نمایندگان استانها در مجلس باشد کار به جایی نمی رسد، باید فکر 
ملی کرد و صلاح کشور را دید و قاطعانه پیش رفت و الاّ در آینده ای نه چندان 
دور شــاهد نزاع های بینِ اســتانی خواهیم بود و وحدت ملی کشور از بین 

خواهد رفت.
لازم به ذکر است آبهای موجود در کشور منحصر به اینها که گفتیم نیست 
و حوضه های آبی شمال غرب و شرق کشور و رشته کوه البرز هم جای خود را 

دارند که فعلًا محل بحث در این یادداشت نیست.
البته در این مقال وزارت جهاد کشــاورزی نیز باید توســعه کشاورزی 
را متناسب آمایش ســرزمین ها قرار دهد و تولید محصولات کشاورزی هر 
منطقه ای متناسب با میزان بهره وری از آب در آن منطقه باشد مثلًا کشت 
برنج در مناطق کم آب نباید انجام شود و شــیوه آبیاری ها هم باید علمی و 

مناسب هر منطقه باشد تا از هدر رفت آبها جلوگیری شود. 
آنچه مسلم است اولین نیاز مردم کشــور تأمین آب شرب است که این 
وظیفه مهم بر عهده دولت و حکومت مرکزی است و پس از آن باید بهره وری 
استانها از آبها عادلانه پیگیری شود و مسائل زیست محیطی هم حتماً لحاظ 
و رعایت شود و توجیه افکار عمومی هم برای هر کاری لازم و ضروری است 
و بخشی نگری و منفعت اســتانی دیدن باید ممنوع باشد و در تصمیمات، 
ملی نگری باشد و از گفتمان اختلاف افکنی بین استانها که گاهی متأسفانه 
توسط برخی نمایندگان و یا مســئولین محلی ایراد می شود جلوگیری و 

وحدت ملی حفظ شود.
مرتضی نجفی قدسی

 در حاشیه بحران آب در کشور و خشکرودی زاینده رود

همه ما یک ملتیم
 بابایی کارنامی تاکید کرد

لزوم نظارت کافی وزارتخانه های 
بهداشت و کار بر اجرای قانون 

بیمه درمان ناباروری
نایب رئیس کمیســیون اجتماعی مجلس 
شورای اسلامی گفت: پوشش بیمه برای درمان 
نابــاروری هرچند دیــر، اما اقدام لازمــی بود و 
وزارتخانه های بهداشت و کار باید نظارت کافی 
برای اجرای این قانون در مراکز درمانی و بیمه ای 

را نیز داشته باشند.
به گزارش ایسنا، علی بابایی کارنامی نماینده 
مردم ســاری و میاندورود در مجلس شــورای 
اســلامی در مطلبی در صفحه شــخصی خود 
در توئیتر نوشــت: »پوشــش بیمه برای درمان 
ناباروری هرچند دیر، امــا اقدام ضروری و لازمی 

بود.
وزارتخانه های بهداشت و کار باید علاوه بر تهیه 
استانداردها و دســتورالعمل های لازم، نظارت 
کافی برای اجرای این قانــون در مراکز درمانی و 

بیمه ای را نیز داشته باشند.«
براساس این گزارش، انســیه خزعلی معاون 
رئیس جمهور در امور زنان و خانواده، از تصویب 
نهایی قانون پوشش بیمه ای هزینه های درمان 
ناباروری خبر داد و گفــت: »در هفته های اخیر 
مراحل نهایــی تصویب بیمه درمــان ناباروری 
انجام گرفــت و امیدواریم بســیاری از زوج های 
نابارور بتوانند از این بیمه اســتفاده کنند. البته 
به طور خاص ابلاغ می شــود که چه بیمه هایی 
پوشش دهنده درمان ناباروری خواهند بود. ولی 
به هرحال تمام هزینه های ناباروری تحت پوشش 

بیمه قرار می گیرد.«

مدیر کل دفتر سلامت روانی وزارت 
بهداشت:

تغییر در کارکرد خانواده 
موجب تغییر در جامعه می شود

خانواده رکن مهم اجتماع اســت و با در کنار هم 
قرار گرفتــن خانواده ها، جامعه شــکل می گیرد. 
خانواده جایگاه امــن و آرامی برای افراد و نیز محلی 
برای رشد و تربیت نسل های آینده است و ارتباطات 
سالم و مناسب در جامعه بر اساس مناسبات متعادل 
و متوازن در خانواده بوجــود می آید. به عبارتی هر 
تغییری در سازمان و کارکردهای خانواده، تاثیری 

چشم گیر در مناسبات جامعه خواهد داشت.
به گزارش ایلنــا به نقل از وبــدا، مدیر کل دفتر 
ســلامت روانی، اجتماعی و اعتیاد وزارت بهداشت 
با بیان این مطلب گفت: باید آگاه باشــیم که زمانی 
خانواده از نظر کارکردی کارآمد اســت که روابط و 
شیوه ســلوک افراد در خانواده موزون و از حداکثر 

گفتگومداری و خشونت  پرهیزی بهره مند باشد.
احمد حاجبی افزود: نامناســب بــودن روابط 
خانوادگی در شــکل عدم همدلی میــان اعضای 
خانواده، نزاع و خشونت، روشن نبودن مرزها میان 
افراد خانواده و عدم وجود مهــارت کافی برای حل 
تعارض و روابــط موثر در وهلــه اول منجر به عدم 
دستیابی به دســتاوردهای فردی اعضا خانواده و 
در ادامه مانع عملکرد خانــواده به عنوان یک واحد 

اجتماعی می شود.
مدیر کل دفتر سلامت روانی، اجتماعی و اعتیاد 
وزارت بهداشت اظهار داشــت: در این راستا دفتر 
ســلامت روانی، اجتماعی و اعتیاد وزارت بهداشت 
درمان و آموزش پزشــکی در نظر دارد پویش ملی 
با عنوان »پویش حرف و گفــت؛ روابط خانوادگی 
ســالم« را با همکاری صدا و سیما و با هدف افزایش 

آگاهی عمومی از یکم تا هفتم آذر ماه برگزار کند.
وی تصریح کرد: این پویش می کوشــد دانش 
و آگاهی عموم مردم را در زمینه نقش مهارت های 
ارتباطی ســالم و موثر در روابــط خانوادگی، بین 
زوجین و همچنین بین والدیــن و فرزندان بهبود 

بخشد.
حاجبی محورهای تعیین شــده که طی هفت 
روز از طریق صدا و سیما و رسانه های مجازی به آن 
پرداخته خواهد شــد را چنین برشمرد: خانواده  ی 
گفت وگو محور؛ هم بگوییم، هم بشنویم، خانواده  ی 
خشونت پرهیز؛ اختلافات را حل کنیم، خانواده  ی 
ســاختارمند؛ جایگاه خود را در خانــواده بیابیم، 
خانواده ی حمایت گر؛ نردبان رشد یکدیگر شویم،  
خانواده  ی همدل؛ همدیگر را درک کنیم، خانواده ی 
همراه؛ همیشه کنار یکدیگر باشــیم، اوقاتی برای 

خانواده؛ با یکدیگر وقت بگذرانیم.

  خبــر
سرپرست سازمان بازرسی 

شهرداری تهران:
استعلام انتصابات در شهرداری 
مناطق تهران با سرعت و دقت 

انجام می شود
سرپرست ســازمان بازرسی شهرداری تهران 
گفت: در بازرســی برای اســتعلام انتصابات این 
آمادگی را داریــم ظرف مدت 2 تــا 3 روز جواب 

استعلام افراد را بدهیم.
به کزارش ایسنا، داوود گودرزی  در نشست با 
شــهرداران مناطق 22 گانه پایتخت که با حضور 
علیرضا زاکانی شــهردار تهران برگزار شد، گفت: 
مســئله انتصابات در شــهرداری تهران موضوع 
مهمی اســت . مســئله اصلی در بحث انتصابات 
هماهنگی بین ما در مدیریت شهری است و در این 
حوزه سرعت و دقت در دستور کار قرار دارد تا هم 
پای قول و قرار خود بمانیم و هم کار اداره شهر قفل 

نشود.
سرپرست ســازمان بازرسی شهرداری تهران 
افزود: ما در بازرسی برای حوزه استعلام انتصابات 
آمادگی داریم ظرف مدت  2-3 روز جواب استعلام 
افراد را بدهیم و کمیته های لازم نیز تشکیل شده 
و به مانند سابق استعلام از معاونت های تخصصی 

نیز در دستور کار قرار دارد.
گودرزی با تاکید بر این موضــوع که در حوزه 
استعلامات ســرعت، دقت و هماهنگی باید در 
دستور کار باشد و برای سرپرســتی افراد نیز در 
کوتاه ترین زمــان جواب می دهیــم بیان کرد:  
بررســی ها نشــان می دهد تعدادی از انتصابات 
دوستان بدون اخذ استعلام انجام شده است و ما 
قول می دهیم با ســرعت و دقت جواب استعلام 
افراد را بدهیم و شما در مناطق هم مد نظر داشته 

باشید بدون هماهنگی انتصاب نداشته باشید.
بر اساس گزارش سایت شهر، او با اشاره به طرح 
تحول نگهداشت شهر گفت: در بحث نگهداشت 
شهر نیز ، تمام تلاش خود را انجام میدهیم که به 
کمک شما بیاییم تا به کمک هم اتفاقات خوب را 
رقم بزنیم و باید حساسیت وجود داشته باشد تا کار 
به درستی انجام شود و ما به عنوان سازمان بازرسی 
دستور العمل ویژه ای تدوین کردیم و در این امر 
به شــکل کامل با معاونت امور مناطق هماهنگ 
هستیم تا مسئله نگهداشت شهر را جدی بگیریم 

تا شاهد اتفاق ملموس در شهر باشیم.

رئیس سازمان غذا و دارو:
سیاست وزارت بهداشت ادامه 

پرداخت ارز ترجیحی به دارو و 
تجهیزات پزشکی است

رئیس سازمان غذا و دارو گفت: سیاست دولت 
و وزارت بهداشت  ادامه پرداخت ارز ترجیحی به 
دارو و تجهیزات پزشکی مخصوصا بیماران خاص 

و صعب العلاج و مزمن است.
به گزارش ایســنا، دکتر بهرام دارایی درباره 
سیاست وزارت بهداشت درباره ارز ترجیحی برای 
دارو و تجهیزات پزشکی، افزود: سیاست دولت و 
وزارت بهداشــت  ادامه پرداخت ارز ترجیحی به 
دارو و تجهیزات پزشکی مخصوصا بیماران خاص 

و صعب العلاج و مزمن است.
همچنین دکتر حیدر محمدی_ مدیرکل دارو 
و مواد تحت کنترل سازمان غذا و دارو، اظهار کرد: 
ما هیچ گونه اقدامی در این باره نکرده ایم. بعضی 
از اقلامی را که تولید داخل داشته از اردیبهشت 
سال گذشــته، آزاد کردیم که این کار هم برای 
حمایت از تولید اســت که آنها هم اقلام جانبی 

بوده اند یا ارزبری محدودی دارند.
وی افزود: اکنون ارز اکثریــت داروهای ما ارز 
دولتی است و منتظر تعیین تکلیف این موضوع 
در دولت و مجلس هستیم. باید آنها این تصمیم را 
بگیرند و منابع این موضوع را هم پیش بینی کنند. 

ما تا منابع را نبینیم، نمی توانیم ارز را آزاد کنیم.
بنابر اعلام روابــط عمومی وزارت بهداشــت، 
محمدی گفت: داروهای بیماری های خاص، خط 
قرمز ما است. برای آزاد کردن ارز این بیماری ها، باید 
دولت منابع را درنظر بگیرد، خروجی منابع را به بیمه 
ها داده و بیمه ها قبول کنند که این داروها را پوشش 
دهند تا به محض اینکه ما این داروها را آزاد کردیم، 
بیمار احساس بالا بودن قیمت دارو نکند. فقط در 

این شرایط ما می توانیم این کار را انجام دهیم.

  خبــر
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 تمامی مدارس تا پایان هفته آتی 
»مجوز بازگشایی« دریافت می کنند

معاون آموزش متوســطه وزارت آموزش و پرورش 
گفت: تاکنون ۱۰5 هزار مدرسه »مجوز بازگشایی« را  

در سطح کشور، دریافت کرده اند.
به گزارش ایســنا، علیرضا کمرئی در سفر به استان 
سیســتان و بلوچســتان و همزمان با سومین مرحله 

بازگشایی مدارس، صورت گرفت، در حاشیه بازدید از  نحوه بازگشــایی برخی مدارس استان اظهار کرد: تا 
کنون ۱۰5هزار آموزشگاه در کشور از نظر »رعایت اصول بهداشتی« »مجوز بازگشایی« را دریافت کرده اند و 

انتظار می رود تا پایان هفته آینده تمامی مدارس کشور این مجوز را دریافت کنند.
وی افزود: امروز گام سوم و نهایی بازگشایی حضوری مدارس در مقطع ابتدایی و متوسطه اول برداشته شد.

کمرئی تصریح کرد: خوشبختانه با همدلی و هماهنگی همه همکاران ستادی و صف، همه تمهیدات لازم 
برای بازگشایی حضوری در  مدارس کشور  به خوبی انجام شد و در بازدیدی که از مدارس زاهدان نیز داشتیم 

وضعیت و شرایط بازگشایی مدارس مطلوب بود.
 وی ادامه داد: تا کنون ۱۰5هزار واحد آموزشی در کشور، فرآیندهای اصلی را برای ورود به مرحله ارزیابی و 

دریافت مجوز طی کردند.
معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: »رعایت دستورالعمل های بهداشتی« 
مخصوصا موضوع فاصله گذاری و تهویه کلاس های درس در مدارس از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است 

که این نکات باید در طول سال تحصیلی با همین دقت و قوّت ادامه یابد.
وی با بیان این که برنامه زمــان بندی و گروه بندی حضور دانش آمــوزان در کلاس های درس در اختیار 
مدیران و بر اساس شــرایط مدارس اســت، تصریح کرد: امیدواریم  در هفته آینده شاهد حضور همه دانش 

آموزان در کلاس های درس باشیم.
به گزارش مرکز اطلاع رســانی و روابط عمومی وزارت آموزش و پرورش، کمرئی بر اهمیت نقش والدین 
در آموزش نکات بهداشتی. به دانش آموزان تأکید کرد و گفت: رعایت بهداشت فردی از سوی دانش آموزان 
و رعایت دستورالعمل های بهداشــتی در محیط مدارس توسط عوامل مدرســه قطعا به استمرار آموزش 

حضوری همراه با حفظ سلامت دانش آموزان و معلمان کمک خواهد کرد.
وی اظهار کرد: غربالگری قبل از بیماریابی مهمترین راه پیشــگیری از ابتــلای دانش آموزان به بیماری 
کروناست که در این زمینه نیازمند همراهی والدین هستیم تا اگر در خانواده و اطرافیان دانش آموزان کسی به 

علائم بیماری کرونا دچار شد، از حضور فرزند خود در مدرسه جلوگیری کنند.

 معاون اول قوه قضاییه:
اتاق فکر دشمن برای بازدارندگی 

انقلاب با تمام قوا به میدان آمده است
معاون اول قــوه قضاییه با بیان اینکــه اتاق فکر 
دشمن برای بازدارندگی انقلاب با تمام قوا به میدان 
آمده و به دنبال ایجاد تنش است، گفت: استکبار در 
قضیه بنزین توطئه های شومی را تدارک دیده بود و 

در دادگاه پرونده اوکراین هم فضای مجازی را از اخبار غلط پر کرده اند.
به گزارش ایرنا از سازمان قضایی نیروهای مسلح ، حجت الاسلام والمسلمین محمد مصدق در جلسه 
تفسیر قرآن که در سازمان قضایی نیروهای مسلح با رعایت پروتکل های بهداشتی برگزار شد به تفسیر آیه 
83 سوره مبارکه نساء پرداخت و مطابق این آیه شایعه سازی را یکی از بلاهای بزرگ تهدید کننده جامعه 

اسلامی برشمرد.
وی با بیان اینکه خطاب این آیه مسلمانان هستند، تصریح کرد: شایعه مهمترین ابزاری است که اتحاد 

مسلمانان را از بین می برد و دشمن را پیروز می کند.
این مســئول عالی قضایی با بیان اینکه امروز از نزدیک شــاهد هســتیم که دولت 2۴ ساعته با تمام 
محدودیت های در تلاش است تا وضعیت معیشــتی مردم را ســامان دهد، افزود: به دنبال ساماندهی 
زیرساخت ها هستند، چون در سال های اخیر با کمبودهای زیادی در این زمینه روبه رو شدیم و امیدوارم 

خداوند متعال هم کمک کند.
حجت الاسلام والمسلمین مصدق در بخش دیگری از صحبت هایش به نکات آیه 82 سوره نساء اشاره 
کرد و افزود: مردم درباره مسائل اصول دین و صدق دعوی پیامبر )ص( و حقانیت قرآن موظفند تفکر و تدبر 

کنند.
وی قابل فهم بودن قرآن برای همگان را از دیگر نکات این آیه شریفه برشمرد و افزود: هرکس به اندازه 

فهم و درک و شناخت خودش می تواند از قرآن بهره ببرد.
حجت الاسلام والمسلمین مصدق در تفسیر این آیه یکی از دلایل حقانیت قرآن را عدم وجود تضاد، 
تناقض و تعارض در آن از اولین تا آخرین آیه عنوان کرد و افزود: آیت الله جوادی آملی این آیه را حتی دلیلی 

بر عدم تحریف این کتاب الهی می دانند.
وی در پایان خاطر نشان کرد: شرکت در جلسات قرآن مطمئناً در زندگی افراد تأثیرگذار است و ما را از 

لغزش ها حفظ می کند.

آگهی فقدان سند مالکیت 
امضا شهود  به  استشهاد محلی که  برگ  باستناد 2  رفیعیان  آقای محسن 
سند  که  میباشد  مدعی  رسیده  سمنان   5 شماره  دفترخانه  بگواهی  و 
یک  بخش  در  واقع  اصلی   ۶8۶۴ از  فرعی   3 پلاک  ششدانگ  مالکیت 
الکترونیکی  املاک  دفتر  شماره  به  و   8۴5۹82 چاپی  شماره  به  سمنان 
درخواست  مالک  و  مفقود  جابجایی  بعلت   ۱3۹۹2۰32۹۰2۱۰۱۱۴38
صدور سند مالکیت المثنی را نموده است . لذا مراتب باستناد ماده ۱2۰ 
معامله  انجام  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میشود  آگهی  ثبت  قانون  آئیننامه 
از  میباشد  نزد خود  مالکیت مذکور  اسناد  یا وجود  به ملک مرقوم  نسبت 
تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را به ضمیمه اصل 
سند مالکیت به این اداره تسلیم و رسید دریافت نماید تا مورد رسیدگی 
قرار گیرد والا پس از انقضای مدت مذکور و نرسیدن واخواهی و در صورت 
اعتراض اصل اسناد ارائه نشود نسبت به صدور سند مالکیت المثنی طبق 

مقررات اقدام خواهد شد . 
شناسه آگهی: ۱229329
روانبخش قنبری- رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان سمنان

آگهی مفقودی
) سند کمپانی ، برگ سبز، کارت ماشین ( سواری پژو ۴۰5 ، تیپ جی 
ال ایکس آی 8/۱ ، مدل ۱383 ، شــماره موتــور  225۶823385۶ ، 
شماره شاسی 82۰32۷3۰ ، پلاک ایران 82- ۷3۱ س ۴۶ مفقود و از 

درجه اعتبار ساقط است.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  کلاسه  پرونده   ۱۴۰۰/۰8/۰۴ مورخ   ۱۴۰۰۶۰3۰۹۰۶8۰۰۱8۷۹ شماره  رای  برابر 
۱۴۰۰۱۱۴۴۰۹۰۶8۰۰۰۰۰۷ هئیت اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه 2 قزوین تصرفات 
مالکانه بلامعارض مالکیت آقای محمد رضی دوستی نصب به شناسنامه شماره ۱۰2۴ کد ملی 
5۹۰۹۴2۱328 صادره از قزوین_ رودبار الموت غربی فرزند اسفندیار در شش دانگ یک باب 
ساختمان به مساحت 83.۶3 متر مربع پلاک شماره ۱5 فرعی از 3۶ اصلی واقع در قزوین 
بخش 5 حوزه ثبت ملک منطقه 2 قزوین خریداری مع الواسطه از نصرت اله مراد خانی تایید 
و محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی 
باشند  اعتراضی داشته  مالکیت متقاضی  به صدور سند  میشود در صورتیکه اشخاص نسبت 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخد رسید ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۰/۰۸/۱۸
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۰/۰9/۰3

علی شهسواری - رییس ثبت اسناد و املاک قزوین

در مراســم تفاهم نامه تجهیز 3۰ کلاس هوشمند موســوم به طرح آشتی با 
تحصیل یا طرح آبا در مناطق محروم اســتان سیســتان و بلوچستان بین بنیاد 

احسان ستاد اجرایی فرمان امام و اداره کل آموزش و پرورش این استان امضاء شد.
به گزارش ایسنا، سعید سلیمانی، مدیرعامل بنیاد احسان در این مراسم گفت: 
در تفاهم طرح آبا با محوریت تجهیز ۱۰۰ کلاس هوشمند آموزش از راه دور مطرح 
شده و در فاز اول در این استان ۱5 کلاس و در فاز دوم تا پایان سال این تعداد به 3۰ 

کلاس خواهد رسید.
سلیمانی اضافه کرد: در زمینه توانمند ســازی معلمان نیز آمادگی لازم برای 
اجرای طرح وجود دارد و با این تفاهم این اقــدام در قالب گروه های مردمی آغاز 

خواهد شد.
وی تاکید کرد: مســئله بازماندگان از تحصیل مورد تمرکز بنیاد احسان در 
قرارگاه عدالت آموزشی است و موضوع استفاده از گروه ها  و معلمان جهادی در این 

زمینه بسیار موثر بوده است.
رخشانی مهر، مدیرکل آموزش و پرورش استان سیستان و بلوچستان نیز در 
این مراسم گفت: بنیاد احسان نهضت مدرسه یاری را آغاز کرده است و  این بسیار 

مغتنم و قابل تقدیر است. فعالیت های گســترده این بنیاد در آموزش و پرورش 
کمک شایانی را به عرصه آموزش و پرورش کرده است.

در این مراســم دو تفاهم نامه در خصوص اجرای طرح آبا و احداث 3۰ کلاس 
هوشمند در دو فاز و طرح توانمندسازی معلمان امضا شد. همچنین در حاشیه 
این رویداد 2 مدرســه از مدارس طرح آبا بصورت ارتباط از راه دور افتتاح شد و از 

معلمان و دانش آموزان فعال در عرصه عدالت آموزشی تقدیر به عمل آمد.

تجهیز 30 کلاس هوشمند آموزش از راه دور سیستان و بلوچستان تا پایان سال
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سرمربی فجرسپاســی می گوید راه درستی نیســت این که به صورت 
آزمایشی فقط هواداران برای پرسپولیس و استقلال به ورزشگاه می روند و 

شهرستانی ها هم می تواند از هوادارانشان بهره ببرند.
علی اصغر کلانتری در گفت وگو با ایسنا درباره نتایج تیمش اظهار کرد: 
درســت اســت اکثرا توقع دارند که تیم ما در لیگ بماند اما مجموعه ما اگر 
بخواهد موفق باشد، باید فراتر از این ها فکر کنیم. باید تلاش کنیم تا بتوانیم 
در جدول رو به جلو حرکت کنیم و به رده بالاتر برسیم. بعد از سی، چهل سال 
کار در فوتبال می دانیم چگونه صحبت کنیم که تیم در شــرایط خوبی قرار 
بگیرد و بتواند نتایج خوبی کسب کند. برخی ها می گویند فجر برای ماندن 
تلاش می کند اما باید بگویم که اصلا اینگونه نیست و برای بهتر شدن تلاش 

می کنیم.
او ادامه داد: بالاخره یک روز بد و یک روز خوب داریم و کار سخت است اما 
از عهده این تیم برمی آییم و می توانیم نتایج خوبی کسب کنیم. لیگ همین 
است هر سال شــگفتی هایی در آن دیده می شود. ذوب آهن نسبت به سال 
قبل تغییر کرده و استقلال، پرسپولیس و ســپاهان هم در ادامه خودشان 
را پیدا می کنند. حتی گل گهر و مس رفســنجان هم تیم شان را به شکلی 
بستند که در آسیا هم می توانند موفق باشند. تیم هایی در لیگ ما هستند که 
می توانند هزینه خوب کنند و امکانات و زیرساخت هایشان خوب و با کیفیت 

است که این ها خیلی به آن ها کمک کنند.
سرمربی فجرسپاسی با بیان این که امیدوارم فجر هم روزی در مسیری 
حرکت کنند که از نظر امکاناتی به شرایط خوبی برسد، گفت: باید در مسیری 
حرکت کنیم که برای ارتقای جوانان کشــور و اســتانمان قــدم برداریم. 
مطمئن باشید اگر تیم ما به لیگ برتر نمی آمد تا 3۰ سال دیگر کسی کاری 
به ورزشگاه پارس و حافظیه نداشــت. تا این اندازه فوتبال شیراز نزول کرده 
بود که زمین پر قدمت حافظیه تا چند ماه پیش، زمین خاکی شــده بود و 
مدرســه فوتبال ها در آن تمرین می کردند. باز هم خداراشکر که مسئولان 

تکان خوردند و دارند پیگیری می کنند.
او با بیان این که از چمن ورزشــگاه حافظیه ایراد گرفته می شود، گفت: 
درست می گویند و بازی روی این چمن سخت اســت. ما هم در اینگونه از 
زمین ها اذیت می شــویم چون بازی تیم ما هم بیشــتر روی زمین است. 
امیدوارم تا دو، سه ماه دیگر زمین ورزشگاه پارس درست شود و برویم در آن 

ورزشگاه بازی کنیم.
کلانتری درباره حضور هواداران در ورزشگاه ها گفت: ما این همه هوادار 
داریم که پشت درمانده اند. چند سال منتظر ماندند که تیمشان به لیگ برتر 
بیاید اما اکنون نمی توانند در ورزشگاه  حاضر شوند و راه درستی نیست این که 
به صورت آزمایشی فقط هواداران برای پرسپولیس و استقلال به ورزشگاه 
می روند. شهرستانی ها هم می تواند به صورت آزمایشی از هوادارانشان بهره 
ببرند. در شیراز یا شهرستان های دیگر هم می شود آزمایشی هواداران را به 

ورزشگاه فرستاد. این روشی که دنبال می شود درست نیست.
او در پایان درباره مسیر تیمش در ادامه لیگ برتر گفت: راه سخت است و 
امتیازاتی هم که تا امروز کسب کردیم، راحت به دست نیامده است. ما همین 
الان هم چند مصدوم داریم چون بچه هایمان پرتــلاش و با تمام وجود کار 
می کنند. باید در این راه سخت جلو می رویم و قول می دهیم تا آخرین لحظه 

دست از تلاش برنداریم. برد و باخت و جزئیاتش دست خداست.

کلانتری: 

شهرستانی ها هم می توانند به صورت آزمایشی از هوادارانشان بهره ببرند
 سهرابی: 

پیگیر حضور هواداران در 
ورزشگاه هستیم

مدیرعامل باشــگاه تراکتور با بیان اینکه حضور 
هواداران در بازی های خانگی دغدغه من اســت، 

گفت: پیگیر حضور هوادران در ورزشگاه هستیم.
به گزارش ایلنــا، »میر معصوم ســهرابی« در 
گفت وگو با رسانه رسمی باشــگاه تراکتور، اظهار 
داشــت: بنده فوتبالم را از تراکتور شــروع کرده و 
در رده های مختلف این باشــگاه حضور داشــتم. 
همچنین دو دوره به عنوان دســتیار و در مقطعی 
نیز به عنوان مدیرعامل تراکتــور کار کرده ام؛ از این 
رو برای حضور مجدد در این تیم و خوشحال کردن 
هواداران علاقه منــد بودم که درخواســت هیأت 

مدیره را با آغوش باز پذیرفتم.
وی افزود: بنده از مالــک، هیأت مدیره، امکانات 
سخت افزاری، کادرفنی و بازیکنان جوان تراکتور 

شناخت کافی دارم.
ســهرابی در خصوص جدایی اش از تراکتور در 
پایان لیگ نوزدهم، گفت: باتوجه به اینکه کارمند 
شهرداری تبریز هستم، با اتمام فصل و پایان یافتن 
مأموریتم که توأم با قهرمانی بــود، از تراکتور جدا 
شدم. جا دارد از آقای زنوزی و هیأت مدیره به خاطر 
اعتماد مجدد، تشــکر کنم. می توانیــم با حمایت 
مالک، اعضای هیأت مدیره، هواداران و با بهره گیری 

از امکانات سخت افزاری موفق شویم.
مدیرعامل باشــگاه تراکتور در خصوص تدابیر 
باشــگاه برای بازگشــت هواداران به اســتادیوم، 
توضیح داد: بازگشــت هواداران به استادیوم، یکی 
از دغدغه های بنده اســت. پیــش از این مکاتباتی 
در این زمینه انجام شــده و امروز هم نامه نگاری با 
اداره کل ورزش و جوانان استان و فدراسیون فوتبال 
را در دستور کار قرار دادم تا با رفع نواقصات ورزشگاه 
یادگار امام)ره(، بستر حضور هواداران در بازی های 
خانگی فراهم شود. معتقدم فوتبال با هواداران زنده 

بوده و پرشورها یار دوازدهم ما هستند.
وی در رابطه با کادرفنــی کنونی تراکتور، اظهار 
داشت: آقای »زونیمیر ســولدو« یکی از بازیکنان 
بزرگ بود که ســابقه حضور در دو جــام جهانی را 
دارد. او مراحل مربیگری را نیز پله به پله طی کرده 
و با کادر قوی که در اختیــار دارد، موفقیت تراکتور 
دور از دسترس نیست و انتظارات هواداران برآورده 

می شود.
ســهرابی گفت: دومین جام قهرمانی تراکتور را 
در آن مقطعی که در باشگاه حضور داشتم، بدست 
آوردیم. امیدوارم با حمایــت مالک، هیأت مدیره و 
هواداران و همچنین با بهره گیــری از امکانات نرم 
افزاری و سخت افزاری، تراکتور را به جایگاه واقعی 
خود برسانیم. وی در رابطه با تقویت تراکتور، بیان 
کرد: کادرفنی باید لیست بازیکنان آزاد مورد نظر را 
به باشگاه اعلام کند تا نسبت به ترمیم نقاط ضعف 

اقدام کنیم.
مدیرعامل تراکتــور در پایان گفــت: هواداران 
تراکتور همواره حامی تیم محبوبشان هستند و به 
عنوان پرشورترین هواداران فوتبال در ایران و آسیا 
شناخته می شــوند. صبور بودن و حمایت از تیم، 

خواسته من از هواداران است.

»اصولی« در یک قدمی ریاست 
کمیته فوتسال

شــواهد حاکی از آن اســت که رییس کمیته 
فوتســال پس از مدت ها مشخص شــده و تنها در 

انتظار امضای رییس فدراسیون فوتبال است.
به گــزارش ایرنا، پــس از اســتعفای »مهرداد 
سراجی« از ریاست کمیته فوتسال پیش از شروع 
جام جهانی، چند گزینه برای ریاســت این کمیته 
مطرح شد اما حالا به نظر می رسد حضور »احسان 
اصولی« رییس هیات فوتبال استان خراسان رضوی 
و عضو هیات رییسه فدراســیون فوتبال در کمیته 
فوتسال قطعی شده و تنها امضای رییس فدراسیون 
باقی مانده است.  براســاس گزارش ها نهایی شدن 
حکم اصولی با دستور »شهاب الدین عزیزی خادم« 

رییس فدراسیون فوتبال انجام خواهد شد. 
پیش از این اصولی که سرپرستی کمیته بازاریابی 
فدراســیون را نیز بر عهده دارد، دفتر کار خود را به 

کمیته فوتسال منتقل کرده بود.

طرح پیشنهادی به نفع 
سعودی ها را تایید کرد

کنفدراسیون فوتبال آسیا طرح پیشنهادی 
ارایه شده برای سهمیه لیگ قهرمانان را پذیرفت.

به گزارش ایلنا، دو هفته قبل پیشــنهادی به 
کنفدراســیون فوتبال آسیا ارائه شــد که تعداد 
سهمیه لژیونرهای باشــگاه ها در لیگ قهرمانان 

آسیا افزایش یابد و ساختار )3+۱( تغییر کند.
در این طرح پیشــنهادی قرار شده هر تیمی با 
توجه به مجوز خارجی هــا در لیگ داخلی اش در 
لیگ قهرمانان آسیا نیز شرکت کند. البته فرمول 
استفاده از خارجی ها )3 خارجی و یک آسیایی( در 
هر بازی پربرجا است به شکلی که هر تیم می تواند 
بدون محدودیت طبق قانون لیگ داخلی اش مثلا 
۷ لژیونر خارجی به همراه خود بیاورد و به صورت 
چرخشــی با فرمول)3+۱( از آنهــا در بازی های 
لیگ قهرمانان آسیا اســتفاده کند. در این زمینه 
ســایت »ســعودی 3۶۰« در خبری اختصاصی 
از تایید رسمی این طرح از ســوی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا خبر داد. بدین ترتیب تیم ها در فصل 
آینده)2۰22(مــی توانند با تعداد بیشــتری از 

بازیکنان خارجی پا به این رقابت ها بگذارند.

  خبــر ورزشـی
نامه اعتراضی پرسپولیس؛ 

جلوی اشتباهات داوری را بگیرید
 باشگاه پرســپولیس خواهان بررسی وضعیت 
داوری و جلوگیری از تکرار روند اشــتباهات داوری 
به ضرر پرسپولیس شــد. به گزارش ایسنا و به نقل 
از رسانه رسمی باشگاه پرســپولیس، تیم فوتبال 
پرســپولیس در پنج هفته از رقابت های لیگ از سه 
اشتباه مسلم داوری که کارشناسان مهر تایید بر آن 
زده اند، متضرر شده است و در بازی با مس رفسنجان 
هم پنالتی مشــکوک بر روی سیدجلال حسینی 
گرفته نشد و در این رابطه نیز منتظر نظر کارشناسان 
می مانیم. برخلاف برخی اظهــارات، پنالتی اعلام 
شده برای پرســپولیس به گفته کارشناسان کاملا 
صحیح بوده اســت. این در حالی است که برخی از 
رقبای پرسپولیس در پنج هفته از رقابت های لیگ 
از چهار اشتباه مسلم سود برده و فقط یک بار متضرر 
شده اند. تمامی این ادعاها بنا به گفته کارشناسان 

داوری  مطرح شده و ما به آن استناد کرده ایم.
پرســپولیس در بازی با آلومینیوم اراک گل سه 
امتیازی را در حالی دریافت کرد که بر روی سیامک 
نعمتی خطا شــده بود و همه کارشناسان به اتفاق 
نظر روی مردود بودن این گل تاکید کردند. باشگاه 
پرسپولیس همچنین با ارســال نامه ای به سازمان 
لیگ و کمیتــه داوران خواهان بررســی وضعیت 

داوری های مسابقات شده است.

صعود ۵ آزادکار ایران به نیمه 
نهایی قهرمانی نظامیان جهان

5 آزادکار ایــران در 5 وزن دوم رقابــت هــای 
قهرمانی نظامیان جهان با برتری مقابل رقبایشان 
راهی نیمه نهایی شدند. به گزارش ایسنا، مسابقات 
پنج وزن دوم ســی و پنجمیــن دوره رقابت های 
کشتی آزاد نظامیان جهان )ســیزم( در سالن ۱2 

هزار نفری آزادی تهران در حال برگزاری است.
در وزن ۶۱ کیلوگرم محمدباقر یخکشی پس از 
استراحت در دور نخســت در دور دوم مقابل رفیق 
الاسلام از بنگلادش با نتیجه ۱۰ بر صفر به پیروزی 
رســید و به مرحله نیمه نهایی راه یافت. وی در این 
مرحله به مصاف برنده کشــتی میــان هاروتیون 
مانوکیان از ارمنســتان و نمایده ســوریه مبارزه 
خواهد رفــت. در وزن ۷۰ کیلوگرم محمدمهدی 
یگانه جعفری در دور نخســت با نتیجــه ۶ بر صفر 
آکاش احمد از پاکستان را مغلوب کرد و راهی مرحله 
نیمه نهایی شــد. وی در این مرحله با  برنده کشتی 
میان آرمان آندرســیان از ارمنستان و چریستوس 

چریستوفوریدیس از یونان مبارزه خواهد کرد.
در وزن ۷۹ کیلوگــرم که ۶ نفر حضــور دارند، 
مسابقات در دو گروه سه نفری و به صورت دوره ای 
برگزار می شــود و بهمن تیموری در A  در دور اول 
با نتیجه ۱۰ بر صفر حرایر علی خانیان از ارمنستان 
و در دور دوم با نتیجه ۱3 بر صفــر انس الخالدی از 
سوریه را از پیش رو برداشــت و راهی مرحله نیمه 
نهایی شــد وی در این مرحله به مصــاف دولاش 

شوگی از الجزایر می رود.
در وزن ۱25 کیلوگــرم یدالله محبــی در دور 
نخست با نتیجه ۱۰ بر 8 از ســد لیو وا گئورگیان از 
ارمنستان گذشــت و راهی مرحله نیمه نهایی شد. 
وی در این مرحله به مصاف برنده کشتی میان کامارا 
محمد سالیو از گینه و کبرکالیانا از سریلانکا می رود.

  خبــر ورزشـی

  
 هروی: 

 کاراته کاهای جهانی به آسیایی می روند
سرمربی تیم ملی کاراته مردان گفت: نفراتی که برای جهانی فیکس شده بودند به آسیایی قزاقستان اعزام 

خواهند شد.
به گزارش ایرنا؛ »شهرام هروی« در این خصوص، اظهار داشت: کرونا اتفاق ناخواسته ای است که اکثر تیم ها 
با آن دست به گریبان هستند و اتفاقی رخ داد تا تیم ملی از اعزام به مسابقات قهرمانی جهان باز بماند. ملی پوشان 
چندماهی در اردوها شرکت کردند و مراحل انتخابی زیادی را پشت ســر گذاشتند. هدفمان این بود تا از تمام 
پتانسیل و ظرفیت بازی کنان اســتفاده کنیم، یعنی دو تیم در بخش انفرادی به رقابت ها اعزام شود. حتی در 

سبک وزن بازیکنانی انتخاب شدند که برای نخستین بار قرار بود پیراهن تیم ملی را در آوردگاه جهانی بپوشند.
سرمربی تیم ملی کاراته ادامه داد: در نهایت اعزام به مسابقات قهرمانی جهان لغو شد و تصمیم کادر فنی بر 
این است تا همان تیم به مسابقات قهرمانی آسیا اعزام شــود چراکه ملی پوشان در همه سیستم های انتخابی 
مقام نخست را کسب کردند. مطمئنا از بازیکنانی که برای قهرمانی آسیا انتخاب شده اند ناراحت تر هستیم اما 
این اتفاق خارج از توان تصمیم کادر فنی بود که اتفاق افتاد. در شرایط بحرانی و حساسی هستیم و این بازیکنان 

همگی سرمایه کاراته ایران می باشند.
وی با توجه به تکرار موفقیت تیم ملی در بازی های آسیایی جاکارتا افزود: هدفمان این است که دو طلا یک 
نقره و یک برنز مدال بازی های آسیایی جاکارتا را در بازی های آسیایی سال آینده در چین ارتقا دهیم و از چهار 

فرصت مردان، سه فرصت را به مدال طلا تبدیل کنیم.
هروی ادامه داد: طبق اعلام فدراســیون جهانی کاراته، برای رقابت های جهانی بازیکنان از طریق رنکینگ  
انتخاب می شوند به همین دلیل از این بازیکنان در کاراته وان ها استفاده خواهد شد که در نهایت فرصت حضور 

در بازی های آسیایی و قهرمانی آسیا سال آینده را از دست ندهند.
وی در پایان گفت: مســابقات قهرمانی آســیا آخرین فرصت برای هیچ ورزش کاری نیست. بازهم فرصت 
باقی مانده است همان طور که برای ملی پوشــان اعزامی به قهرمانی جهان آخرین فرصت نبود. کاراته ورزش 
انفرادی است که اگر ورزشکار مورد حمایت قرار گیرد و آسیب دیدگی نداشته باشد می تواند در سنین بالا نیز به 
قهرمانی جهان برسد. اتفاقی که در مسابقات امارات در سبک وزن و سنگین وزن رخ داد و دو ورزشکار بالای 3۶ 

سال به مدال طلا رسیدند.

 کسب ۱۱ پیروزی برای هر مربی 
رویایی و آرزوی بزرگ است

خورشیدی: به احترام این تیم ملی 
باید ایستاد و تشویق شان کرد

سرپرست تیم ملی ایران در خصوص اسکوچیچ، 
نتایج تیم ملی، مهدی طارمی و صعود ایران به جام 

جهانی حرف زد.
مجتبی خورشیدی سرپرست تیم ملی ایران در گفت وگو با ایلنا، در خصوص شرایط این روزهای تیم 
ملی اظهار داشت: تیم با حمایت کامل فدراسیون فوتبال، تدابیر کادرفنی، تلاش های بازیکنان با کسب 

بهترین نتایج در صدر جدول گروه قرار دارد و در آستانه حضور در جام جهانی است.
وی ادامه داد: باید به احترام این تیم ملی، به احترام مربیان و بازیکنان ایران کلاه از سر برداشت و به احترام 
شان ایستاد و تشویق شان کرد، تیم های بزرگی همچون ایتالیا و پرتغال باید شانس هایشان را در مرحله 

پلی آف امتحان کنند اما ایران در آسیا بهترین تیم است.
سرپرست تیم ملی در خصوص شرایط مهدی طارمی افزود: طارمی یکی از بهترین بازیکنان از لحاظ 
فنی و اخلاقی است، یک سوتفاهم و اختلاف درون خانوادگی است و به طور حتم حل خواهد شد. من بهتر 

از هر فرد دیگری می دانم اسکوچیچ چقدر به مهدی طارمی علاقه داشته و او را مانند پسرش دوست دارد
خورشــیدی در خصوص انتقادهایی که از وی در مورد نشستن روی نیمکت تیم ملی می شود خاطر 
نشان کرد: نزدیک به سه دهه است که در فوتبال هستم. معاون باشگاه استقلال بوده ام، در برزیل بالاترین 
کلاس پیشرفته مربیگری را پشت سر گذاشته ام و در حال گرفتن دکترای مدیریت راهبردی سازمان های 

ورزشی هستم و تلاش می کنم بهترین عملکرد را در پست سرپرستی تیم ملی داشته باشم
وی در پایان در خصوص انتقادهایی که از اسکوچیچ می شود گفت: اسکوچیچ مظلوم ترین سرمربی 
تاریخ تیم ملی فوتبال ایران است.ویلموتس با آن همه پول بدترین نتایج را گرفت و تا حذف شدن از مرحله 
قبلی مقدماتی جام جهانی پیش رفتیم اما با اسکوپیچ چه نتایجی گرفتیم.کسب ۱۱ پیروزی  برای هر مربی 

رویایی و آرزوی بزرگ است.

هافبک تیم فوتبال استقلال از سوی سرمربی این تیم در اختیار باشگاه استقلال 
و در یک قدمی جدایی از آبی پوشان قرار گرفت. به گزارش ایرنا، ناراحتی و اعتراض در 
تمرینات آبی ها کار دست بابک مرادی داد تا این بازیکن در آستانه جدایی از جمع 
آبی پوشان تهرانی قرار بگیرد. ماجرا از چند روز پیش آغاز شد؛ وقتی مرادیبرای بازی 

با فجر سپاسی از فهرست استقلال کنار گذاشته شد و بدون هماهنگی با کادر فنی به 
انجام تمرینات اختصاصی پرداخت و فردای مسابقه در حالی که بازیکنان قصدآغاز 
تمرینات را داشتند، اعلام کرد که »خسته« است! مجیدی که از این رفتار ناراحت 
شده بود از مرادی خواســت تا محل تمرین را ترک کند. بدنبال این اتفاق، برخی از 

اطرافیان مجیدی وساطت کرده و سرمربی آبی ها اعلام کرد به شرطی از رفتار این 
بازیکن چشم پوشی می کند که دیگر خارج از چارچوب و نظمی که برای تیم در نظر 

گرفته شده، رفتار نکند.
مرادی که دیروز در نشست فنی کادر فنی با بازیکنان استقلال شرکت کرده بود، 
امروز در ورزشگاه آرارات با چهره ای برافروخته که از ناراحتی و اعتراض دوباره اش به 

نیمکت نشینی  حکایت داشت، مشغول تمرین شد.
مدافع اســتقلال که این روزها اخبار زیادی مبنی بر جدایی اش در نیم فصل از 
جمع آبی پوشان شنیده  می شود، در تمرینات امروز در چند موقعیت به دستورات 

مربیان بی توجهی کرد و با روحیه ای نه چندان مناسب تمرین را به پایان رساند.

اخم »مرادی« اوقات »فرهاد« را تلخ کرد؛

 بابک در یک قدمی جدایی از استقلال

)) آگهی مزایده عمومی شماره ۱۴۰۰/3۱ م ((
نوبت اول

۱- نام دستگاه مزایده گذار: اداره کل راه و شهرسازی استان خوزستان 
اداره کل راه و شهرسازی استان خوزستان درنظر دارد. تعداد)۶( واحد  2- موضوع مزایده : 

منازل سازمانی )ویلایی( باکاربری مسکونی واقع در شهرستان رامهرمز را طبق مشخصات و شرایط ذیل از طریق مزایده به 
صورت نقدی به فروش برساند.

3- زمان، مهلت و دریافت اسناد و شرایط مزایده: از تاریخ ۱۴۰۰/۹/3 لغایت ۱۴۰۰/۹/۶ از طریق سامانه تدارکات دولت 
)ستاد( به آدرس www.setadiran.ir دریافت نمایند.

۴- زمان و ارائه پیشنهادها: از تاریخ ۱۴۰۰/۹/۷ لغایت ۱۴۰۰/۹/۱۷ از ساعت 8 صبح تا ساعت ۱۴/3۰ پیشنهاد قیمت و 
بارگذاری فیش واریزی یا ضمانتنامه از طریق تدارکات دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir میباشد.

۵- زمان و محل ارائه پاکت )الف(: روز چهارشنبه مورخ ۱۴۰۰/۹/۱۷ از ساعت ۷/3۰ لغایت ۱۴ به آدرس امانیه خیابان 
شهید مدرس اداره کل راه و شهرسازی خوزستان دبیرخانه تحویل گردد.

6- زمان و محل بررسی پیشنهادها: روز شنبه مورخ ۱۴۰۰/۹/2۰ ساعت 8 صبح به آدرس – امانیه خیابان شهید پودات 
اداره کل راه و شهرسازی طبقه 2 سالن جلسات

۷- تاریخ بازدید از محل : از تاریخ ۱۴۰۰/۹/۷ لغایت ۱۴۰۰/۹/۱۰ ساعت ۹ صبح اداره راه و شهرسازی شهرستان رامهرمز
۸- مزایده گران )برنده( ملزم به واریز مبلغ کارمزد تعین شده در سامانه ستاد میباشد.

9- رفع تصرف واحد ها برعهده برنده مزایده خواهد بود.

پلاک شماره مزایده
ثبتی

مساحت عرصه و 
اعیان )مترمربع(

مبلغ کل پایه 
)ریال(

مبلغ تضمین 
نشانینوع)ریال(

رامهرمز- خیابان شهید ویلایی3۱۶۱8/3۰22۴/۴۰۴/53۶/8۰۰/۰۰۰22۶/8۴۰/۰۰۰-۱۴۰۰/۱م
چراغ زاده جنب شهرداری 

کوچه شهید سیستانی ویلایی3۱۶۱8/3۱2۰۰/۶۴/۰۱3/2۰۰/۰۰۰2۰۰/۶۶۰/۰۰۰-۱۴۰۰/2م

ویلایی3۱۱/۱۰۰۱2۱۶5/۴۴۰/۰۰۰/۰۰۰2۷2/۰۰۰/۰۰۰-۱۴۰۰/3م
خیابان طالقانی غربی پشت 

پارک شهدا ویلایی3۱۱/۱۰۰32۱۶5/۴۴۰/۰۰۰/۰۰۰2۷2/۰۰۰/۰۰۰-۱۴۰۰/۴م
ویلایی3۱۱/۱۰۰۴2۱۶5/۴۴۰/۰۰۰/۰۰۰2۷2/۰۰۰/۰۰۰-۱۴۰۰/5م

خیابان میدان الغدیر کوچه ویلایی3۱۴/۱۱332۰۰۷/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰35۰/۰۰۰/۰۰۰-۱۴۰۰/۶م
شهید بهشتی

شناسه آگهی :۱2293۵۰
اداره ارتباطات و اطلاع رسانی
اداره کل راه و شهرسازی خوزستان

وزارت راه و شهرسازی
اداره کل راه و شهرسازی استان خوزستان

تیم ملی فوتبال ایران بعد از استرالیا، بیش ترین 
بازیکن لژیونر را در ترکیــب خود دارد که تبدیل به 
معضلی برای دراگان اسکوچیچ از حیث برگزاری 

تمرینات شده است.
به گزارش ایســنا، دراگان اســکوچیچ از زمان 
حضوری روی نیمکــت تیم ملی، با یک مشــکل 
اساسی در ارتباط با لژیونرهای فوتبال ایران مواجه 
اســت؛ بازیکنانی که به علت حضور در کشورهای 
عمدتا اروپایی، نمی توانند زودتر از موعد فیفا دی 
)پنجره بازی های ملی( به تمرینات تیم ملی ملحق 

شوند.
اگر چه حضور بازیکنان ایرانــی در فوتبال اروپا 
یک امتیاز مثبت در جهت پیشرفت آن ها و نزدیک 
شدن به معیارهای بین المللی محسوب می شود و 
در همین مدت زمان باعث پیشــرفت تیم ملی هم 
شــده، اما دیگر خبری از تعطیلی لیگ و برگزاری 
تمرینات تیم ملــی بیش تر از روزهــای فیفا دی 

نیست.
در گذشته و حداقل تا اواخر مربیگری کی روش، 
تیم ملی معمولا تمرینــات خود را بــا حدود ۱5 
بازیکن لیگ برتری آغاز می کرد که تعدادی از این 
بازیکنان شــاکله اصلی تیم ملی هم بودند و رفته 
رفته لژیونرها اضافه می شــدند اما در دوره حاضر، 
تیم ملی از تعداد زیادی لژیونر برخوردار اســت که 

باعث شده تمرینات پیش از فیفا دی تعطیل شود.
آخرین باری که تیــم ملی اقدام بــه برگزاری 
تمرینات زودتر از فیفا دی کرد، مربوط به شهریور 
۱۴۰۰ بود که حدود 22 بازیکن لیگ برتری به تیم 
ملی دعوت شده بودند اما در نهایت از این تعداد، ۱۰ 

نفر در فهرست نهایی اسکوچیچ جای گرفتند.
تعداد بازیکنــان لیگ برتــری در اردوی اخیر 
کم تر هم بود. ۱۹ لژیونر و ۷ بازیکن از لیگ ایران در 
اردوی تیم ملی برای بازی با لبنان و سوریه حضور 

داشــتند که معمولا در اردوهای گذشــته، باعث 
ناهماهنگی در تیم ملی در بازی نخست شده است 
و معمولا تیم ملی در بازی دوم بــه علت برگزاری 
تمرینات بیش تر، عملکرد بهتری را هم به نمایش 

می گذارد.
در حال حاضــر تیم ملی از ایــن حیث، دومین 
تیم با بیش ترین لژیونر در آسیا محسوب می شود 
که باید به مرور زمان به این شــرایط عادت کند. به 
خصوص که طبق اعلام فیفــا، تیم های ملی فقط 
یک هفته قبل از جام جهانی می توانند ملی پوشان 

خود را از باشگاه ها بگیرند.
استرالیا با 2۱ بازیکن شاغل در خارج از فوتبال 
باشگاهی این کشور که شامل 8۷ درصد از ترکیب 
این تیم می شود از ایران با ۱۹ بازیکن لژیونر با سهم 

۷۰ درصدی، بالاتر است.
در بین قدرت های آسیا، ژاپن ۱8 بازیکن لژیونر 
با ســهم ۶۴ درصدی در ترکیب خود دارد. البته در 
این بین سوریه هم با ۱۹ لژیونر و سهم ۶۷ درصدی 
دیده می شود که اکثر این بازیکنان در کشورهای 

حوزه خلیج فارس بازی می کنند.
بیش ترین افــت را در این زمینــه کره جنوبی 
با هشت لژیونر داشته اســت. تیم های عربستان، 
قطر و امارات هیچ لژیونری ندارند  و تمام بازیکنان 
ملی پوش آن ها در فوتبال باشــگاهی کشورهای 

خود حضور دارند.

 3 بازیکنان لیگ برتری
 در سایه لژیونرها



۷ سال هفدهم   شماره ۴۱2۰   3 آذر ۱۴۰۰   بانک و بیمه

مدیــران  HSEE ایمیدرو و شــرکت تهیه و تولیــد مواد معدنی 
ایران)ایمپاســکو( و هیات همراه در بازدید از شرکت توسعه فراوری 
صنایع و معادن ماهان سیرجان، پیشرفت این شرکت در حوزه ایمنی 

را چشمگیر خواندند.
مدیــران  HSEE ایمیدرو و شــرکت تهیه و تولیــد مواد معدنی 
ایران)ایمپاســکو( و هیات همراه با هدف بررســی فعالیت های انجام 
 )HSEE( شده در حوزه بهداشــت، ایمنی، محیط زیســت و انرژی
شرکت ماهان ســیرجان در معدن شــماره 5 گل گهر، از این شرکت 

بازدید کردند. 
به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط عمومی گروه مالی گردشگری، 
در ایــن بازدید ابتدا هیــات مذکور از ســایت معــدن و کارگاه های 
پیمانکاران بازدید و سپس در جلســه ای با حضور مدیرعامل شرکت 
ماهان سیرجان، مدیر HSEE سازمان توســعه و نوسازی معادن و 
صنایع معدنی ایران )ایمیــدرو(، مدیران بخش های مختلف عملیات 

و HSEE معدن و نمایندگان پیمانکاران شرکت کردند.
مدیرعامل شرکت توسعه فراوری صنایع و معادن ماهان سیرجان 

در این جلســه گفت: حضور و بازدید مدیران در هــر زمینه ای باعث 
پیشرفت و اعتلای آن مجموعه می شود.

مهدی بهرامی افزود: شــرکت توســعه فراوری صنایــع و معادن 
ماهان ســیرجان در حوزه بهداشــت، ایمنی ، محیط زیست و انرژی 
)HSEE( پیشرفت های خوبی را با همراهی مدیران ایمنی ایمیدرو 
 و مجموعه مجتمع سنگ آهن سیرجان داشته که امیدواریم این روند 

ادامه پیدا کند.
در ادامه، گزارشــی از فعالیت های انجام شــده در معدن شماره 5 
گل گهر توسط نماینده دستگاه نظارتی مجتمع سنگ آهن سیرجان 
ارائه شد و نداشــتن حادثه شدید انسانی در دو ســال گذشته معدن 

شماره 5 گل گهر را از نکات حائز اهمیت و قابل توجه عنوان کرد.
امیر ولدخانــی مدیــر HSEE ایمیــدرو و پرهــام خواجه پور 
مدیر HSEE شــرکت تهیه و تولید مواد معدنی نیز بــا قدردانی از 
فعالیت های انجام شــده در معدن 5 گل گهر و توجه مدیران ارشــد 
شرکت ماهان سیرجان به حوزه HSEE، این حضور و توجه را سبب 
افزایش کیفیت جنبه های HSEE  در معدن دانستند و پیشرفت این 

شرکت را در حوزه ایمنی چشمگیر عنوان کردند. 
این گزارش حاکیست: شــرکت توســعه فراوری صنایع و معادن 
ماهان ســیرجان بتازگی در ممیزی سالانه انجام شــده از واحد های 
تابعه سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران )ایمیدرو( 
بــا دریافت امتیاز ســطح خوب و پیشــرفت ۱8 درصــدی در حوزه 

HSEE، حائز سطح عملکرد خوب شده است.

مدیران HSEE ایمیدرو و ایمپاسکو در بازدید از شرکت ماهان سیرجان:

پیشرفت شرکت توسعه فراوری ماهان سیرجان در حوزه ایمنی چشمگیر است
مدیرعامل بانک رفاه کارگران:

بانک رفاه برای تهیه اقلام و 
وسایل مورد نیاز هم وطنان 

زلزله زده استان هرمزگان در 
اسرع وقت اقدام می کند

مدیرعامل بانک رفاه کارگران گفت: مناطق 
زلزله زده استان هرمزگان وضعیت مناسبی ندارند 
و بانک برای تهیه اقلام و وسایل مورد نیاز همچون 
مواد غذایی، پتو، زیرانداز، وســایل گرمایشــی، 

کانکس و ... در اسرع وقت اقدام می کند.
به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، 
دکتر اسماعیل للـــه گانی که در راس هیاتی از 
مدیران ارشد این بانک به منظور بازدید از مناطق 
 زلزله زده اســتان هرمزگان و بررسی آسیب های 
وارده به این استان سفر کرده است، طی سخنانی 
در حاشیه بازدید از این مناطق با بیان این مطلب، 
افزود: موضوع مهم دیگر، ساخت و ساز واحدهای 
تخریب شده و پرداخت تسهیلات با نرخ مناسب 
و بازپرداخــت بلند مدت اســت تــا هم وطنان 

آسیب دیده منطقه از این وضعیت خارج شوند. 
دکتر للـــه گانی خاطرنشان ســاخت: بانک 
رفاه کارگران وظیفه خود می داند در راســتای 
ایفای مســئولیت های اجتماعی به هم وطنان 
آسیب دیده از زلزله استان هرمزگان کمک کند و 
علاوه بر مشارکت در ساخت و ساز منازل تخریب 
شده، در ســاخت یک باب مدرسه به نام شهدای 
بانک رفاه کارگران، همراهی و کمک های لازم را 

خواهد داشت.
وی تاکید کرد: بانک رفــاه کارگران به عنوان 
بانکی اجتماعی، همواره تــلاش می کند به رفاه 
هم وطنان کمک کند و به ویژه در حوادث طبیعی 

در کنار آنها باشد.

مدیرعامل بانک دی:
تنها راه خنثی سازی توطئه 

دشمنان، برخورداری از تفکر و 
روحیه بسیجی است

به مناسبت گرامیداشت هفته دفاع مقدس، از 
بسیجیان نمونه بانک دی قدردانی شد.

به گزارش روابط عمومی بانک دی؛ در مراسمی 
با حضور بــرات کریمی، مدیرعامل، ســرهنگ 
فریبرز خزایی، فرمانده مرکز مقاومت بنیادشهید 
و امــور ایثارگران و جمعی از معاونــان و مدیران 
ارشد بانک، از بسیجیان نمونه بانک دی تجلیل 

به عمل آمد.
در این مراسم برات کریمی ضمن گرامیداشت 
چهل و دومین سالروز تأسیس بسیج مستضعفین 
و تبریــک آغــاز گرامیداشــت هفته بســیج 
گفت: تأکید امــام خمینــی)ره( و رهبر معظم 
انقلاب)مدظله  العالی( بر بسیجی بودن و تقویت 
روح و فرهنگ بسیج در آحاد جامعه نشان دهنده 

اهمیت بسیج برای کشور است.
وی افزود: امروز بسیجی بودن به معنای نظامی 
بودن و حضور در نبرد نظامی نیست بلکه بسیجی 
بودن یعنی بتوانیم روحیه همدلی، تلاش، رفتار 
صادقانه و حرکت اندیشــیده به ســوی اهداف 

مقدس را در تمامی میادین اجتماعی حاکم کنیم.
مدیرعامل بانک دی با اشــاره به توطئه های 
دشمن در سنگ اندازی در مسیر پیشرفت کشور 
گفت: امروز جنگ دشمن با مردم ما از فاز نظامی 
وارد فاز فرهنگی و اقتصادی شده است و تنها راه 
خنثی سازی توطئه دشمنان برخورداری از تفکر 

و روحیه بسیجی است.
کریمی با اشــاره به جنگ اقتصادی دشمن 
تصریح کرد: هدف جنگ اقتصادی دشمن دلسرد 
کردن مردم از نظام مقدس جمهوری اســلامی 
اســت و کارکنان نظام بانکی به عنوان سربازان 
خط مقدم جنگ اقتصادی باید با خدمت صادقانه 
به مــردم و تعهد کاری در امور ســازمانی زمینه 

دلگرمی مردم را فراهم کنند.
در ادامه این مراسم سرهنگ فریبرز خزایی، 
فرمانده مرکــز مقاومــت بنیاد شــهید و امور 
ایثارگران، ضمن تبریک هفته بســیج به تمامی 
بســیجیان بانک دی، با قدردانی از حمایت های 
همه جانبه مدیرعامل بانک از برنامه ها و اقدامات 
پایــگاه مقاومت بســیج ۹ دی گفــت: هدف از 
برگزاری مراسم گرامیداشــت بسیج، تثبیت و 
ترویج خصلت های نیکو و رفتارهای شــاخصی 
است که رمز ماندگاری بســیجیان دوران دفاع 

مقدس شد.
وی افزود: امروز مهم ترین وظیفه نســل اول 
انقلاب این اســت که شــاخصه های رفتاری و 
فکری بسیج را در رفتارهای اجتماعی و سازمانی 

پیاده سازی کند.

  خبــر

 مدیر مرکز خدمات حوزه های 
علمیه از بیمه آسیا قدردانی 

کرد

مدیرعامل بیمه آسیا به همراه  اعضای هیات 
مدیره، معاونان خــود و تنی چند از مدیران بیمه 
آسیا با حجت الاسلام و المسلمین میرمحمدی، 
مدیر مرکز خدمات حوزه های علمیه سراســر 

کشور دیدار و گفت و گو کردند.
به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط عمومی، 
مســعود بادین، نایــب رییس هیــأت مدیره و 
مدیرعامل بیمه آســیا در این دیدار ضمن ارائه 
گزارشی از عملکرد این شــرکت در راستای ارائه 
خدمات به روحانیون و طلاب، تعامل بیمه آسیا و 
مرکز خدمات حوزه علمیه را خوب و درخور توجه 

ارزیابی کرد.
مدیرعامل کســب توانمندی بــالا در ارائه 
خدمات شایســته به طلاب را یکــی از  ثمرات 
قرارداد حــوزه و بیمه آســیا دانســت و اظهار 

امیدواری کرد که کیفیت آن افزایش پیدا کند.
حجــت الاســلام و المســلمین دکتــر 
میرمحمدی، مدیر مرکز خدمــات حوزه های 
علمیه سراســر کشــور نیز ضمــن قدردانی و 
اظهار رضایت از خدمات شایســته بیمه آسیا به 
روحانیون و خانواده های آنها، خواهان تداوم این 

همکاری شد.
مدیر مرکز خدمات حوزه های عملیه سراسر 
کشور، قرارداد بیمه آسیا و این مرکز را بسیار مفید 
ارزیابی کرد که می تواند ثمرات بسیاری برای دو 

طرف داشته باشد.

برگزاری جلسه شورای معاونین 
فنی سندیکای بیمه گران ایران 

در بیمه دی
جلسه شــورای معاونین فنی با حضور مدیر 
عامل بیمه دی و عضو هیئت مدیره ســندیکا و 

اعضای این شورا برگزار شد.
 به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط عمومی؛ 
در این جلسه که با حضور محمدرضا کشاورز مدیر 
عامل بیمه دی و تعدادی از معاونین فنی شرکت 
های بیمه برگزار شــد به بحث و تبــادل نظر در 
خصوص نقاط قوت و ضعف دستورالعمل شرایط 
عمومی برگزاری مناقصات بیمــه ای و کمیته 
مناقصات بیمه ای پرداخته شــد و تمام اعضا به 

اجرایی شدن این دستورالعمل تاکید نمودند.
گفتنی است شــورای معاونان فنی شرکت 
های بیمه که از کارگروه های موثر ســندیکای 
بیمه گران محسوب می شــود این بار به میزبانی 

بیمه دی برگزار شد.

 رشنوادی
مدیرعامل بیمه سرمد شد

با تائید بیمه مرکزی، یعقوب رشنوادی به عنوان 
مدیرعامل بیمه سرمد منصوب شــد. خبرنگار.

حامدنجفی-به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط 
عمومی بیمه سرمد، با پیشــنهاد هیات مدیره و 
تائید غلامرضا سلیمانی رئیس کل بیمه مرکزی، 

یعقوب رشنوادی مدیرعامل بیمه سرمد شد.
در ابلاغیــه ســلیمانی، بر پیگیــری تحقق 
افزایش ســرمایه شــرکت در انطباق با مصوبه 
هیات وزیران، ایجاد وحدت، همدلی و انســجام 
در شرکت و تلاش در جهت فعالیت در چارچوب 
اصول حرفه ای و حاکمیت شرکتی و پایبندی به 
قوانین و مقــررات، مدیریت هزینه های عمومی 
شــرکت به ویژه هزینه های تبلیغاتی و بازاریابی 
و ارتقای بهره وری، تقویــت کنترل های داخلی 
شرکت و رعایت حقوق تمامی ذی نفعان، رعایت 
اصول فنی در نرخ و شرایط قراردادهای بیمه ای 
به ویژه قراردادهای منعقده با سهامداران وابسته 
و تدوین سازوکار لازم جهت نظارت بر فعالیت و 

عملکرد نمایندگان شرکت تاکید شده است.
یعقوب رشنوادی، دانش آموخته مقطع دکترا 
در رشــته مدیریت بازرگانی در دانشگاه علامه 

طباطبائی است.
مدیرعامل بیمه ســرمد، با بیــش از دو دهه 
سابقه علمی و اجرایی در حوزه های بانک، بیمه، 
فناوری اطلاعات و بازار سرمایه، عضو هیأت مدیره 
و مدیرعامل شرکت آتیه ســازان حافظ، رئیس 
هیأت مدیره و مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری 
بیمه ایــران، نایب رئیس هیأت مدیره شــرکت 
خدمات پشتیبانی صندوق بازنشستگی کشور و 
عضو هیأت مدیره شرکت تجارت الکترونیک دی 
بوده است. وی همچنین در شرکت بیمه ایران و 
شرکت سرمایه گذاری خوارزمی در سمت مشاور 

حضور داشته است.
رشنوادی، سابقه حضور در پژوهشکده بیمه را 
نیز دارد و به عنوان معاون پژوهشــی و قائم مقام در 
این پژوهشکده فعالیت کرده است. او همچنین با 
حکم رئیس کل بیمه مرکزی، عضو شورای راهبری 

تحول سازمانی بیمه مرکزی نیز بوده است.

  خبــر

  

نشست تخصصی توسعه فرهنگ 
بیمه و ارتقاء تاب آوری اقتصادی 

برگزار شد
پنجمین نشست تخصصی پنل توسعه فرهنگ 
بیمه و ارتقاء تاب آوری اقتصــادی به میزبانی بیمه 

مرکزی برگزار شد.
به گزارش شاخه ســبز به نقل از روابط عمومی و اموربین الملل بیمه رازی ؛ در این جلسه که با حضور 
مصطفی زندی- مدیر کل روابط عمومی بیمه مرکزی، زینب خاکسار- رئیس روابط عمومی پژوهشکده 
بیمه، جعفر نوراللهی مدیر روابط عمومی سندیکای بیمه گران ایران و ناصرالدین اسلامی فرد- مدیر روابط 
عمومی و امور بین الملل بیمه رازی برگزار شــد، مقرر گردید دستاوردها و اقدامات فرهنگی شرکت های 
صنعت بیمه در راستای ترویج فرهنگ بیمه در قالب نمایشــگاه عکس در همایش ملی بیمه و توسعه به 

نمایش در بیاید.
در ادامه این نشســت تخصصی با تاکید بر ترویج فرهنگ بیمه و با نــگاه به موضوعاتی همچون نقش 
صنعت بیمه در تاب آوری اقتصادی و ملی، نقش قوانین، مقررات و همراهی نهادها و ساختارهای حاکمیتی 
بر توسعه فرهنگ بیمه، نقش رسانه و نمایندگان در تقویت فرهنگ بیمه و کیفیت ارائه خدمات در صنعت 
بیمه با نگاه بر پذیرش ریسک و پرداخت خسارت در توسعه فرهنگ بیمه، مقالاتی تهیه و در روز برگزاری 

پنل توسعه فرهنگ بیمه و تاب آوری اقتصادی در همایش روز ملی بیمه به نقد و بررسی گذاشته شود.
در این نشست مصوب شــد روز یکشــنبه ۱۴ آذر همزمان با برگزاری این پنل تخصصی در دانشگاه 
الزهرا)س( تهران ، دکتر احمد روستا- پدر بازاریابی ایران و عضو هیئت علمی دانشگاه شهید بهشتی به 
سخنرانی در این پنل بپردازد و آقایان علیرضا حجتی معاون توسعه بازار بیمه کارآفرین ، افشین نوری مدیر 
روابط عمومی بیمه پارسیان، سید فرید میرموسوی مدیر روابط عمومی بیمه دی، ناصرالدین اسلامی فرد 
مدیر روابط عمومی و اموربین الملل بیمه رازی و سرکار خانم ملیحه سادات حسینی مدیر روابط عمومی 

بیمه ملت در زمینه محورهای پنل سخنرانی نمایند.
از دیگر محورهای این نشســت پیگیری تولید نماهنگ با محوریت فرهنگ بیمه بود که مقرر گردید 
همزمان با روز همایش منتشر گردد. بر اساس این گزارش پنل توسعه فرهنگ بیمه و تاب آوری اقتصادی 
که در سالن پروین اعتصامی دانشگاه الزهرا )س( برگزار می شود، بر روی خروجی های پژوهشکده بیمه به 

ویژه صفحه این پژوهشکده در شبکه آپارات به نمایش گذاشته خواهد شد.
ریاست کمیته  تخصصی »توسعه فرهنگ بیمه و ارتقاء تاب آوری اقتصادی« که در بیست و هشتمین 
همایش ملی بیمه و توسعه برگزار خواهد شد، طی حکم دبیرکل ســندیکای بیمه گران، بر عهده دکتر 

ناصرالدین اسلامی فرد مدیر روابط عمومی و بین الملل بیمه رازی می باشد.
گفتنی است بیست و هشتمین همایش ملی بیمه و توسعه سیزدهم آذرماه با حضور مقامات بلندپایه 

کشوری در محل دانشگاه الزهرا )س( برگزار می شود.

 تجلیل از برگزیدگان مسابقات 
 قرآنی بانک صادرات ایران

در هفته بسیج
 قائم مقام مدیرعامل بانک صادرات ایران و فرمانده 
حوزه مقاومت بسیج شــهدای بانک صادرات ایران 
در مراسم بزرگداشت هفته بسیج و تجلیل از ۱۰ نفر 

از برگزیدگان مســابقات قرآنی این حوزه، بر صیانت از ارکان خانواده و آموزش مفاهیم قرآنی در مقابله با 
هجمه های فرهنگی فضای مجازی تاکید کرد.

به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط عمومی بانک صادرات ایران، رضا صدیق در این مراسم که با حضور 
جانشین فرمانده، معاونت قرآن و عترت و اعضای شــورای فرماندهی حوزه مقاومت بسیج شهدای بانک 
صادرات ایران و خانواده های برگزیدگان این مسابقات برگزار شد، تاریخچه شکل گیری بسیج به فرمان امام 
خمینی)ره( را مورد اشاره قرار داد و گفت: با تشکیل بسیج همه آحاد مردم از پیر و جوان به کمک ارتش و 

سپاه آمدند، در مقابل استکبار جهانی ایستادند و وجب به وجب خاک کشور را از دشمن پس گرفتند.
وی با یادآوری تشکیل بســیج اقتصادی در دوران دفاع مقدس افزود: با وجود کمبود امکانات، بسیج 

اقتصادی توانست مشکلات موجود را ساماندهی و ایام جنگ را با سربلندی مدیریت کند.
صدیق با تاکید بر اینکه دشمن به همدلی و اتحاد مردم ما پی برده، اظهار کرد: امروز به برکت خون شهدا 
کسی جرأت نگاه تجاوزگرانه به کشــور ما را ندارد اما دشمن با اسلحه فضای مجازی در پی تغییر تفکرات 
قرآنی، دینی و فرهنگی کشور است. حساس ترین جایگاه ارکان خانواده اســت و وظیفه ما صرف نظر از 

وظایف اداری، صیانت از فرزندان در مقابل هجمه های فرهنگی فضای مجازی است.
قائم مقام مدیرعامل بانک صادرات ایران افزود: اگر کودکان به خوبی توجیه شــوند، می توان از فضای 
مجازی به طور مناسب استفاده کرد و این وظیفه خانواده ها را برای آموزش صحیح به فرزندان سنگین تر 
کرده است. فضای مجازی عرصه ای است که با اســتفاده از آن می توان مفاهیم علمی، آموزشی، قرآنی و 

هنری را آموزش داد.
در این مراســم همچنین جانشــین فرمانده حوزه مقاومت بســیج شــهدای بانک صادرات ایران با 
گرامی داشت هفته بسیج، از برگزاری مراسم های مختلف در حوزه های تربیتی و فرهنگ قرآنی استقبال 
کرد و گفت: هدایت فرزندان به سوی قرآن جای قدردانی دارد. برای رسیدن به نور و هدایت واقعی راهی جز 

تمسک به قرآن نیست و اگر تمسک بجوییم نجات می یابیم.
علیرضا بیک وردی افزود: وجود برخی معضلات فرهنگی در فضای مجازی موجب شده تا بر دل و جان 
مومنان غبار بنشیند و یکی از راه های زدودن آن تمسک به کلام الهی است.  هر اندازه که با معنی و مفهوم 

کلام معنوی قرآن آشنا شویم، به پاکی جسم و جان کمک کرده ایم. 
وی با ذکر حدیثی از پیامبر اکرم )ص( در تاکید بر پناه بردن به قرآن در هجوم فتنه ها، از تلاش همکاران 

برای آشنا شدن فرزندانشان با مفاهیم قرآنی قدردانی کرد.

جلســه شــورای هماهنگی امور بیمه گری با موضوع »لزوم دگر 
اندیشی در فضای کسب وکار شرکت« در سالن همایش های ساختمان 

مرکزی  بیمه ایران برگزار شد.
به گزارش شاخه سبز به نقل از روابط عمومی بیمه ایران ، سید مجید 
بختیاری مدیر عامل و نایب رییس هیات مدیره، طی ســخنانی در این 
نشست که از طریق ویدئو کنفرانس برای همکاران بیمه ایران در استان 
های سراسر کشور نیز پخش می شد، با اشاره به دعای تحویل سال ولزوم 
ایجاد تغییر در زندگی گفت: این جلســات تاثیر خوبی در کل شرکت 
داشته و بسیار مفید بوده اســت. همانگونه که مهمترین رخداد سال را 
با دعای تحول آغــاز می کنیم تا حال و روز خــود را بهتر کنیم، حال در 
بیمه ایران که از سال ۱3۱۴ فعالیت خود را آغاز کرده این سوال مطرح 
است که آیا بیمه ایران را می توانیم در ســال های ۱۴۰۰ به بعد به روش 
سالهای ۱3۰۰ اداره کنیم؟ امروزه تحول دیجیتالی مشاغل، بستگی به 
چالش ها و خواسته های هر سازمان دارد و لازم به ذکر است که معمولا 
تفاوت  زیادی بین تحول دیجیتال در شرکت های مختلف دیده می شود. 
اما مواردی مانند فناوری، تقاضا و رفتار است که میزان دیجیتالی بودن 
کسب و کار شــرکت ها را تعیین می کند. اصطلاح »تحول دیجیتال« 

بسیار گسترده است اما عملی کردن آن اهمیت زیادی دارد.
وی در ادامه موضوع فرماندهی در شرکت را منتفی دانست و خواستار 
مشارکت و انسجام همه ارکان سازمان در دوران جدید اداره شرکت شد و 
افزود : ما در عصری زندگی می کنیم که نیازها وســبک زندگی مردم هر 
لحظه در حال تغییر اســت. مدل های خرید، ســفارش  و مهم تر از همه 
سبک زندگی نسل ها تغییر کرده و به همین جهت باید ببینیم در اطراف 
ما چه می گذرد. باتوجه به نیاز ها و تفاوت نسل ها، دیگر با روش های سنتی 
قبلی قطعا نمی توانیم شرکت را اداره کنیم. براین اساس، اگر در مقابل این 

مسائل تغییرات لازم و کافی را ایجاد نکنیم دچار زیان می شویم.
مدیر عامل و نایب رئیــس هیات مدیره بیمه ایران مشــکل بزرگ 

تغییرات را رشد نمایی آن در مقابل رشد خطی و ذهنی انسان برشمرد 
و تاکید کرد :  ذهن انسان همواره در مقابل تحول و تغییرات، برآورد کم 
و غیر واقعی دارد. همه ما در دو سال اخیر، شاهد اپیدمی کرونا  و تبعات 
مخرب آن بر مشاغل بوده ایم. بســیاری از مشاغل با این شرایط قادر به 
ادامه فعالیت نبوده و به اجبار از شــبکه های اجتماعی یا وب  ســایت 
اختصاصی خود به فعالیت پرداختند. به هر حال کســب و کارها برای 
فروش محصول و خدمات به شــکلی  غیر از فروشگاه فیزیکی نیاز پیدا 
کردند و فضای مجازی و کانال های خریــد و فروش دیجیتالی، فضای 
مناســبی برای رشــد انواع فعالیت ها را  ایجاد کردند. در واقع کسب و 
کارها از تحول دیجیتال یــا digital transformation برای تغییر 
چشم انداز خود استفاده می کنند و توانسته اند موفقیت های بزرگی هم 
به دســت آورند. البته این موضوع کاملا به اپیدمی کرونا ارتباط ندارد و 
قبل از آن هم برندهای بزرگ دنیا از تغییر و تحولات دیجیتالی استفاده 

کرده اند.
بختیاری به راهکار و شــیوه تطابق با تحولات دیجیتال پرداخت و 
انطباق ذهنیت وتفکر با تحولات وهمچنین اجتناب وعبور از محافظه 
کاری برای ورود به تغییر پارادایم را از جمله این روش ها برشمرد واظهار 
داشت:  پارادایم یعنی ما از پنجره ای به نام پارادایم به دنیا نگاه کنیم که 

روی تحلیل و تصمیم گیری های ما تاثیر عمیــق دارد. پارادایم چیزی 
است که در آن گیر کرده ایم.

مدیر عامل بیمه ایران روند تحولالت دیجیتال را به  کوه یخ تشــبیه 
کرد وافزود:  در بالای کوه یخ که قابل رویت اســت، ما نیازهای مشتری 
و سازگاری را داریم وهمه چیز در اطراف تعامل با مشتری و ماجراهای 
جدید خرید  قرار دارد، اما در قسمت پایین و پنهان این کوه یخی مسائلی 
از قبیل فرهنگ، یکپارچگی، نفوذپذیری و آمــوزش را داریم . آموزش 
بسیار مهم است . در دنیای امروز یاد می دهند که چگونه یاد بگیرند. یکی 
از مسائلی که ما باید در آموزش به سمت آن برویم تحول دیجیتال است. 
تحول دیجیتال مربوط به کل سازمان اســت و فقط به بخش فناوری 

اطلاعات مربوط نیست.
در ابتدای این جلســه، مجید رحمتی دبیر شورای هماهنگی امور 
بیمه گری طی سخنانی اظهار داشت: شورای هماهنگی امور بیمه گری 
شرکت به ابتکار مدیر عامل شروع به کار کرد و هر دو هفته یکبار در جهت 
روان سازی در امور بیمه گری و اجرایی شرکت با حضور مدیران اجرایی و 
استانی، معاون فنی شرکت و همچنین برخی از مدیران ستادی  که عضو 
شورا هستند، جلسات آن برگزار می شود. در هر جلسه دو نفر از مدیران 
مطالب خود را بر اســاس موضوعات طرح شــده ارائه می کنند. در این 
جلسات با بررسی چالش ها به راهکارهای مورد نظر برای ارائه خدمات 

بهینه به بیمه گذاران خواهیم رسید .
گفتنی اســت، این نشســت به صورت ویدئو کنفرانس همزمان با 
تهران در اســتان های سراسر کشــور وبا حضور معاونین مدیر عامل ، 
مدیران ستادی واســتانی و روسای شعب برگزار شــد. در حاشیه این 
جلسه، صفرزاده معاون فنی بیمه ایران به تشریح کامل آیین نامه حدود 
اختیارات پرداخت.  همچنین، ملاحســین آقا عضو شــورای سرمایه 
گذاری بیمه ایران ودکتر نظامی وند مشاور شــرکت در امور یکپارچه 

سازی مدیریت بهره وری از دیگر  سخنرانان این مراسم بودند.

برگزاری جلسه شورای هماهنگی امور  بیمه گری با حضور مدیر عامل بیمه ایران

 بیمه پارسیان در راســتای تکریم و رفاه حال بیمه گزاران بیمه های 
عمرانفرادی، جشنواره »هدیه زندگی پارســیان« را برای بیمه گزاران 

بیمه نامه عمروسرمایه گذاری این شرکت برگزار می کند.
براســاس این گزارش در جشــنواره هدیه زندگی پارسیان، تمامی 
بیمه گزاران فعلی یا جدید بیمه نامه عمروسرمایه گذاری این شرکت از 
تخفیفات و تسهیلات ویژه طرح برخوردار می شوند. این جشنواره از اول 

آذرماه به مدت سه ماه برگزار می گردد.

همچنین این جشنواره در دو ســطح تخفیفات عمومی برای بیمه 
گزاران عمروسرمایه گذاری حایز شرایط و تخفیفات ویژه به بیمه گزاران 
جدید بیمه عمروسرمایه گذاری عرضه می گردد. از تسهیلات ویژه این 
طرح که به بیمه گزاران جدید بیمه عمروســرمایه گذاری ارایه شــده، 
بیمه نامه رایگان آتش سوزی مسکونی با سرمایه 3میلیارد ریال و ارایه 
تخفیفات متنوع به کلیه بیمه گزاران بیمه های عمروسرمایه گذاری در 

سایر بیمه نامه ها می باشد.

علاقه مندان جهت اطلاع از این جشنواره و برخورداری از تسهیلات 
ارایه شده می توانند با شعب و نمایندگی های بیمه پارسیان در سراسر 

کشور تماس حاصل نمایند.

جشنواره هدیه زندگی پارسیان آغاز شد
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 در سلام تهران مطرح شد؛
سردار حسن زاده: بسیجی 
بودن منوط به داشتن ظاهر 

بسیجی نیست
فرمانده سپاه محمد رسول الله )ص( به مناسبت 
گرامیداشــت هفته بســیج در برنامه صبحگاهی 

شبکه پنج سیما، از فعالیت های بسیج گفت.
به گزارش ایلنا، ســردار حسن حســن زاده در 
برنامه »ســلام تهران« ضمن گرامیداشت سالروز 
تشکیل بسیج مســتضعفین، گفت: بسیج نیرویی 
کاملاً انقلابی دانست و تمام مردم ایران هم بسیجی 

هستند.
فرمانده ســپاه محمد رســول الله )ص( تهران 
بزرگ با اشــاره به همکاری و کمک بسیج به کادر 
درمان در دوران کرونا، افزود: در ابتدای شیوع کرونا 
گمان می شــد آمار مبتلایان و مرگ و میرها طی 2 
ماه کاهش یابد، اما با اقدامات به موقع بسیج و اجرای 
طرح ملی شهید سلیمانی که در قالب آگاه سازی، 
مراقبت، حمایت و نظارت انجام شد، تعداد مبتلایان 
و فوتی های کرونایی ظرف 3 هفته به طور چشمگیر 

کاهش یافت .  
سردار حسن زاده با اشاره به آمار بالای مرگ ومیر 
و مبتلایــان جدیــد کرونایی ها در پیــک پنجم، 
گفت: در این مرحله بســیج به منظور جلوگیری 
از تردد مردم در بیمارســتان ها که باعث شــیوع 
یماری می شد، 25۰۰ کپســول و 25۰ دستگاه  ب
اکسیژن ســاز برای بیماران تهیه کرد. برای تسریع 
در واکسیناســیون هــم 25۰۰ نفر را بــه عنوان 

واکسیناتور آموزش دادیم.
وی با بیان اینکه نخستین مراکز واکسیناسیون 
خودرویی توسط بسیج در ورزشگاه آزادی راه افتاد، 
اظهار داشت: مراکز واکسیناســیون خودرویی در 
هیچ نقطه از دنیا به گســتردگی مراکز ایران وجود 
ندارد، زیرا فعال نگه داشــتن آنها نیازمند نیروهای 
قوی و با اراده است که تنها در بسیج چنین نیروهایی 
حضور دارند . خواهران و برادران بسیجی ساعت 2 
بامداد هم در این مراکز در حال خدمت رســانی به 

شهروندان هستند.
فرمانده سابق سپاه سیدالشهداء تهران با اشاره 
ه معضلات اجتماعی پایتخت همچون بیکاری و  ب
محرومیت، گفت: به منظور رفع مشکلات اجتماعی 
در تهران، بســیج ۶ محله را شناســایی کرده که با 
کمک کارکنان شهرداری، محرومیت زدایی در آن 

نقاط انجام خواهد شد.
بسیج در یکســال گذشــته 2۹۰۰ جهیزیه به 

دختران جوان اهدا کرده است . 
فرمانده سپاه محمد رســول الله )ص( تهران با 
بیان اینکه درب  پایگاه های مقاومت بسیج به روی 
همه مردم باز اســت، گفت: تمام مردم با هر ظاهر و 
پوشش جزء نیروهای بســیج محسوب می شوند، 
زیرا همه فعالیت های بسیج با مشارکت دلسوزانه 

همین مردم انجام می شود .
فتنی اســت برنامه »ســلام تهران« برنامه  گ
صبحگاهی گروه اجتماعی شــبکه پنج سیماست 
که از شنبه تا پنجشنبه ســاعت ۶:3۰ تا ۹ صبح با 
بخش های مختلفــی چون سیاســی، اجتماعی، 
اقتصادی، فرهنگی و ورزشــی با اجرای مصطفی 
امامی و صدیقه مرادی روی آنتن شبکه پنج می رود.

نماینده جهاد اسلامی در تهران: 
مردم یمن در صف مقدم حمایت 

از مردم فلسطین قرار دارند
ماینده جهاد اســلامی در تهران گفت: مردم  ن
یمن علیرغم مشــکلاتی که با آن روبرو هستند در 

صف مقدم حمایت از مردم فلسطین قرار دارند.
به گزارش ایســنا، ناصر ابوشــریف ، در دومین 
اجلاسیه مجمع جهانی مستضعفین که با موضوع  
»یمن؛ محور تحول و خودباوری جهان اســلام « 
در سالن اجلاس ســران در تهران برگزار شده بود با 
اشاره به چگونگی شــکل گیری جریان مقاومت در 
یمن خاطرنشــان کرد: جریان مقاومت  در یمن به 
خود ایمان داشت و با اتکا به خداوند حرکت خود را 

آغاز کرد و به پیش برد .
وی گفت : اولین کاری که جریــان مقاومت در 
یمن انجام داد این بود  که دشمنان خود را مشخص 
کرد  و شعار »مرگ بر آمریکا« و »مرگ بر اسرائیل« را 

به عنوان شعار اصلی خود انتخاب کرد.
 ابو شــریف  با بیان اینکه در حال حاضر جریان 
مقاومــت در یمن  به یکی از جریــان های محوری 
و مهم  مقاومت در جهان اســلام تبدیل شده است ، 
اظهار کرد : در سال های اخیر حکومت های زیادی 
در منطقه در قالب طرح »ابراهیم«  به دنبال عادی 
سازی روابط شان  با  رژیم صهیونیست ی بوده اند  اما 
مردم یمن با مقاومت در برابر این طرح صهیونیستی 
و آمریکایی ایســتادگی کرده و با آن مخالفت کرده 

اند .
 نماینده جهاد اســلامی در تهران گفت:  مردم  
یمــن در راه خدا مبارزه می کننــد و از هیچ چیزی  

نمی ترسند .
ابوشریف تصریح کرد : مردم یمن به خاطر جنگ 
و تحریم با مشــکلات مختلفی از جمله مشکلات 
اقتصادی روبه رو هستند ولی در صف مقدم  حمایت 
از مردم فلســطین قرار دارند  و مقابله با طرح های 
صهیونیســتی را در ســرلوحه  کارهای خود قرار 

داده اند.
 وی تاکید کــرد:  مقاومت مردم یمــن در برابر 

متجاوزان قابل توجه و قابل تکریم است.

  خبــر
حسینی:

بسیج محدود به مرزهای 
جغرافیایی ایران نیست

معاون پارلمانی رییس جمهور گفت: بســیج 
محدود به مرزهای جغرافیایی ایران نیســت و 
امروز در سراســر جهان اسلام، شــاهد تلاش و 

حماسه آفرینی بسیجیان جهان اسلام هستیم.
به گزارش ایلنا، سیدمحمد حسینی در دومین 
اجلاسیه مجمع جهانی مستضعفین که با عنوان 
»یمن؛ محور تحول و خودباوری جهان اسلام« 
در سالن اجلاس سران برگزار شده بود با تبریک 
فرا رســیدن  هفته بســیج گفت: بسیج محدود 
به مرزهای جغرافیایی ایران نیســت و امروز در 
سراسر جهان اسلام شاهد تلاش و حماسه آفرینی 
بسیجیان جهان اســلام هســتیم؛ از جمله در 
فلسطین، لبنان، سوریه، عراق، یمن و دیگر نقاط 

مختلف جهان اسلام.
وی با بیان اینکه این شــجره طیبه روزبه روز 
بارورتر می شود، ادامه داد: ثمرات این شجره طیبه 
همیشگی اســت و محدود به یک مقطع زمانی 
خاصی نیست، این شجره طیبه در زمان جنگ در 
برابر دشمن متجاوز ایستاد و از کشور دفاع کرد و 
امروز نیز در حوزه های مختلف نقش آفرینی می 

کند.
حسینی با بیان اینکه حشدالشعبی در عراق، 
انصــارالله در یمن، حزب الله در لبنان بســیجی 
هستند، ادامه داد: یمن و مردم یمن نقش مهمی 
در تاریخ جهان اســلام داشــته اند و ما شــاهد 
شــجاعت و جوانمردی مردم یمن در برهه های 

مختلف تاریخی بوده ایم.
معاون پارلمانی رئیس جمهور با اشاره به تجاوز 
ائتلاف سعودی به یمن از چند سال گذشته گفت: 
آنها فکر می کردند که ظرف یــک ماه می توانند 
مردم یمن را شکست دهند، ولی اکنون می بینیم 
که سالهاســت مردم یمن با مظلومیت و در عین 
حال ســربلندی در برابر متجاوزان و این ائتلاف 
ایســتاده اند و امروز دنیا باید به توانمندی مردم 

یمن اذعان کند.  
حســینی تاکید کرد: مردم یمن از سرزمین 
خود و آرمان های خود دفاع می کنند و امیدواریم 
هر چه زودتر شــاهد پیروزی مردم یمن باشیم 
و با پیروزی انصارالله و با توجــه به ذخایر و منابع 
اقتصادی که در این کشور وجود دارد از این منابع 
جهت بهبود وضعیت مردم این کشور که اکنون 
به خاطر محاصره و و تحریم در فقر به سر می برند، 

استفاده شود.
این مقام مسئول در دولت سیزدهم  همچنین 
گفت: اکنون دوره جنگ اراده هاســت و کسانی 
که دارای اراده پولادین و مقاومت باشــد، پیروز 

خواهند شد.

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری استان تهران:

شهرداری تهران باید تا پایان 
سال ۱۴۰۰، دو مرکز طبقه بندی 

پسماند را افتتاح کند
معــاون اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم 
دادگستری اســتان تهران بر ضرورت ساماندهی 
فوری وضعیت مرکز پردازش و دفع پسماند های 
آراد کوه تاکید کرد و گفت: شهرداری تهران باید 
تا پایان سال ۱۴۰۰، دو مرکز MRF )طبقه بندی 

پسماند( را افتتاح کند و به بهره برداری برساند.
به گزارش ایلنا، علی دیزجی، معاون اجتماعی 
و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان تهران 
در نشست با مسئولان شهرداری تهران و مدیرکل 
حفاظت محیط زیست اســتان تهران بر ضرورت 
ســاماندهی فوری وضعیت مرکز پردازش و دفع 
پســماند های آراد کوه تاکید کرد و گفت: یکی از 
معضلات زیست محیطی که باعث نگرانی عموم 
شــهروندان و همچنین بوی نامطبوع در جنوب 
شهر تهران شده است، مشکلات مجتمع آرادکوه 
است و جلسه ای برای ســاماندهی این مشکل با 

دستگاه های متولی این امر برگزار شد.
معــاون اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم 
دادگستری اســتان تهران خاطرنشــان کرد: در 
این نشست مقرر شد مرکز MRF )طبقه بندی 
پسماند( کوهک توسط شهرداری تهران افتتاح و 
به بهره برداری برسد؛ همچنین شهرداری تهران 
باید تا پایان سال ۱۴۰۰، دو مرکز MRF )منطقه 

۴ و کوهک( را افتتاح کند و به بهره برداری برساند.
وی تصریــح کــرد: مطالعــات جانمایــی و 
مکان یابی مرکز جدید به منظــور پردازش و دفع 
پســماند های تهران تا آخر ســال ۱۴۰۰ توسط 
شهرداری تهران انجام خواهد شد و جهت اقدامات 
بعدی به اداره کل محیط زیســت اســتان تهران 

ارسال می شود.
دیزجی گفــت: به منظــور ارتقــاء و افزایش 
تصفیه خانــه جهت پذیرش کلیه شــیرآبه های 
تولیدی مرکز آراد کوه، شــهرداری تهران موظف 
اســت طرح مذکور را در اســرع وقت در شورای 
شهر تهران مطرح و نتیجه را به معاونت اجتماعی 
و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان تهران 

و اداره کل محیط زیست استان تهران ارسال کند.

  خبــر

یک فعال سیاســی اصولگرا با بیان اینکه هنوز زمان 
کافی برای نقد اقدامات دولت نگذشته است، گفت: البته 
طبیعتا مجلس صلاحیت نقد اقدامــات دولت را دارد و 
اگر نقدی هم از طرف مجلس به دولت وارد می شود، به 

معنای ناتوانی و ضعف دولت نیست.
مرتضی کامل نواب در گفت وگو با ایســنا بیان اینکه 
مجلس کماکان نگاهــی مثبت به دولــت دارد، اظهار 
کرد: در خصوص عدم رای اعتماد مجلــس به دو وزیر 
پیشنهادی آموزش پرورش هم من فکر می کنم مجلس 
به وظیفه خود عمل کرده است، کما اینکه در مورد سایر 
وزرا ما دیدیم که رای اعتمادی که مجلس به آنان داد، در 

نوع خود  کم نظیر بود.
وی با بیــان اینکــه نماینــدگان مجلــس طبق 
اســتدلال های خود، هیچ کدام از دو وزیر پیشنهادی 
آموزش و پرورش را مناســب تصدی ایــن وزارتخانه 
ندیدند، اضافه کرد: دولت هم بــرای معرفی این دو فرد 
استدلال های خود را داشت و بر تحول گرایی تاکید دارد و 
برای تحول به یک فرد جوان با رویکردی جدید نیاز است. 
اما به طور کلی نمی توان گفت عدم رای اعتماد مجلس به 
دو وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش، نشان دهنده تقابل 
بین مجلس و دولت است، بلکه معتقدم مجلس در حال 
انجام وظیفه خود است و به دولت هم باید فرصت داد و 

پس از شکل گرفتن کامل ســاختار جدید، کار دولت را 
ارزیابی کرد.

دبیرکل جبهه آرمان خواهان واقع بین در خصوص 
برخــی از انتقاداتی که تعــدادی از نمایندگان مجلس 
نســبت به دولت مطرح می کنند، عنوان کرد: مردم در 
حوزه های انتخابیه به نمایندگان خــود مراجعه دارند 
و مشــکلات و انتقادات خــود را بیــان می کنند، خود 
نمایندگان هم نگاهی انتقادی به برخی از مسائل دارند، 

اما من دامنــه نارضایتی نماینــدگان از اقدامات دولت 
را گسترده نمی بینم و معتقدم در تمام دوره ها تذکر به 

دولت از طرف مجلس، مرسوم است.
کامل نواب با بیان اینکه هنــوز زمان کافی برای نقد 
اقدامات دولت نگذشته اســت، ادامه داد: البته طبیعتا 
مجلس صلاحیت نقد اقدامات دولت را دارد و اگر نقدی 
هم از طرف مجلس به دولت وارد می شــود، به معنای 

ناتوانی و ضعف دولت نیست.

این فعال سیاســی اصولگرا در خصوص انتصابات 
فامیلی در دولت سیزدهم، با بیان اینکه نباید افراطی به 
این موضوع نگاه کرد، افــزود: یعنی نباید گفت انتصاب 
افراد تنها به دلیل اینکه با برخی از مســئولین نســبت 
فامیلی دارند، نادرســت اســت؛ چراکه در این صورت 
ممکن است ظرفیت های افراد شایســته ای را از دست 
بدهیم صرفا به خاطر اینکه با برخی از مقامات نســبت 

فامیلی دارند.
وی اضافه کرد: همچنین از طرفی دیگر نباید اجازه 
داد انتصابات فامیلی به یک کار مرســوم تبدیل شود، 
بلکه باید افراد صرف نظر از اینکه با مقام مسئولی نسبت 
فامیلی دارند یا نــه، تنها بر اســاس صلاحیت خود در 

سمتی منصوب شوند.
کامل نواب بیان کرد: من فکر می کنم اینکه مسئله 
انتصابات فامیلی در دولت سیزدهم تا این اندازه پررنگ 
شده اســت، تا حدی به دلیل این اســت که عده ای در 
پی مخدوش کــردن تصویر این دولت هســتند وگرنه 
مســئولیت های کلیدی عمدتا به چهره های مطرح و 
متخصص سپرده شده است و فکر می کنم چیزی که در 
مورد انتصابات فامیلی دولت سیزدهم در رسانه ها مطرح 
می شود، بســیار بیشتر از چیزی اســت که در واقعیت 

وجود دارد.

یک فعال سیاسی اصولگرا:

 انتقاداتی که از طرف مجلس نسبت به دولت مطرح می شود،
نشان دهنده ضعف دولت نیست

امام صادق علیه السلام

دقَةِ و اخرُجْ إذا بَدا لکَ؛ فإنَّکَ تَشتَرِي سلامَةَ سَفَرِکَ. اِفتَتِحْ سَفَرَکَ بالصَّ
مسافرت خود را با صدقه دادن آغاز کن و هرگاه خواستی بيرون برو ؛ زیرا سلامت سفرت را می خری.

 

در تنگنای حيرتم از نخوت رقيب
بس نکته غير حسن بباید که تا کسی

یا رب مباد آن که گدا معتبر شود
مقبول طبع مردم صاحب نظر شود
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حافظ

  
 عضو کمیسیون صنایع و معادن 

مجلس:
مصوبه خودرویی مجلس از 

تولیدکننده داخلی حمایت می کند
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس با بیان 
اینکه مصوبه خودرویی مجلس برای حمایت از تولید 
داخلی است، گفت: با مصوبه مجلس هر شرکتی اگر 

بتواند قطعه ای بسازد که قابلیت صادرات داشته باشد، به  آن شرکت اجازه واردات خودرو داده خواهد شد.
»سید محسن دهنوی« در گفت و گو با خبرنگار سیاســی ایرنا درباره مصوبه مجلس شورای اسلامی 
برای اجازه واردات خودرو در ازای صادارت قطعه اظهار کرد: در حال حاضر قیمت خودرو رو به افزایش است 

و به نظر می رسد بخشی از افزایش قیمت به شرایط روانی بازار مربوط است.
عضو هیات رییس مجلس شورای اســلامی افزود: یکی از دلایل افزایش قیمت خودرو عدم ثبات در 
سیاست های اعلامی است که در این موضوع وزارت صنعت، معدن و تجارت متولی است و باید سیاست 

مشخص و ثابتی وجود داشته باشد.
نماینده مردم تهران در مجلس شــورای اســلامی درباره واردات خودرو اظهار داشت: درباره موضوع 
واردات خودرو دو اشکال وجود داشت؛ نخست اینکه ارز لازم برای این موضوع وجود ندارد و دوم اینکه این 

اقدام سبب تضعیف بازار داخلی در ساخت خودرو می شود.
وی ادامه داد: بر اســاس این مصوبه وزارت صنعت، معدن و تجارت باید دســتورالعمل آن را تدوین و 

اجرایی کرده و از این مدل نیز حمایت کند.
دهنوی با اشاره به چالش های پیش روی صنعت قطعه سازی در کشور و عدم انگیزه برای ساخت قطعه 
در تولید کنندگان داخلی گفت: در کشور نیروی کار، انرژی،  قیمت فولاد و مواد اولیه برای ساخت قطعات 
نسبت به قیمت جهانی ارزان است. در چنین شرایطی اگر تولیدکنندگان به ساخت و تولید قطعه خودرو 

ورود پیدا کنند و اجازه صادرات داشته باشند،  قطعا سبب رشد قطعه سازی در کشور خواهد شد.
عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی وجود انحصار را یکی دیگر از چالش های پیش روی صنعت 
قطعه سازی عنوان کرد و گفت: برای قطعه ســاز داخلی محدویت ایجاد کردیم و شرکت ها ملزم شده اند 
قطعه را فقط برای شرکت های ایران خودرو یا سایپا تولید کنند که این موضوع سبب می شود قطعه سازی 

برای صادارت رشد نکند و بخش خصوصی هم از بازار ساخت تولید خارج شود.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اســلامی ادامه داد: با مصوبه مجلس هر شرکتی حتی بخش 
خصوصی اگر توانست قطعه ای بسازد که قابلیت صادرات داشته باشد، به آن شرکت اجازه واردات خودرو 

داده خواهد شد.
وی با بیان اینکه ظرفیتهای صنعت قطعه ســازی هنوز به خوبی فعال نشــده است، گفت: بسیاری از 
شرکت های کوچک صنعتی و بخش خصوصی توانایی تولید قطعات خودرو را دارند. اما دلیل اینکه وارد 

ساخت قطعه برای صادارت نمی شوند، وجود مشتری انحصاری داخلی و ایجاد محدودیت برای آنها است.
عضوهیات رییسه مجلس شورای اسلامی با اشاره به ظرفیت شــرکت های دانش بنیان برای ورود به 
عرصه تولید قطعات خودرو عنوان کرد: شرکت های دانش بنیان حتی با سرمایه اندک می توانند در تولید 

قطعات خودرو ورود پیدا کنند.
وی تاکید کرد: شرکت های دانش بنیان کوچک نمی توانند شرکت خودرو سازی بزرگ راه اندازی کنند 
ولی می توانند با توجه به نوع خلاقیت و ابتکاری که در این شرکت ها وجود دارد نسبت به ساخت و تولید 

قطعات ریز نوآورانه با تکنولوژی بالا اقدام کنند.
بر اساس مصوبه اصلاحی، وزارت صنعت معدن و تجارت مکلف است سیاست های تشویقی برای اولویت 
دهی و حمایت از واردکنندگان خودرو را که به انتقال فناوری و ســرمایه گــذاری در تولید خودرو اقدام 

می کنند، تدوین و اعمال نماید.
دســتور العمل مربوط به خدمات پس از فروش خودروهــای وارداتی با لحاظ پرهیــز از انحصار در 

نمایندگی فروش توسط وزارت صنعت معدن و تجارت تعیین می شود.

 سفیر ایران در ترکیه مطرح کرد
حمایت تهران از پیشنهاد تشکیل 

سازوکار منطقه ای 3+3 
اردوغان در قفقاز جنوبی

ســفیر کشــورمان در ترکیه اعلام کرد: ایران 
از پیشــنهاد  تشکیل ســازوکار منطقه ای 3+3 در 

منطقه قفقاز جنوبی حمایت می کند.
به گزارش ایسنا ،محمد فرازمند، ســفیر ایران در ترکیه طی یادداشتی  در خبرگزاری آناتولی اعلام 
کرد: »تهران از پیشنهاد رجب طیب اردوغان، رئیس جمهور ترکیه در نوامبر 2۰2۰ در زمینه تشکیل 
سازوکار همکاری منطقه ای در قفقاز جنوبی با مشارکت کشورهای آذربایحان، ارمنستان و گرجستان 
به عنوان ســه کشــور این منطقه و همچنین با حضور ترکیه، ایران و روســیه در قالب 3+3 حمایت 

می کند«.
وی در این یادشت خاطرنشان کرد: »جمهوری اســلامی ایران با اشتیاق از این ایده استقبال کرد و 
نخستین تحرک دییلماتیک در جهت تحقق بخشیدن به این ایده را نیز در سطح وزیر امورخارجه انجام 
داد و در بهمن ماه ســال ۱3۹۹) فوریه 2۰2۱( وزیر امور خارجه سابق جمهوری اسلامی ایران در سفر 
دوره ای به باکو، ایروان، مســکو، تفلیس و آنکارا بر اهمیت شکل گیری هرچه سریعتر این ابتکار تاکید 

کرد. بجز یک کشور، سایر کشورها بطور اصولی با این ابتکار اعلام موافقت کردند«.
فرازمند در ادامه بیان کرد: »ابتکار 3+3 »دقیقا در راستای اصول و مبانی سیاست خارجی جمهوری 
اسلامی ایران یعنی حل مشــکلات منطقه توسط کشــورهای که ذی نفع منطقه، به حداقل رساندن 
زمینه های تنش و توســعه همکاری های و ایجاد یک منطقه قدرتمند از طریق هم افزایی توانائی های 
کشورهای منطقه می باشــد. دولت جناب آقای رئیســی نیز با اعلام اینکه همسایگان الویت سیاست 
خارجی جمهوری اسلامی ایران می باشــند، بر این مبانی صحه گذاشته و تاکنون چندین بار موافقت 
خود را با ابتکار 3+3 )ویا 2+3 تا زمان آمادگی گرجســتان برای پیوستن به این مجموعه( اعلام داشته 

است«.
سفیر ایران در ترکیه یادآوری کرد: »شایان ذکر است حتی در اثنای جنگ بین دو همسایه شمالی 
ایران در سال 2۰2۰ نیز معاون سیاسی وقت وزارت امورخارجه ایران با سفر به باکو، ایروان و همچنین 
مسکو و آنکارا پیشنهاد مشــابهی را برای ایجاد یک مکانیزم کنترل تنش در قفقاز و حل اختلافات به 
شکل عادلانه از طریق مسالمت آمیز برای پایان دادن به اشــغال اراضی آذربایجان و ایجاد صلح پایدار 

مطرح کرد«.
در ادامه متن این یادداشت آمده است:  »ناگفته پیداست که در عرصه دیپلماسی، ابتکارات و ایده ها 
به  ویژه سازکارهای جمعی از زمان طرح ایده تا تحقق آن، نیازمند هماهنگی و تقریب دیدگاهها، فراهم 
شدن شرایط ذهنی و عینی بین طرف های مختلف ابتکار است، اما آنچه مهم است حفظ اراده جمعی، 
تداوم پیگیری ها و پشتکار برای به بار نشاندن ایده های ســازنده است. خوشبختانه برای تحقق ابتکار 
3+3 و یا )2+3( اراده جمعی و منافع مشترک و درک متقابل بالایی بین کشورهای ذی نفع وجود دارد. 
بدون شک استقرار صلح و ثبات و پایان دادن به یک تنش 3۰ ساله در منطقه استراتژیک قفقاز جنوبی 
و باز شدن فرصت های توسعه و تجارت و ســرمایه گذاری و حمل و نقل روان به سود همه ملت های این 

منطقه است«.
به گزارش خبرگزاری آناتولی ترکیه فرازمند در پایان با تاکید بر این که »جمهوری اسلامی ایران به 
عنوان کشوری که با تمامی کشورهای داخل در این ابتکار روابط حسنه ای دارد« افزود: »بسیار امیدوار 
و مشتاق تحقق این ساز و کار است و باور دارد در چارچوب این ابتکار افق های روشنی از همکاری های 
سیاسی، امنیتی، تجاری، اقتصادی و ترانزیتی بر روی ملت های منطقه باز خواهد شد، مزیت بزرگ این 
ابتکار آن است که هیچ یک از طرف های ذی حق در آن کنار گذاشته نشده اند. شایان ذکر این سه کشور 
همسایه قفقاز یعنی ایران، ترکیه و روســیه قبلًا تجربه موفقی را در کاهش تنش و کنترل خونریزی در 

سوریه ارائه کرده اند«.

نماینده قوه قضائیه ســازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی 
گفت: نخستین جلســه مزایده اموال تملیکی بعد از دو سال وقفه به 
صورت حضوری برگزار شد و امیدواریم تا پایان سال ۱۰ مزایده دیگر 

را به همین صورت برگزار کنیم.
به گزارش ایســنا به نقل از قوه قضاییه، رســولی فاضل در تشریح 
جزئیات نخستین مزایده حضوری سازمان جمع آوری و فروش اموال 
تملیکی در ســال ۱۴۰۰ گفت: با تاکیدی که جهــت تعیین تکلیف 
اموال تملیکی صورت گرفت، امروز نخستین جلسه مزایده بعد از دو 

سال وقفه به صورت حضوری و تحت عنوان حراج برگزار شد.
نماینده قــوه قضائیه در امــوال تملیکی ادامــه داد: در این حراج 
حضوری، ســازمان اموال تملیکی حــدود 3۰۰ پارتــی را به حراج 
گذاشت که طبق ارزیابی های بنده حدود 3۰ تا ۴۰ درصد این پارتی ها 

به فروش رفته است.
رسولی در خصوص نوع کالاها نیز بیان داشــت: ۱۱ استان در این 

مزایده حضوری شرکت کردند و در هر پارتی که استان ها بسته بودند 
کالاها متنوع بود؛ قطعات خودرویی و قطعات صنعتی از جمله اقلامی 

بود که در این مزایده به فروش رفت.
وی اظهار داشــت: افراد حقیقی هم در این مزایده شرکت کردند و 
الحمدالله رقابت خوبی نیز ایجاد شــد؛ در این مزایده حضوری شاهد 
بودم پارتی که 2۰8 میلیارد قیمت گذاشــته شده بود 355 میلیار به 

فروش رفت.
نماینده قوه قضائیه در اموال تملیکی با اشاره به اینکه متاسفانه ما 
بحث حراج حضوری را نداشــتیم، گفت: امیدواریم که تا پایان سال 
طبق زمان بندی که انجام شده اســت بتوانیم ده جلسه دیگر حراج 

حضوری را برگزار کنیم.
وی خاطر نشــان کرد: علاوه بر حــراج حضــوری، برنامه مزایده 
الکترونیک را هم مدنظر داریم که ان شاءالله اولین مزایده الکترونیک 
بعد از دستورات ریاســت محترم قوه قضائیه که امروز استارت آن زده 

شده اســت تا یک هفته آینده برگزار شود و کسانی که می خواهند در 
این مزایده شــرکت کنند می توانند از کالا بازدید و در مزایده قیمت 

بگذارند.
رسولی در ادامه گفت: امیدواریم که سازمان اموال تملیکی نسبت 
به اطلاع رسانی عمومی، برنامه جدی تری داشته باشد، چرا که شاهد 
هستیم مقداری محدودیت در اطلاع رســانی وجود دارد و بازدید از 
کالا هم زمان کمی داشت که این موضوع را به همکارانمان در سازمان 
اموال تملیکی متذکر شدیم تا مهلت بیشــتری را برای بازدید کالاها 

برای خریداران در نظر بگیرند تا شاهد اتفاقات بهتری باشیم.
نماینده قوه قضائیه در امــوال تملیکی اظهار داشــت: الحمدلله 
شــاهد این هســتیم که بعد از دیدار ریاســت محترم قوه قضائیه از 
انبارهای ســازمان اموال تملیکی، شــتاب خوبــی در جهت تعیین 
 تکلیف کالا نسبت به گذشته داشتیم که ان شاءالله این روند بهتر هم 

خواهد شد.

نماینده قوه قضائیه اعلام کرد

جزئیات نخستین مزایده حضوری سازمان اموال تملیکی


